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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Κ. Χατζηβασίλη
Σε απόγνωση βρίσκεται ο Δήμος Γεροσκήπου λό-
γω των βανδαλισμών που σημειώνονται καθημε-
ρινά σε υποδομές στην παραλιακή περιοχή...

Σελ. 14

Μ. Κουρούπη

Η Κύπρος έχει τη δυνατότητα να κερδίσει το στοί-
χημα του ολόχρονου τουρισμού, όπως δείχνουν οι 
μέχρι σήμερα αριθμοί…

Σελ. 04

Γ. Μάης

Η κυβέρνηση πρέπει να επικαλεστεί λόγους δημο-
σίου συμφέροντος και να ολοκληρώσει τον δρόμο 
αεροδρομίου – τουριστικής περιοχής…

Σελ. 06   

www.cosmosnews.com.cy

Cosmosnews

Ακάμας

Πακγύπρια αίσθηση προκάλεσε το video που δη-
μοσιοποίησε το cosmosnews, με την πορεία δια-
μαρτυρίας μουσουλμάνων οι οποίοι κρατούσαν 
ανά χείρας το κοράνι στην τουριστική περιοχή της 
Κάτω Πάφου…

Σελ. 02

Εκατοντάδες ενστάσεις για το Τοπικό Σχέδιο Ακά-
μα από κατοίκους των κοινοτήτων και ιδιοκτήτες 
γης. Σημαντική σύσκεψη στο Προεδρικό τη Δευτέ-
ρα και προσδοκίες από τις κοινότητες…

Σελ. 05

Συσκευές  προσωπικής  κ ινητ ικότητας

Η κοινωνιολόγος πρόεδρος του Μουσικού Ο-
μίλου Πάφου μιλά για την ζωή, τον πολιτισμό, 
τα παιδικά της χρόνια και την μεγάλη της αγά-
πη... την μουσική, καθώς και την πορεία της 
σ’ αυτήν...

Σελ. 16

Θα θρηνήσουμε θύματα
Το κακό παράγινε με το “νέο φρούτο”, τα τρί-

κυκλα ενοικιαζόμενα ηλεκτρικά οχήματα, στα οποία 
κοτσάρουν στο πίσω μέρος αμαξίδιο το οποίο μετα-
φέρει και επιβάτες. 

Απαγορευμένα ηλεκτρικά τροχοφόρα κυκλο-
φορούν παντού στην τουριστική περιοχή, αφού η 
αστυνόμευση είναι ανεπαρκής  καταλαμβάνοντας 
δρόμους, πεζοδρόμια, ποδηλατόδρομους αλλά καις 
τους παραλιακούς πεζόδρομους ανεξέλεγκτα χωρίς 
έστω τα στοιχειώδη μέτρα προστασίας και ασφάλει-
ας και μόνο από τύχη δεν έχουμε θρηνήσει θύματα 
μέχρι σήμερα.

Οι τουρίστες (συνήθως) που τα ενοικιάζουν 
δεν φέρουν κράνος, κυκλοφορούν παντού, ενώ 
πολύ συχνά αφήνουν τα ανήλικα παιδιά τους να τα 
οδηγούν.

Στη Λετονία για το βασικό στάδιο προετοιμασί-
ας της βρίσκεται από χτες η ομάδα της Pafos FC. 
Ποιοι αποτελούν την αποστολή και ποιοι οι στόχοι 
της προετοιμασίας…

Σελ. 24

ΕΚΛΟΓΕΣ ΔΗ.ΚΟ

Με drones, κάμερες, περιπολίες ολόκληρο το εικοσιτετράωρο και με εναέρια μέ-
σα επιτηρούνται ευαίσθητες δασικές περιοχές για να αποτραπεί η επέκταση πυρ-
καγιών…
Με αφορμή την άμεση κατάσβεση των τριών πυρκαγιών που ξέσπασαν την περα-
σμένη Κυριακή σε Ίννια, Κάθηκα και Κρήτου Τέρρα, αλλά και την πρόσφατη στην 
περιοχή του φράγματος της Ευρέτου, ο διευθυντής του Τμήματος Δασών Χαρά-
λαμπος Αλεξάνδρου, ανέφερε ότι ο στόχος που έχει τεθεί είναι οι πυροσβεστικές 
δυνάμεις να ανταποκρίνονται σε διάστημα 10 λεπτών σε κάθε πυρκαγιά. Αυτός ο 
στόχος όπως είπε, εξυπηρετείται από την διάταξη και την κατανομή των πυροσβε-
στικών δυνάμεων...

Σελ. 07

Σε ύψιστη επιφυλακή για πυρκαγιές

Απογοήτευση στην Πάφο 
Απρόσμενο όχι από το Τμήμα Περιβάλλο-
ντος για τον δρόμο αεροδρομίου -  τουρι-
στικής περιοχής  
Τ Απρόσμενη και αδικαιολόγητη χαρακτηρίζουν φορείς και 
παράγοντες της Πάφου, την άρνηση του Τμήματος Περι-
βάλλοντος να δώσει την έγκριση του για την ολοκλήρωση 
του δρόμου αεροδρομίου - τουριστικής περιοχής, ο οποί-
ος παραμένει για περισσότερα από 10 χρόνια ημιτελής. 
Αξίζει να σημειωθεί, ότι για το τελευταίο τμήμα του δρό-
μου που θα ενώνονταν με το αεροδρόμιο, διενεργήθηκαν 
συνολικά 4 περιβαλλοντικές μελέτες. Η τελευταία μελέτη, 
έγινε με πρωτοβουλία του Εμπορικού και Βιομηχανικού Ε-
πιμελητηρίου (ΕΒΕ) Πάφου...

Σελ. 06

Στο σχεδιασμό συμμετέχει και η Εθνική Φρουρά

Μάχη για την προεδρία και τις υπόλοιπες θέ-
σεις της Επαρχιακής Επιτροπής του Δημο-
κρατικού Κόμματος στις αυριανές εσωκομ-
ματικές εκλογές. Όλα όσα πρέπει να γνωρί-
ζετε…

Σελ. 04

ΣΕΛ. 
03

Θ. Χαραλαμπίδου
Συνέντευξη
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Γιώργος Σαξατέ

Υπάρχει ελπίδα! Η απάντηση στο ερώτημα του φίλου 
Βάσκου δημοσιογράφου και τραγουδοποιού Ametz 

Arzallus.
Ο Αmetz, ήταν από τους βασικούς συντελεστές για την 
παραγωγή δέκα συνολικά ντοκιμαντέρ που καταγρά-
φουν τα συναισθήματα και τις εμπειρίες ανθρώπων 
που έζησαν τα δεινά του πολέμου, σε μια προσπάθεια 
να καταργηθούν όλα τα συρματοπλέγματα που υψώνο-
νται στην Ευρώπη…
Σε αυτά συμπεριλαμβάνεται και ένα για την μοιρασμέ-
νη Κύπρο, στο οποίο είχα την χαρά να συμμετέχω (ως 
πρόσφυγας), τραγουδώντας και εξιστορώντας το πώς 
έζησα και πώς ζω τον διαχωρισμό. 
Υπάρχει λοιπόν ελπίδα, μετά τα όσα είδαμε και ζήσαμε;
Σήμερα 49 χρόνια μετά το δίδυμο έγκλημα που διαπρά-
χθηκε σε βάρος του λαού μας, η πατρίδα μας παραμένει 
μοιρασμένη, με τη γραμμή της ντροπής που την ονομά-
ζουμε και πράσινη (ειρωνεία το χρώμα της ελπίδας) να 
μας διαχωρίζει σε βορρά και νότο.
Και όλα αυτά παρά τις συνομιλίες, τα ψηφίσματα, την 
ένταξη μας στην Ευρώπη και τις δικαστικές και άλλες 
αποφάσεις.
Και όμως όταν οι απλοί άνθρωποι έρχονται σε επαφή 
όταν η προσέγγιση γίνεται μέσα από εκδηλώσεις ειρή-
νης και αγάπης, τότε η ελπίδα φουντώνει.
Θα μπορούσαμε να τα βρούμε μέσα σε μερικά λεπτά αν 
ήταν στο χέρι μας μου είπε κάποτε ο Τουρκοκύπριος Ιλ-
πάϊ. «Είναι απλό, εγώ γυρίζω στο σπίτι μου στις Αρόδες 
κι’ εσύ στο δικό σου στον Άγιο Επίκτητο»...
Θρηνούμε μαζί τους νεκρούς μας, τραγουδάμε, γελάμε 
και κλαίμε μαζί λέω εγώ, κάτι που κάναμε πολλές φορές 
μέχρι σήμερα, αλλά δεν είδαμε κανένα αποτέλεσμα δυ-
στυχώς εκτός από τους δεσμούς φιλίας που αναπτύσ-
σονται, μεμονωμένα.
Ποιοι είναι αυτοί λοιπόν που δεν μας αφήνουν να τα 
βρούμε μέσα σε ένα λεπτό;  Ποιοι είναι αυτοί που αρέ-
σκονται να βλέπουν την Κύπρο διαιρεμένη κι εμάς να 
υποφέρουμε;
Γιατί τους έχουμε στις ζωές μας, γιατί τους επιτρέπουμε 
να ασχολούνται; Ποιος τους όρισε πάτρωνες μας και με 
ποιο δικαίωμα έχουν λόγο στη γη και τις ζωές μας;
Ερωτήματα που ίσως να μην απαντηθούν ποτέ.
Υπάρχει λοιπόν ελπίδα εάν αφεθούν οι δύο λαοί, οι 
απλοί άνθρωποι να αναλάβουν τις τύχες τους στα χέ-
ρια τους. Μόνο τότε υπάρχει ελπίδα όταν αφεθούμε να 
τραγουδάμε και να χορεύουμε μαζί. Όταν γνωρίσουμε 
τον πόνο και τις ανησυχίες ο ένας του άλλου…
Μέχρι τότε θα συνομιλούμε, θα εξασφαλίζουμε αποφά-
σεις, ψηφίσματα και πάλι από την αρχή, χωρίς κανένα 
ουσιαστικό αποτέλεσμα…

Υπάρχει ελπίδα;

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες Σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την 
επικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κρι-
τική από τους συντάκτες 
του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8,10&11

Αθλητικά
Στο εξωτερικό για προετοι-
μασία βρίσκεται η Πάφος 
fc. Σε πρώτη φάση πάει Λε-
τονία και ακολούθως στην 
Αυστρία. Στην Κύπρο επι-
στρέφει τον Αύγουστο. 

ΣΕΛΙΔΑ 23

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που 
αναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Επικαιρότητα
Κρίσιμες εκλογές στο ΔΗΚΟ. 
Περίπου 15 χιλιάδες μέλη του 
κόμματος θα κληθούν να ανα-
δείξουν τους τρεις αντιπροέ-
δρους του κόμματος, Γενικό 
Γραμματέα και μέλη του Εκτε-

λεστικού Γραφείου.
ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
Απογοήτευση στην Πάφο. 
Απρόσμενο όχι από το Τμήμα 
Περιβάλλοντος για τον δρόμο 
αεροδρομίου -  τουριστικής 
περιοχής.                    

 ΣΕΛΙΔΑ  6

Αυτοκίνητο
Όλα τα νέα για τους φίλους 
του μηχανοκίνητου αθλητι-
σμού από τον συνεργάτη μας 
Γιώργο Παντελίδη…

ΣΕΛΙΔΑ 22

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας εν-
διαφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1912-Κωνσταντίνος Τσικλητήρας
Ο Κωνσταντίνος Τσικλητήρας κατακτά το χρυσό μετάλλιο 
στο μήκος άνευ φοράς στους Ολυμπιακούς Αγώνες της 
Στοκχόλμης, με επίδοση 3,37.
1921-Ο Ελληνικός Στρατός σημειώνει μεγάλη νίκη στο Εσκί 
Σεχίρ της Μικράς Ασίας και προελαύνει προς την Άγκυρα.
1963-Φιντέλ Kάστρο
Οι ΗΠΑ επιβάλλουν εμπάργκο στην Κούβα του Φιντέλ Kά-
στρο.
1965-Γεώργιος Παπανδρέου - Βασιλιάς Κωνσταντίνος
Ο βασιλιάς Κωνσταντίνος αποστέλλει επιστολή στον λα-
οπρόβλητο πρωθυπουργό Γεώργιο Παπανδρέου, με την 
οποία τον κατηγορεί ότι «ενισχύει και υποθάλπει […] συ-
νωμοσία μοναδικόν σκοπόν έχουσα την ανατροπήν του 

Συντάγματος και την επιβολήν δικατορίας ελεεινής μορ-
φής...». Αρχή της ρήξης του Γεωργίου Παπανδρέου με τα 
Ανάκτορα («Ιουλιανά» και «Αποστασία»).
1979-Η Κίνα γίνεται η δεύτερη σοσιαλιστική χώρα μετά τη 
Γιουγκοσλαβία που επιτρέπει σε ξένους να κάνουν επεν-
δύσεις.
1997-Ο Κώστας Σημίτης με τον Σουλεϊμάν Ντεμιρέλ, κατά 
τη συνάντησή τους στη Μαδρίτη.
Ο έλληνας πρωθυπουργός, Κώστας Σημίτης και ο τούρκος 
πρόεδρος, Σουλεϊμάν Ντεμιρέλ, υπογράφουν στη Μαδρί-
τη, στο περιθώριο της συνόδου του ΝΑΤΟ, συμφωνία έξι 
σημείων, με σκοπό τη μείωση της έντασης στο Αιγαίο και 
την απομάκρυνση του κινδύνου σύρραξης ανάμεσα στις 
δύο χώρες.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής
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Διαμαρτυρία μουσουλμάνων στην Πάφο
Πακγύπρια αίσθηση προκάλεσε το Video που 
δημοσιοποίησε το cosmosnews

Σήμερα 8 Ιουνίου είναι της Αγίας Καλλιόπης 
της μάρτυρος και του Αγίου Ναυκρατίου. Δη-

λαδή γιορτάζουν οι: Καλλιόπη, Καλλιοπία, Πό-
πη, Κάλια, Πίτσα, Ναυκράτιος, Ναυκράτης. 

Δ ιαμαρτυρία για την καύση κορανίου στην 
Στοκχόλμη της Σουηδίας οργάνωσαν το 

απόγευμα της περασμένης Κυριακής στην 
τουριστική περιοχή Κάτω Πάφου, μουσουλ-
μάνοι που ζουν στην Πάφο. 
Η δημοσιοποίηση του σχετικού video από το 
cosmosnews και η αναπαραγωγή και δημοσι-
οποίηση του και από τον Δήμαρχο Πάφου ο 
οποίος μάλιστα το οικειοποιήθηκε, προκάλε-
σε μεγάλη αίσθηση παγκύπρια. 
Ανάλογες εκδηλώσεις διαμαρτυρίας μουσουλ-
μάνων έγιναν τις τελευταίες μέρες σε 77 χώ-
ρες σε ολόκληρο τον κόσμο. Η αστυνομία ήταν 
ενήμερη και μέλη της αστυνόμευσαν την εκδή-
λωση διαμαρτυρίας δήλωσε στο Radiocosmos 
o εκπρόσωπος τύπου της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Μιχάλης Νικολάου. 
H εκδήλωση στην οποία συμμετείχαν 50 άτο-

μα ήταν ειρηνική και σύμφωνα με τον κ. Νικο-
λάου δεν δημιουργήθηκε οποιοδήποτε επει-
σόδιο. 
Στην εκτίμηση ότι πρέπει να μας ανησυχούν 
τα φαινόμενα του ισλαμικού φανατισμού 
εξέφρασε ο Δήμαρχος Πάφου Φαίδωνας Φαί-
δωνος. Σε δημοσιογραφική διάσκεψη  ανέφε-
ρε πως το συμβάν όπου ομάδα νεαρών μου-
σουλμάνων στην Πάφο και στην καρδιά της 
τουριστικής περιοχής διαδήλωσαν με στοιχεία 
ακραίου θρησκευτικού φανατισμού, κρατώ-
ντας το κοράνι και ανυψώνοντας το προς τα 
πάνω, καθώς και φωνάζοντας συνθήματα, 
όπως “ένας είναι ο Θεός” , “αυτός είναι ο 
αλάχ” και τα γνωστά συνθήματα του ισλαμι-
κού φανατισμού, πρέπει και να μας ανησυχή-
σουν και να μας κινητοποιήσουν. Όχι ωστόσο 
ξεκαθάρισε για να καλλιεργήσουμε την μισαλ-
λοδοξία ή την σύγκρουση ανάμεσα σε διαφο-
ρετικές θρησκευτικές ομάδες, όμως πρέπει να 
ανησυχήσουμε ως Πολιτεία,  Κράτος και Κυ-
βέρνηση για το που πάμε. 
Ενδεικτικά σημείωσε, πως αυτή την στιγμή η 
πόλη της Πάφου και η επαρχία της Πάφου βι-
ώνει με πολύ έντονο τρόπο την δημογραφική 
αλλοίωση και λέγοντας πως η πόλη και επαρ-
χία Πάφου δέχτηκε πολύ περισσότερους μετα-
νάστες από όσους μπορούσε με μια λογική δι-
αχείριση να ενσωματώσει ή να αφομοιώσει ή 
να διαχειριστεί. Πρόσθεσε πως σε πάρα πολλά 
σχολεία της πόλης μας η μειοψηφία είναι οι 
Ε/κ και η πλειοψηφία είναι οι μη Ε/κ .

8/7/23 ΣΑΒΒΑΤΟ Ροίδη Σοφία Αγίων Αναργύρων 21 Έναντι εκκλησίας Αγίων Α-

ναργύρων Κάτω Πάφος 26221300 26931985

9/7/23 ΚΥριΑΚΗ Ηλιάδης Ηλίας Ανεξαρτησίας 11 & Επτανήσου 1 Δίπλα από 

Τεχνική Σχολή Πάφος 26941100 26944544

10/7/23 ΔΕΥΤΕρΑ Ηρακλέους Μαίρη Ακαμαντίδος 31 Α   800 μέτρα από το 

Time Out προς Χλώρακα, απέναντι από την Τρ. Κύπρου 26947629 99107608

11/7/23 ΤριΤΗ Γιαννιού Σταυρούλλα Ελευθερίου Βενιζέλου και Χανιών 68 

50μ από Εμπορικό Κέντρο Θεοφάνη προς Κονιά Πάφος 26937857 26271776

12/7/23 ΤΕΤΑρΤΗ Τσέλεπου Λένια Ελευθερίου Βενιζέλου 91 Δρόμος Λυκείου 

Κύκκου, πριν τα φώτα round about Λεμεσού Πάφος  26954594 26949276

12/7/23 ΤΕΤΑρΤΗ  Επαμεινώνδα Ελένη Αμπελοκήπων 12 Έναντι ΤΕΠΑΚ περιο-

χή Παντάνασσας  Πάφος 26953800 

13/7/23 ΠΕμΠΤΗ Μακαρίου Γεώργιος Νεαπόλεως 20 Τέρμα δρόμου εκκλησί-

ας Αποστόλου Παύλου Πάφος 26936989 26938949

14/7/23 ΠΑρΑΣΚΕΥΗ Κύρου Χαριτίνη Νεοφύτου Νικολαϊδη 18 100μ από τα 

Νέα Κυβερνητικά κτίρια, προς Γεροσκήπου Πάφος  26949219 26945762



Τ ο κακό παράγινε με το “νέο φρούτο”, τα 
τρίκυκλα ενοικιαζόμενα ηλεκτρικά οχή-
ματα, στα οποία κοτσάρουν αμαξίδιο το 

οποίο μεταφέρει και επιβάτες. 
Μια βόλτα στην τουριστική περιοχή της Κάτω 
Πάφου είναι αρκετή για να διαπιστώσει κα-
νείς, ότι η κατάσταση έχει ξεφύγει και τα συ-
γκεκριμένα οχήματα πέρα από τα ηλεκτρικά 
πατίνια είναι παντού. 
Σε δρόμους πεζοδρόμια, ποδηλατόδρομους 
αλλά καις τους παραλιακούς πεζόδρομους τα 
οχήματα αυτά κυκλοφορούν ανεξέλεγκτα χω-
ρίς μάλιστα έστω τα στοιχειώδη μέτρα προ-
στασίας και ασφάλειας και μόνο από τύχη δεν 
έχουμε θρηνήσει θύματα μέχρι σήμερα.
Οι τουρίστες (συνήθως) που τα ενοικιάζουν 
δεν φέρουν κράνος, κυκλοφορούν παντού, 

ενώ πολύ συχνά αφήνουν τα ανήλικα παιδιά 
τους να τα οδηγούν. 

Παράνομα

Όπως δήλωσε στον Αδέσμευτο ο εκπρόσωπος 
τύπου της αστυνομικής διεύθυνσης Πάφου 

Μιχάλης Νικολάου, το τελευταίο διάστημα 
υπάρχουν αρκετές καταγγελίες και παράπονα 
για τα συγκεκριμένα τα οποία κυκλοφορούν 
παντού δημιουργώντας προβλήματα ασφά-
λειας.
Ενώ λοιπόν η ενοικίαση των συγκεκριμένων 
τρίκυκλων είναι νόμιμη, απαγορεύεται αυ-
στηρά να προστίθεται σε αυτά οποιαδήποτε 
άλλη κατασκευή και πόσο μάλλον να μεταφέ-

ρουν επιβάτη, ή επιβάτες.
Για να οδηγήσει κάποιος το συγκεκριμένο 
ηλεκτροκίνητο όχημα πρέπει να είναι ενήλι-
κος και οπωσδήποτε να φέρει προστατευτικό 
κράνος.
Η νομοθεσία σύμφωνα με τον κ. Νικολάου εί-
ναι σαφέστατη και μιλά για συσκευές προσω-

πικής κινητικότητας, ενώ δεσμεύτηκε να θέση 
στην επόμενη σύσκεψη με την τροχαία το πρό-
βλημα στις πραγματικές του διαστάσεις, ώστε 
να ληφθούν τα απαραίτητα μέτρα για να στα-
ματήσει αυτό νέο φρούτο που ευδοκιμεί τε-
λευταία κυρίως στις τουριστικές περιοχές.
Παρά το ότι βέβαια η κυκλοφορία των συγκε-
κριμένων τροχοφόρων απαγορεύεται στην 
τουριστική περιοχή βλέπει κανείς να κυκλο-

φορούν πλήθος από αυτά και αυτό οφείλεται 
στην ελλιπή αστυνόμευση, τόσο από την τρο-
χαία όσο και από την τροχονομική υπηρεσία 
του Δήμου.  

Καταγγελίες
Η τροχαία Πάφου πάντως από την αρχή του 

χρόνου οπόταν τέθηκε σε εφαρμογή η νομο-
θεσία που καλύπτει τις ηλεκτροκίνητες συ-
σκευές προσωπικής κινητικότητας, έχει προ-
βεί σε ογδόντα πέντε συνολικά  καταγγελίες 
στην Πάφο. 
Οι καταγγελίες αφορούν διάφορες τροχαίες 
παραβάσεις, δηλαδή κυκλοφορία σε απαγο-
ρευμένους χώρους, είτε άλλες τροχαίες πα-
ραβάσεις, που προβλέπονται από την σχετι-
κή νομοθεσία.
Ο κ. Νικολάου ξεκαθάρισε ότι σε καμιά περί-
πτωση δεν επιτρέπεται η μεταφορά επιβάτη 
από αυτού του είδους τις συσκευές, και όσοι 
ενοικιάζουν τέτοιες παρανομούν.
Στα στατιστικά στοιχεία πάντως δεν αναφέ-
ρουν περιπτώσεις καταγγελίας ιδιοκτητών οι 
οποίοι τα ενοικιάζουν, οι οποίοι αντιθέτως 
δεν φέρουν ευθύνη εάν οι ενήλικοι πελάτες 
τους στη συνέχεια επιτρέψουν σε ανήλικους 
να τα οδηγήσουν.  
Καταλήγοντας ο κ. Νικολάου διαβεβαίωσε ότι 
η αστυνομική διεύθυνση Πάφου αντιμετωπί-
ζει με κάθε σοβαρότητα την παραβατικότητα 
με το νέο αυτό φρούτο (όπως το χαρακτήρι-
σε) και θα ενημερώσει άμεσα τον αστυνομι-
κό διευθυντή και την τροχαία ούτως ώστε να 
επιδεικνύεται μηδενική ανοχή στους παρα-
βάτες, είτε αυτοί είναι τουρίστες, είτε επαγ-
γελματίες.
Σε κάθε περίπτωση οι κίνδυνοι που ελλοχεύ-
ουν από την παράνομη χρήση και ανεξέλε-
γκτη κυκλοφορία των οχημάτων αυτών, ισχύ-

ουν τόσο για όσους τα χρησιμοποιούν αλλά 
και για οδηγούς άλλων οχημάτων σε περί-
πτωση  σύγκρουσης, αλλά κυρίως για τους 
πεζούς οι οποίοι, ενώ περπατούν αμέριμνοι 
σε πεζοδρόμια πεζόδρομους ή πλατειακούς 
χώρους έρχονται ξαφνικά αντιμέτωποι με τα 
παράνομα αυτά οχήματα.   
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Θα θρηνήσουμε θύματα
Χαμός στην τουριστική περιοχή με τα παράνομα 
ηλεκτρικά σκούτερ που μεταφέρουν… επιβάτες…

«Η ελλιπής αστυνόμευ-
ση, παρά τις απαγορεύ-
σεις, επιτρέπει να κυκλο-
φορούν ανεξέλεγκτα τα 
απαγορευμένα αυτά ο-
χήματα ακόμα και στους 
παραλιακούς δημόσιους 
πεζόδρομους και τα πε-
ζοδρόμια…»

Έκαναν τους πεζόδρομους και τα πεζοδρόμια πίστα για τη διακίνησή τους…

Σε κάθε περίπτωση οι κίνδυνοι που ελλοχεύουν από την παράνομη χρήση και ανεξέλεγκτη 
κυκλοφορία των οχημάτων αυτών, ισχύουν τόσο για όσους τα χρησιμοποιούν αλλά και για 
οδηγούς άλλων οχημάτων σε περίπτωση  σύγκρουσης, αλλά κυρίως για τους πεζούς οι οποί-
οι, ενώ περπατούν αμέριμνοι σε πεζοδρόμια πεζόδρομους ή πλατειακούς χώρους έρχονται 
ξαφνικά αντιμέτωποι με τα παράνομα αυτά οχήματα. 
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  Ριπές
Μας ικανοποιούν οι ίσες 
αποστάσεις;

Η πρόσφατη έκθεση του Γ.Γ του ΟΗΕ για το κυπρια-
κό  χαρακτηρίστηκε ως πολιτική ίσως αποστάσε-

ων όμως αυτό δεν ήταν έκπληξη. Αυτό που προκαλεί 
όμως έκπληξη είναι οι δηλώσεις 
που έγιναν για την έκθεση από 
κυβερνητικούς παράγοντες και 
οι χλιαρές αντιδράσεις. Ο ΓΓ του 
ΟΗΕ, Αντόνιο Γκουτέρες, σημει-
ώνει πως ένα σημαντικό βήμα 
προς τα μπρος για το Κυπρια-
κό θα ήταν μια συμφωνία με τις 
πλευρές για τον διορισμό ενός 
απεσταλμένου των Ηνωμένων 
Εθνών που θα μπορούσε να διε-

ρευνήσει τρόπους για την εξεύρεση κοινού εδάφους 
προς την επανέναρξη των διαπραγματεύσεων για μια 
διαρκή διευθέτηση στην Κύπρο. Η αναφορά αυτή πε-
ριλαμβάνεται σε αντίγραφο της έκθεσης του ΓΓ για 
τις καλές του υπηρεσίες που κυκλοφόρησε προς τα 
μέλη του Συμβουλίου Ασφαλείας μαζί με αντίγρα-
φο της έκθεσής του για την ειρηνευτική δύναμη των 
ΗΕ στην Κύπρο (ΟΥΝΦΙΚΥΠ). Οι δυο εκθέσεις καλύ-
πτουν την περίοδο από τις 13 Δεκεμβρίου 2022 μέχρι 
τις 12 Ιουνίου 2023. Στην έκθεση για την ΟΥΝΦΙΚΥΠ 
ο κ. Γκουτέρες υπογράμμισε πως «καθώς ο χρόνος 
δουλεύει κατά μιας αμοιβαία αποδεκτής πολιτικής 
διευθέτησης στην Κύπρο, καλώ τους ηγέτες των δυο 
κοινοτήτων να αναλάβουν επείγουσα δράση για αντι-
μετώπιση της δυσπιστίας μεταξύ των πλευρών και να 
δημιουργήσουν χώρο για ουσιαστικό διάλογο, για να 
στείλουν ένα ξεκάθαρο σινιάλο ότι αυτή τη φορά τα 
πράγματα θα είναι διαφορετικά». Για τα Βαρώσια 
σημείωσε πως δεν έγιναν βήματα ως ανταπόκριση 
στην έκκληση του Συμβουλίου Ασφαλείας στο ψήφι-
σμά του 2646 (2022) για την άμεση αναστροφή των 
δράσεων που έγιναν από τον Οκτώβρη του 2020. Επί-
σης επανέλαβε την ανησυχία του για τις εξελίξεις στη 
περίκλειστη περιοχή των Βαρωσίων και σημείωσε ότι 
η θέση των ΗΕ για τα Βαρώσια παραμένει αναλλοί-
ωτη. Στην έκθεση για τις καλές του υπηρεσίες, ο κ. 
Γκουτέρες επεσήμανε πως η συνεχιζόμενη απουσία 
εποικοδομητικού διαλόγου σε θέματα που σχετίζο-
νται με την ειρηνευτική διαδικασία μεταξύ των δυο 
πλευρών συνεχίζει να εμβαθύνει τις διαφορές στις 
απόψεις για τον δρόμο προς τα μπρος. Την ίδια στιγ-
μή, η διαίρεση μεταξύ των κοινοτήτων επίσης συνεχί-
ζει να διευρύνεται, ανέφερε. Σημείωσε πως οποιεσ-
δήποτε ευκαιρίες για οικοδόμηση εμπιστοσύνης και 
καλής θέλησης μεταξύ των πλευρών που μπορεί να 
αναφυούν κατά την περίοδο που έρχεται πρέπει να 
αδραχτούν με ουσιαστικές πρωτοβουλίες. Τέτοιες 
πρωτοβουλίες είναι ζωτικές για τη δημιουργία μομέ-
ντουμ προς ένα διάλογο που θα μπορούσε εν τέλει 
να χαράξει μια πορεία για επιστροφή στις συνομιλί-
ες για διευθέτηση, συνέχισε και πρόσθεσε πως ένα 
σημαντικό βήμα προς τα μπρος θα ήταν μια συμφω-
νία με τις πλευρές για τον διορισμό ενός απεσταλμέ-
νου των Ηνωμένων Εθνών που θα μπορούσε να διε-
ρευνήσει τρόπους για την εξεύρεση κοινού εδάφους 
προς την επανέναρξη των διαπραγματεύσεων για μια 
διαρκή διευθέτηση στην Κύπρο. Ο κ. Γκουτέρες επε-
σήμανε ακόμη πως ενώ οι υποκείμενες θέσεις των 
δυο πλευρών για την ειρηνευτική διαδικασία συνεχί-
ζουν να απέχουν κατά πολύ, η πρώτη τετ-α-τετ συνά-
ντηση του Νίκου Χριστοδουλίδη με τον Ερσίν Τατάρ 
ήταν ένα θετικό βήμα για τη δημιουργία μιας σύν-
δεσης μεταξύ των δυο Κύπριων ηγετών. «Ενθαρρύ-
νω τους δυο ηγέτες να είναι ενεργητικοί ως προς την 
αναζήτηση αμοιβαία αποδεκτών διαδικασιών για δι-
άλογο στο επίπεδό τους, καθώς πιστεύω πως αυτό 
παραμένει κρίσιμο για την εξεύρεση ενός κοινά συμ-
φωνηθέντος δρόμου προς τα μπρος», σημείωσε. Σε 
ολόκληρη την έκθεση του ο ΓΓ αποφεύγει ουσιαστικά 
να ασχοληθεί με τα ακανθώδη και να επιρρίψει ευθύ-
νες για την στασιμότητα.

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Κρίσιμες εκλογές στο ΔΗΚΟ
Μάχες για αντιπροεδρίες και Επαρχιακή Επιτροπή

Τ ην Κυριακή 9 Ιουλίου πραγμα-
τοποιείται το Παγκύπριο Εκλο-
γικό συνέδριο του ΔΗΚΟ. 

Περίπου 15 χιλιάδες μέλη του κόμμα-
τος θα κληθούν να αναδείξουν τους 
τρεις αντιπροέδρους του κόμματος, 
Γενικό Γραμματέα και μέλη του Εκτε-
λεστικού Γραφείου, ενώ τα περίπου 
5,5 χιλιάδες μέλη του κόμματος από 
την Πάφο θα ψηφίσουν και για την 
εκλογή του νέου προέδρου της Επαρ-
χιακής Επιτροπής και των μελών της. 
Στην επαρχία μας θα λειτουργήσουν 
δυο εκλογικά κέντρα. Στην Πάφο στο 
10ο Δημοτικό Σχολείο και στην Πόλη 
Χρυσοχούς στο οίκημα του ΔΗΚΟ. 
Η ψηφοφορία θα αρχίσει στις 9 το 
πρωί και θα ολοκληρωθεί στις 6:30 
το απόγευμα. Τα μέλη του κόμματος 
θα μπορούν να ασκήσουν το εκλογικό 
τους δικαίωμα σε οποιοδήποτε εκλο-
γικό κέντρο σε όλες τις επαρχίες. Την 
προεδρία της Επαρχιακής Επιτροπής 
του ΔΗΚΟ διεκδικούν ο Γιώργος Γε-

ωργιάδης και ο Έβρος Λοϊζίδης. 
Από το Radiocosmos «περέλασαν» 
τις τελευταίες μέρες όλοι οι υποψή-
φιοι για την αντιπροεδρία την θέση 
του Γενικού Γραμματέα και οι υπο-
ψήφιοι για την προεδρία της Επαρχι-
ακής Επιτροπής. Ενδιαφέρον παρου-
σιάζεται και για τις θέσεις των μελών 
του εκτελεστικού γραφείου. 

Γ. Γεωργιάδης
Δεν προτίθεται να διεκδικήσει οποιο-
δήποτε πολιτειακό αξίωμα δήλωσε ο 
Γιώργος Γεωργιάδης απερχόμενος 

πρόεδρος της Επαρχιακής Επιτρο-
πής του ΔΗΚΟ που επαναδιεκδικεί 
την εκλογή του στις εκλογές της Κυ-
ριακής. 
Μιλώντας στο Radiocosmos ο κ. Γε-
ωργιάδης, ανέφερε ότι επαναδιεκδι-
κεί την προεδρία με στόχο να συνει-
σφέρει στο κόμμα του ιδιαίτερα αυτή 
την περίοδο που οι απαιτήσεις είναι 
πολλές. Θα είναι όπως είπε αφοσι-
ωμένος αποκλειστικά στα καθήκο-
ντα του προέδρου της Επαρχιακής 
Επιτροπής, στον συντονισμό των το-
πικών επιτροπών την επαφή και τον 

συντονισμό των δημοτικών ομάδων 
για την εκπλήρωση των στόχων του 
ΔΗΚΟ.

Ε. Λοϊζίδης
Έτοιμος να προφέρει στο Κόμμα του 
δηλώνει ο Έβρος Λοϊζίδης ο δεύτε-
ρος υποψήφιος για την προεδρία 
της Επαρχιακής Επιτροπής του ΔΗΚΟ. 
Ήταν όπως ανέφερε μιλώντας στο 
Ράδιο Κόσμος, μια φυσιολογική εξέ-
λιξη μετά και την πολύχρονη προ-
σφορά του στο ΔΗΚΟ, αφού για δυο 
συνεχόμενες θητείες ήταν μέλος της 
Ε.Επ. και Δημοτικός Σύμβουλος στον 
Δήμο Πάφου. Ο κ. Λοϊζίδης, δήλωσε 
έτοιμος να προσφέρει τα μέγιστα για 
την ανανέωση και αναβάθμιση του 
ΔΗΚΟ στην Πάφο. Στόχος του ανέφε-
ρε, να φέρει κοντά στο κόμμα άτομα 
που έχουν παραγκωνιστεί αφού θε-
ωρεί ότι η συλλογική προσπάθεια εί-
ναι η καλύτερη συνταγή για την επι-
τυχία του κόμματος στην επαρχία.

Μ εγάλη ικανοποίηση επικρα-
τεί στην Hermes την ιδιο-

κτήτρια εταιρία των αεροδρομί-
ων Πάφου και Λάρνακας, για την 
επιβατική κίνηση και την αύξηση 
που καταγράφεται το πρώτο εξά-
μηνο του 2023. 
Σε ανακοίνωση της Ηerms, τονί-
ζεται ότι με θετικό πρόσημο ολο-
κληρώθηκε το πρώτο εξάμηνο της 
χρονιάς σε ό,τι αφορά την επιβα-
τική κίνηση στα αεροδρόμια της 
Κύπρου σημειώνοντας 3% αύξη-
ση σε σχέση με την αντίστοιχη πε-
ρίοδο του 2019, καταγράφοντας 
4,808,431 επιβάτες. 
Συγκεκριμένα, 3,252,612 επιβά-
τες ταξίδεψαν κατά την περίοδο 
Ιανουάριου-Ιουνίου από το αε-
ροδρόμιο Λάρνακας, ενώ αντί-
στοιχα, την ίδια περίοδο, στο αε-
ροδρόμιο Πάφου διακινήθηκαν 
1,555,819 επιβάτες. 
Μάλιστα, σύμφωνα με το Διεθνές 
Συμβούλιο Αεροδρομίων Ευρώ-
πης (ACI Europe), τα αεροδρόμια 
της Κύπρου κατέκτησαν την πρώ-
τη θέση όσον αφορά την ανάκαμ-
ψη της συνολικής αεροπορικής 
συνδεσιμότητας, (απευθείας και 
ενδιάμεσης) σε σχέση με το 2019 
και σε σύγκριση με άλλες Ευρω-
παϊκές χώρες. 
Αξιοσημείωτο είναι το γεγονός, 
πως η απώλεια της Ρωσικής και 
Ουκρανικής αγοράς που απο-
τελούσε πέραν του 20% της συ-
νολικής επιβατικής κίνησης έχει 
αναπληρωθεί, με την ανάπτυξη 
άλλων υφιστάμενων αγορών, κά-
ποιες εκ των οποίων παρουσιά-
ζουν αύξηση πέραν του 50% σε 
σχέση με το 2019, ενώ σημαντι-
κή συνεισφορά έχουν και οι νέες 

αγορές που έχουν προστεθεί 
όπως η Γαλλία, και η Ιταλία. 
Το πρώτο εξάμηνο του 2023, η 
πρώτη αγορά ήταν το Ηνωμένο 
Βασίλειο, ακολουθεί η Ελλάδα, το 
Ισραήλ, η Πολωνία, ενώ την πε-
ντάδα συμπληρώνει η Γερμανία. 
Ακολουθούν οι Αυστρία, Ρουμα-
νία, Ουγγαρία, Αρμενία και Γαλ-
λία που ολοκληρώνουν την πρώ-
τη δεκάδα. 
Η Hermes Airports, ακολουθώ-
ντας με συνέπεια τη στρατηγι-
κή ανάπτυξης δρομολογίων και 
υποστήριξης των αεροπορικών 
εταιρειών, συνεργάζεται με 55 
αεροπορικές εταιρίες οι οποίες 
πραγματοποιούν πτήσεις από και 
προς τα αεροδρόμια Λάρνακας 
και Πάφου, με 155 δρομολόγια 
σε 39 χώρες. 
Για την καλοκαιρινή περίοδο 
έχουν ήδη ξεκινήσει νέα δρομο-
λόγια ενώ με βάση τα μέχρι στιγ-

μής δεδομένα, η επιβατική κίνη-
ση θα πλησιάσει πολύ κοντά στα 
επίπεδα του 2019. 
Σε δήλωσή της, η Μαρία Κου-
ρούπη, Ανώτερη Διευθύντρια 
Αεροπορικής Ανάπτυξης και Επι-
κοινωνίας της Hermes Airports, 
ανέφερε σχετικά: «Αναμφίβολα, 
η συνδεσιμότητα της χώρας πα-
ραμένει στο επίκεντρο της στρα-
τηγικής μας, καθώς αποτελεί 
την κινητήριο δύναμη του τουρι-
σμού. 
Το καλοκαιρινό πρόγραμμα των 
αεροδρομίων Λάρνακας και Πά-
φου, προσφέρει στους επιβάτες 
περισσότερες επιλογές και ευ-
ελιξία με ένα ευρύ φάσμα προ-
ορισμών. Σύμφωνα με τα μέχρι 
στιγμής δεδομένα, φαίνεται ότι 
η Κύπρος έχει τη δυνατότητα να 
κερδίσει το στοίχημα του ολόχρο-
νου τουρισμού, καθώς ο φετινός 
χειμώνας, όπως δείχνουν οι αριθ-

μοί, ξεπέρασε κάθε προσδοκία. 
Θα πρέπει λοιπόν να αξιοποιηθεί 
το θετικό momentum και η αυξη-
τική ροή τουριστών για να συνε-
χίζουμε την περεταίρω ενδυνά-
μωσή στις νέες αγορές».

Ρεκόρ εσόδων 
Στο μεταξύ, στα €418 εκατ. έφτα-
σαν τα έσοδα από τον τουρισμό 
κατά τους τέσσερις πρώτους μή-
νες του έτους, παρουσιάζοντας 
αύξηση 30% σε σύγκριση με την 
αντίστοιχη περσινή περίοδο και 
11,30% σε σύγκριση με το 2019, 
την χρονιά που καταγράφηκε 
ιστορικό ρεκόρ για τον κυπριακό 
τουρισμό.
Με βάση τα αποτελέσματα της 
Έρευνας Ταξιδιωτών, τα έσοδα 
από τον τουρισμό τον Απρίλιο δι-
αμορφώθηκαν στα 217,6 εκατ. 
παρουσιάζοντας αύξηση 17,6% 
σε σύγκριση με τον περσινό Απρί-
λιο, ενώ σε σύγκριση με τον αντί-
στοιχο μήνα του 2019 καταγρά-
φεται αύξηση 16,6%.
Παράλληλα, η κατά κεφαλή δα-
πάνη τουριστών τον Απρίλιο 2023 
ανήλθε σε €634,89 σε σύγκρι-
ση με €639,65 τον Απρίλιο 2022, 
σημειώνοντας μείωση 0,7%, ενώ 
η μέση διάρκεια παραμονής δι-
αμορφώθηκε στις 7,9 μέρες, σε 
σύγκριση με 8,7 ημέρες τον Απρί-
λιο του 2022.
Την μεγαλύτερη ημερήσια δαπά-
νη τον Απρίλιο παρουσίασαν οι 
Ισραηλινοί με €120,23 κατά μέσο 
όρο με δεύτερους τους Βρετα-
νούς τουρίστες με ημερήσια δα-
πάνη €79,51 κατά μέσο όρο, ενώ 
οι τουρίστες από την Πολωνία, 
ξόδεψαν €77,67 ημερησίως.

Αύξηση 3% το πρώτο εξάμηνο του 2023
Ξεπέρασε το 2019 η επιβατική κίνηση στα αεροδρόμια

Η Hermes Airports, ακολουθώντας με συνέπεια τη στρατηγική ανάπτυξης 
δρομολογίων και υποστήριξης των αεροπορικών εταιρειών, συνεργάζεται 
με 55 αεροπορικές εταιρίες οι οποίες πραγματοποιούν πτήσεις από και προς 
τα αεροδρόμια Λάρνακας και Πάφου, με 155 δρομολόγια σε 39 χώρες. 
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Εκατοντάδες ενστάσεις για το Τ. Σ. Ακάμα
Κρίσιμη σύσκεψη την Δευτέρα στο Προεδρικό για τα 
αντισταθμιστικά μέτρα 

Την έντονη ανησυχία τους εκφρά-
ζουν ο Δήμαρχος Πόλης Χρυσοχούς 

και οι κοινοτάρχες του διαμερίσματος 

Πόλεως Χρυσοχούς και περιοχής Τηλ-
λυρίας, αναφορικά με την προτεραιό-

τητα που δίνεται για την διάνοιξη οδο-

φραγμάτων. 
Οι φορείς της περιοχής, ζητούν για 
άλλη μια φορά, να τεθεί ως προτεραιό-
τητα η διάνοιξη του οδοφράγματος στα 
Κόκκινα. 
Οι αντιδράσεις σημειώθηκαν μετά την 
ανακοίνωση που αφορούσε την πρόθε-
ση για διάνοιξη νέων οδοφραγμάτων 
και στην οποία διαφαίνεται ότι η Κυ-
βέρνηση δίνει προτεραιότητα στην δι-
άνοιξη της διόδου Πυροΐου. 
Η δήλωση αυτή έγινε από τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας Νίκο Χριστοδουλίδη, 
μετά από συνάντηση του με τους Δη-
μάρχους και κοινοτάρχες ακριτικών και 
ημικατεχόμενων περιοχών, στην οποία 
μάλιστα οι ίδιοι δεν προσκλήθηκαν. 

Σύμφωνα με σχετική ανακοίνωση του 
Δημάρχου Πόλης Χρυσοχούς Γιώτη Πα-
παχριστοφή και των Κοινοταρχών του 
διαμερίσματος Χρυσοχούς και της πε-
ριοχής Τηλλυρίας, επί του θέματος οι 
επηρεαζόμενοι εκφράζουν την έντονη 
ανησυχία τους και μέσω επιστολής που 
απέστειλαν στον Πρόεδρο της Δημο-
κρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη, ζητούν 
άμεσα όπως διευθετηθεί μεταξύ τους 
συνάντηση για συζήτηση του θέματος. 
Όπως αναφέρουν, η περιοχή τους πα-
ραμένει αποκλεισμένη και αποκομμέ-
νη από το 1964, και θεωρούν αδιανόη-
τη την συζήτηση για την διάνοιξη νέων 
οδοφραγμάτων χωρίς να τίθεται ως 
πρώτη προτεραιότητα η διάνοιξη του 

περάσματος Κοκκίνων. 
Επιπρόσθετα σημειώνουν, πως ανα-
μένουν την διευθέτηση μεταξύ τους 
συνάντηση με τον Πρόεδρο της Δημο-
κρατίας, το συντομότερο δυνατόν για 
συζήτηση του θέματος και προς απο-
φυγή αχρείαστων κινητοποιήσεων των 
κατοίκων της περιοχής, οι οποίοι μετά 
την χθεσινή ανακοίνωση εκφράζουν 
την έντονη διαμαρτυρία τους, καταλή-
γει η ανακοίνωση.
Οι κάτοικοι του ακριτικού Πύργου Τηλ-
λυρίας μάλιστα απειλούν να αποκό-
ψουν το δρόμο και να μην επιτρέψουν 
την διέλευση οχημάτων των κατοχικών 
στρατευμάτων που κατευθύνονται στα 
Κόκκινα. 

Π ερισσότερες από 600 εντάσεις επηρεαζό-
μενων ιδιοκτητών γης υποβλήθηκαν συ-
νολικά για το Τοπικό Σχέδιο Ακάμα που 

δημοσιεύθηκε από την προηγούμενη κυβέρνηση 
λίγες ημέρες πριν τις εκλογές. 
Η περίοδος των ενστάσεων έληξε τέλος Ιουνί-
ου και παρά τις εκκλήσεις για να δοθεί παράτα-
ση λίγων ημερών, η κυβέρνηση επικαλούμενη την 
σχετική νομοθετική πρόνοια δεν ικανοποίησε το 
αίτημα που είχε υποβληθεί και από τον Δήμο Πό-
λεως Χρυσοχούς. Σύμφωνα με πληροφορίες του 
Radiocosmos, συνολικά υποβλήθηκαν 580 εντά-
σεις ηλεκτρονικά και περί τις 100 με 150 σε ειδικά 
χειρόγραφα έντυπα του Τμήματος Πολεοδομίας. 
Οι ενστάσεις θα εξεταστούν από το Πολεοδομικό 
Συμβούλιο και όταν ολοκληρωθούν, τότε το Τοπι-
κό Σχέδιο θα δημοσιευθεί με την τελική του μορ-
φή. 
Εκτός από τους ιδιοκτήτες, ένσταση υπέβαλλαν 
και τα Κοινοτικά Συμβούλια των επηρεαζόμενων 
κοινοτήτων. Μάλιστα η κοινότητα της Ίννιας είχε 
αγοράσει υπηρεσίες και από ειδικούς σε θέματα 
περιβάλλοντος, ώστε να στοιχειοθετήσει τις αξι-

ώσεις της. 
Η κοινότητα της Ίννιας, έχει προειδοποιήσει ότι αν 
δεν ικανοποιηθούν τα αιτήματα της από το Πολε-
οδομικό Συμβούλιο, τότε θα προσφύγει και σε έν-
δικα μέσα στην Κύπρο αλλά και στο Ευρωπαϊκό Δι-
καστήριο.

Στο Προεδρικό την Δευτέρα 
Τα αντισταθμιστικά μέτρα για τον ΑΚΑΜΑ, θα συ-

ζητηθούν σε σύσκεψη στο Προεδρικό Μέγαρο στις 
10 Ιουλίου. Στην σύσκεψη με την υφυπουργό παρά 
τω προέδρω, θα παρευρίσκονται και οι υπουργοί 
Εσωτερικών και Γεωργίας. 
Οι επηρεαζόμενες κοινότητες, ενημερώθηκαν για 
την σύσκεψη την περασμένη εβδομάδα. 
Ο κοινοτάρχης Ίννιας Γιάγκος Τσίβικος σε δηλώσεις 
στο Radiocosmos, εξέφρασε  απογοήτευση για την 
σύσκεψη, σημειώνοντας ότι οι ίδιοι ζήτησαν εδώ 

και τρεις μήνες συνάντηση με τον Πρόεδρο της Δη-
μοκρατίας. 
Αντί αυτού είπε, στην σύσκεψη θα προεδρεύει η 
υφυπουργός. 
Ο ίδιος, δήλωσε άγνοια αν θα τους ανακοινωθούν 
κάποια αντισταθμιστικά μέτρα ή αν θα τους ζητη-
θούν εισηγήσεις. 
Οι κάτοικοι και οι ιδιοκτήτες γης στον Ακάμα ανέ-
φερε ο κ. Τσίβικος αναμένουν άμεσα, εφαρμόσιμα 
και όχι μακροπρόθεσμα αντισταθμιστικά μέτρα. 
Εδώ και 35 χρόνια ανέφερε χαρακτηριστικά, οι κά-
τοικοι του Ακάμα υπομένουν την κοροϊδία, οι περι-
ουσίες τους είναι δεσμευμένες και η υπομονή τους 
έχει εξαντληθεί. 
Υπενθυμίζεται, ότι τα αντισταθμιστικά μέτρα είχε 
καθοριστεί από την προηγούμενη κυβέρνηση ότι 
θα ανακοινώνονταν μαζί με το Τοπικό Σχέδιο για 
τον Ακάμα. Δεν υπήρξε όμως συμφωνία μεταξύ 
των συναρμόδιων Υπουργών Εσωτερικών και Γε-
ωργίας και γι’ αυτό το Τοπικό Σχέδιο παραμένει σε 
αναστολή μέχρι τον Σεπτέμβριο, με την προϋπό-
θεση ότι μέχρι τον Ιούνιο θα κατέληγαν στα αντι-
σταθμιστικά μέτρα.

Αντιδράσεις σε Πύργο Τηλλυρίας και Π. Χρυσοχούς 
Θέλουν διάνοιξη και του οδοφράγματος στα Κόκκινα

Η Εταιρεία Τουριστικής Ανάπτυ-
ξης και Προβολής  Περιφέρειας 
Πάφου(ΕΤΑΠ) με ιδιαίτερη  θέρμη 
χαιρέτησε τη λειτουργία του νέου 
κεντρικού σταθμού Αστικών και 
Υπεραστικών συγκοινωνιών (Κα-
ραβέλα) στο Κέντρο Πάφου, που 
προσθέτει σημαντικά στην γενι-
κότερη υποδομή του προορισμού 
και στην υλοποίηση του στόχου 
των φορέων της Πάφου για μια 
συνεχή αναβάθμιση του τουρι-

στικού προϊόντος και των υπηρεσιών 
που προσφέρονται. 
Παρ’ όλα αυτά τονίζεται, οι δημόσιες 
συγκοινωνίες Αστικών και Υπεραστικών 
δρομολογίων έχουν να αντιμετωπίσουν 
χρόνια προβλήματα και η ΕΤΑΠ Πάφου 
καλεί τους αρμόδιους να δώσουν επιτέ-
λους λύσεις.  Μερικά από τα προβλήμα-
τα είναι η     
Εξυπηρέτηση επιβατών από το Αεροδρό-
μιο Πάφου προς το διαμέρισμα Πόλεως 
Χρυσοχούς, η Εξυπηρέτηση/πρόσβαση 

επισκεπτών/επιβατών  στην Ύπαιθρο, 
η Εξυπηρέτηση/πρόσβαση επισκεπτών 
από Κόλπο Κοραλλίων προς Κέντρο Πά-
φου.  
Επίσης η σύνδεση του διεθνές αερο-
δρομίου Πάφου με περιοχές εκτός των 
αστικών π.χ ανατολική Πάφο, η στά-
σεις /στέγαστρα λεωφορείων και η εξα-
σφάλιση εισιτηρίων, καθώς σήμερα δεν 
υπάρχει καμία δυνατότητα εξασφάλισης 
ηλεκτρονικών εισιτηρίων ή αγορά μέσω 
διαδικτύου. 

Δημόσιες συγκοινωνίες χρήζουν αναδιάρθρωσης



Γεωργιάδης 
Γεώργιος (ΔΑΣΚΑΛΟΣ)

Υποψήφιος 
Πρόεδρος 
Επαρχιακής Επιτροπής

Εκλογικό Συνέδριο
9 Ιουλίου 2023

1
Υπέβαλα 
την υποψηφιότητά μου για τη θέση του Προέδρου της Επαρχιακής Επιτροπής Πάφου 
του ΔΗΚΟ, διεκδικώντας την επανεκλογή μου. 
Δηλώνω δημόσια ότι, μοναδικός μου στόχος, όπως ήταν άλλωστε όλα αυτά τα χρόνια, 
είναι η προσφορά και μόνο. Δεν έχω βλέψεις για πολιτειακά αξιώματα (π.χ. βουλευ-
τής, δήμαρχος, περιφερειάρχης).
Ζητώ τη στήριξη των μελών του Δημοκρατικού Κόμματος στην Πάφο, ώστε μαζί να συ-
νεχίσουμε αταλάντευτα την πορεία εκσυγχρονισμού του κόμματός μας. Μαζί να υλο-
ποιήσουμε όλα όσα δεν προλάβαμε να κάνουμε, αλλά και πολλά άλλα που υπαγορεύ-
ει ο νέος μας ρόλος και τα νέα πολιτικά δεδομένα.
Στα νέα πολιτικά δεδομένα ο ρόλος του ΔΗΚΟ είναι αναβαθμισμένος, αφού πλέον το 
κόμμα μας είναι βασικός πυλώνας της νέας κυβέρνησης. Πολλά μπορούμε να αλλά-
ξουμε, να βελτιώσουμε, να εκσυγχρονίσουμε…
Έχω πλήρη εμπιστοσύνη στην κρίση όλων!
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Α πρόσμενη και αδικαιολόγητη χαρακτηρίζουν 
φορείς και παράγοντες της Πάφου, την άρνη-
ση του Τμήματος Περιβάλλοντος να δώσει την 

έγκριση του για την ολοκλήρωση του δρόμου αερο-
δρομίου - τουριστικής περιοχής, ο οποίος παραμένει 
για περισσότερα από 10 χρόνια ημιτελής. 
Αξίζει να σημειωθεί, ότι για το τελευταίο τμήμα του 
δρόμου που θα ενώνονταν με το αεροδρόμιο, διενερ-
γήθηκαν συνολικά 4 περιβαλλοντικές μελέτες. Η τε-
λευταία μελέτη, έγινε με πρωτοβουλία του Εμπορικού 
και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου (ΕΒΕ) Πάφου. 
Από τις επαφές που είχαν γίνει τόσο με το Τμήμα 
Περιβάλλοντος, όσο και αρμόδιους Υπουργούς, είχε 
καλλιεργηθεί η προσδοκία ότι αυτή τη φορά οι λύσεις 
που προτείνονταν θα επέτρεπαν στα αρμόδια κυβερ-

νητικά τμήματα να δώσουν την συγκατάθεση τους για 
το έργο. Αυτή η προσδοκία ενισχύθηκε πρόσφατα και 
από αναφορές του προέδρου της Δημοκρατίας στην 
σύσκεψη που έγινε με το ΕΒΕ Πάφου. 
Απογοήτευση για την απόφαση του Τμήματος 
Περιβάλλοντος εξέφρασε με δηλώσεις του στο 
Radiocosmos ο πρόεδρος του ΕΒΕ Γιώργος Μάης, ο 
οποίος τόνισε ότι για λόγους δημοσίου συμφέροντος 
πρέπει ο δρόμος να ολοκληρωθεί. Κάλεσε συγκεκρι-
μένα την κυβέρνηση, να επικαλεστεί λόγους δημο-
σίου συμφέροντος, ώστε ο δρόμος να ολοκληρωθεί, 
υπενθυμίζοντας ότι για το συγκεκριμένο έργο έχουν 

ήδη δαπανηθεί πέραν των 30 εκατομμύριων Ευρώ, 
ενώ έχουν απαλλοτριωθεί εκατοντάδες στρέμματα 
εύφορης και αρδεύσιμης γεωργικής γης. 
Ο κ. Μάης, ανέφερε ότι αν συνυπολογιστεί το περι-
βαλλοντικό κόστος από την μη υλοποίηση του έργου 
λόγω των επιπρόσθετων καυσίμων που θα χρησιμο-
ποιούν τα οχήματα που κινούνται σήμερα και προ-
στεθούν οι περιβαλλοντικές επιπτώσεις από την ανα-
βάθμιση του υφιστάμενου δικτύου και τις πρόσθετες 
απαλλοτριώσεις που θα πρέπει να γίνουν, τότε όπως 
είπε το ισοζύγιο είναι υπέρ της επιλογής για απευθεί-
ας σύνδεση του αεροδρομίου με την τουριστική περι-

οχή.  Προβληματισμό και ανησυχία για την θέση της 
Περιβαλλοντικής Αρχής εξέφρασε στο Radiocosmos 
και ο βουλευτής του ΑΚΕΛ Βαλεντίνος Φακοντής. 
Μόνο με πολιτική απόφαση όπως είπε μπορεί να ολο-
κληρωθεί το συγκεκριμένο τμήμα του δρόμου.

Επιπτώσεις 

Η Περιβαλλοντική Αρχή κρίνει ως μη αναστρέψιμες τις 
επιπτώσεις στην περιοχή Natura από την κατασκευή 
παραλιακού δρόμου πρόσβασης προς το αεροδρόμιο 
Πάφου, μέσου του ποταμού Έζουσας, και απορρίπτει 
το σχετικό αίτημα. 
Σύμφωνα με την γνωμάτευση, η Περιβαλλοντική Αρχή 
αξιολόγησε τις επιπτώσεις στα είδη και τη ζώνη ειδι-
κής προστασίας (ΖΕΠ), από το προτεινόμενο έργο του 
παραλιακού δρόμου ο οποίος θα συνδέει το αερο-
δρόμιο με την τουριστική περιοχή Πάφου – Γεροσκή-
που και έκρινε ότι αυτές δεν δύναται να μετριαστούν 
σε επαρκή βαθμό με τα μέτρα που προτείνονται στη 
μελέτη οικολογικής αξιολόγησης. Επισημαίνει επίσης, 
ότι ούτε μπορούν να εφαρμοσθούν άλλα μέτρα για 
μετριασμό ή διαφοροποίηση των αρνητικών επιπτώ-
σεων στην περιοχή ΖΕΠ, οι οποίες θεωρούνται μη 
αναστρέψιμες. Σημειώνει ότι εφόσον είναι διαθέσιμη 
η εναλλακτική βελτίωση και αναβάθμιση του υφι-
στάμενου δρόμου τα οφέλη από τη δημιουργία του 
προτεινόμενου έργου δεν δικαιολογούν τη σοβαρή 
υποβάθμιση του περιβάλλοντος που θα επιφέρει η 
κατασκευή του συγκεκριμένου  δρόμου.

Απογοήτευση στην Πάφο 
Απρόσμενο όχι από το Τμήμα Περιβάλλοντος για τον δρόμο 
αεροδρομίου -  τουριστικής περιοχής  

Προβληματισμό και 
ανησυχία για τη θέση της 
Περιβαλλοντικής Αρχής 
εξέφρασε και ο βουλευτής 
του ΑΚΕΛ Βαλεντίνος 
Φακοντής. Μόνο με πολιτική 
απόφαση όπως είπε 
μπορεί να ολοκληρωθεί το 
συγκεκριμένο τμήμα του 
δρόμου.
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Σ τον ύψιστο βαθμό ετοιμότητας και επι-
φυλακής, βρίσκονται από την Δευτέρα 
οι πυροσβεστικές δυνάμεις για πρόλη-

ψη των δασικών πυρκαγιών. 
Με αφορμή την άμεση κατάσβεση των τρι-
ών πυρκαγιών που ξέσπασαν την περασμέ-
νη Κυριακή σε Ίννια, Κάθηκα και Κρήτου Τέρ-
ρα, αλλά και την πρόσφατη στην περιοχή του 
φράγματος της Ευρέτου, ο διευθυντής του 
Τμήματος Δασών Χαράλαμπος Αλεξάνδρου, 
ανέφερε ότι ο στόχος που έχει τεθεί είναι οι 
πυροσβεστικές δυνάμεις να ανταποκρίνο-
νται σε διάστημα 10 λεπτών σε κάθε πυρκα-

γιά. Αυτός ο στόχος όπως είπε, εξυπηρετείται 
από την διάταξη και την κατανομή των πυ-
ροσβεστικών δυνάμεων. Προσπάθεια όπως 
εξήγησε, είναι να φθάνουν έγκαιρα σε κάθε 
πυρκαγιά ικανές πυροσβεστικές δυνάμεις και 
όχι απλώς ένα μικρό πυροσβεστικό όχημα. 
Σε όσες περιπτώσεις συνέχισε επιτυγχάνε-
ται αυτός ο στόχος, αποτρέπεται η επέκταση 
των πυρκαγιών και επιτυγχάνεται η κατάσβε-
ση τους. 
Την Πέμπτη είχαμε στην Πάφο νέα πυρκαγιά 
στην περιοχή της Ευρέτου και μια μικρότερη 

στη Δρούσεια. 
Το μεσημέρι της περασμένης Κυριακής στην 
Πάφο είχαν ξεσπάσει δύο πυρκαγιές ταυτό-
χρονα, η 1η στην Κρήτου Τέρρα και η 2η στον 
Κάθηκα με διαφορά 5 λεπτών. 
Η 1η πυρκαγιά τέθηκε υπό έλεγχο και κατα-
σβήστηκε σε 20 λεπτά και η 2η που εκδηλώ-
θηκε στη 1.25 στον Κάθηκα, τέθηκε υπό πλή-
ρη έλεγχο 25 λεπτά αργότερα. 
Στις δύο πυρκαγιές, κάηκαν εκτάσεις συνολι-
κά 5 δεκαρίων με άγρια βλάστηση και ξηρά 
χόρτα. Πιο επικίνδυνη ήταν η πυρκαγιά που 

είχε ξεσπάσει στις 10 .30 το πρωί στην Ίννια, 
η οποία κατασβήστηκε 25 λεπτά αργότερα. 
Πυρκαγιά στην Ίννια ξέσπασε και το απόγευ-
μα του  Σαββάτου η οποία ευτυχώς τέθηκε 
υπό πλήρη έλεγχο μισή ώρα  αργότερα, αφού 
έκαψε μικρή έκταση καλυμμένη με χαμηλή 
άγρια βλάστηση.

Σε επιφυλακή 

Αναφερόμενος ιδιαίτερα στην επιτήρηση του 
Ακάμα και του δάσους της Πάφου ο κ. Αλε-
ξάνδρου, τόνισε ότι από την Δευτέρα και για 
τους επόμενους 3 μήνες, αυξάνεται η επιτή-
ρηση για την προστασία ευαίσθητων περιο-
χών. 
Εκτός από τις θερμικές κάμερες, θα υπάρ-
χει επιτήρηση με drones και άλλα σύγχρονα 
μέσα, ενώ θα ενισχυθούν και οι περιπολίες 
που θα γίνονται και την νύχτα. 
Σε αυτή την προσπάθεια μάλιστα, της επιτή-
ρησης όπως είπε ο κ. Αλεξάνδρου, συμμετέ-
χει και η Εθνική Φρουρά. 
Ειδικά για την περιοχή του Ακάμα είπε, σε 
θέση μάχης είναι 28 δασοπυροσβέστες και 
τέσσερις πυροφύλακες. Εντός της εβδομάδας 
επίσης, ολοκληρώνεται και η διαδικασία για 
τις πρόσθετες προσλήψεις έκτακτων δασο-
πυροσβεστών. 

Σε ύψιστη επιφυλακή για πυρκαγιές 
Με drones, κάμερες, περιπολίες ολόκληρο το εικοσιτετράωρο και με εναέρια μέσα 
επιτηρούνται ευαίσθητες δασικές περιοχές για να αποτραπεί η επέκταση πυρκαγιών…

Αναφερόμενος ιδιαίτερα 
στην επιτήρηση του Ακάμα 
και του δάσους της Πάφου 
ο κ. Αλεξάνδρου, τόνισε 
ότι από την Δευτέρα 
και για τους επόμενους 
3 μήνες, αυξάνεται 
η επιτήρηση για την 
προστασία ευαίσθητων 
περιοχών. 
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Τον Ιούλιο που όσα χρόνια και αν πε-
ράσουν δεν μας αφήνει να ξεχάσου-
με το κακό που πάθαμε από το κεφάλι 
μας το 1974…

Τις μαύρες επετείους που πλησιάζουν 
και μας μαυρίζουν την ψυχή κάθε χρόνο 
τέτοια εποχή…

Τις αντικατοχικές εκδηλώσεις και τις 
εκδηλώσεις καταδίκης των μαύρων ε-
πετείων που όσο περνούν τα χρόνια ό-
λο και αραιώνουν…

Τους Παφίτες φιλάθλους της Pafos fc 
που φέτος τουλάχιστον μέχρι το Γενά-
ρη θα πρέπει να ταξιδεύουν στη Λεμεσό 
για να δουν την ομάδα τους…

Τους ποδοσφαιρόφιλους γενικότε-
ρα που ετοιμάζονται να επανέλθουν 
στους αγαπημένο τους καναπέ καθώς 
τα Ευρωπαϊκά πρωταθλήματα αρχί-
ζουν σιγά, σιγά…

Τον άτιμο τον κορωνοϊό που μπορεί να 
τον έχουμε ξεχάσει αλλά σύμφωνα με 
τους ειδικούς θα πρέπει να έχουμε το 
νου μας, γιατί δεν μας έχει εγκαταλείψει 
οριστικά…

Την διάθεσή μας που όσο πλησιάζουν 
οι μέρες για τη θερινή άδειά μας ανε-
βαίνει. Ε άνθρωποι είμαστε κι εμείς. 
Πρέπει να γεμίσουμε τις μπαταρίες 
μας…

Την ζέστη που άρχισε να γίνεται ανυπό-
φορη και ελπίζουμε να μην κρατήσει μέ-
χρι και τον Οκτώβριο…

Τα θερινά σινεμά, τον πασατέμπο και 
τη μυρωδιά του γιασεμιού των παιδι-
κών μας χρόνων που πολύ τα νοσταλ-
γούμε…

Τις διάφορες μουσικές ιδίως εκδηλώ-
σεις που είναι ότι καλύτερο τώρα το κα-
λοκαίρι και τις απολαμβάνουμε ιδιαίτε-
ρα όταν είναι σε ανοικτούς χώρους… 

Τον Μάριο που πολύ πεθύμησε να πά-
με κανένα ψάρεμα και όλο μας βάζει ι-
δέες, αλλά δυστυχώς αυτό το διάστημα 
υπάρχει μια σχετική πίεση…

Τους Δυτικούς που θέλουν να κρατήσουν 
όσο γίνεται τους Ουκρανούς στον πόλε-
μο με την Ρωσία χωρίς να νοιάζονται για 
το πόσες ζωές θα χαθούν ακόμα…

Τους εργαζόμενους, μαζί και εμάς που 
περιμένουν εναγωνίως να έρθει ο Αύ-
γουστος για να ξεκουραστούν, να απο-
λαύσουν τα μπάνια τους, εκδρομές στο 
βουνό και γενικώς αυτό που λέμε δια-
κοπές…

Τα απογευματάκια στη θάλασσα που εί-
ναι τα καλύτερα, καθώς τις υπόλοιπες 
ώρες ο ήλιος δεν αστειεύεται…

Την τρέλα που κυριαρχεί στις ζωές μας, 
με ηγέτες ανάξιους να φέρουν την ει-
ρήνη στον κόσμο που μοιραζόμαστε…

Μαρίνος Λάμπρου 

Στα πάνω ο Δήμαρχος της 
Πέγειας για τις συνεχείς 
προσπάθειες που καταβάλ-
λει για την εκτέλεση έργων 
προς όφελος των συνδημο-
τών του και όχι μόνο…

Νεοσύλλεκτοι

Στα πάνω οι νεοσύλλεκτοι 
οπλίτες που πλέον μετρούν 
αντίστροφα για την κατάτα-
ξη τους στην Εθνική Φρου-
ρά με τις ευχές μας για καλή 
θητεία…

Τη Δευτέρα, εκτός συγκλονιστικού απροό-
πτου, αρχίζουν τα έργα για αλλαγή του ταρ-

τάν στίβου στο Στέλιος Κυριακίδης, ένα στάδιο 
που χρησιμοποιεί η ποδοσφαιρική ομάδα της 
πόλης, αλλά και ο ΓΣΚ με περισσότερους από 
200 αθλητές. 
Σύμφωνα με πληροφορίες της εφημερίδας 
μας, είναι εξαιρετικά δύσκολο να δοθεί εξολο-
κλήρου σε επενδυτή, αλλά δεν αποκλείεται να 
επιτρέψουν στην ομάδα της Πάφος fc να κάνει 
κάποια έργα που επιθυμεί, έτσι ώστε να βελτι-
ωθεί ακόμη περισσότερο και να γίνει στολίδι. 

Το Στέλιος Κυριακίδης δεν είναι μόνο ποδόσφαιρο 

Ανδρέας Ιωσήφ 

Στα πάνω  και ο Λυκειάρ-
χης στο πρώτο Λύκειο Ε-
θνάρχη Μακαρίου Πάφου 
για την πολύχρονη προ-
σφορά του στην εκπαίδευ-
ση της επαρχίας αλλά και 
στη διεύθυνση ενός από 
τα μεγαλύτερα σχολεία 
της επαρχίας…

Υπηρεσία Περιβάλλοντος 

Στα κάτω το τμήμα περι-
βάλλοντος που για άλλη 
μια φορά έδωσε αρνητι-
κή απάντηση στο αίτημα 
για την ολοκλήρωση του 
δρόμου Αεροδρομίου – 
Τουριστικής περιοχής α-
φήνοντας τους φορείς 
της επαρχίας και πάλι ξε-
κρέμαστους…

Δ. Σ. Π. Χρυσοχούς 

Στα κάτω και ορισμέ-
νοι από τους Δημοτικούς 
Συμβούλους στον Δήμο 
Πόλεως Χρυσοχούς που 
με την στάση και συμπε-
ριφορά τους δημιουρ-
γούν συχνά –πυκνά προ-
βλήματα στην λειτουργία 
του σώματος…

Ανέβηκε για τα καλά η ζέστη με 
τον κόσμο να ψάχνει τρόπους 

να δροσιστεί. Ένας από αυτούς εί-
ναι η παραλία που Δόξα τω Θεώ έ-
χουμε πάρα πολλές σε όλη την ε-
παρχία. Από την Πέτρα του Ρωμιού 
έως την Λάρα και απ’ εκεί έως τον 
Πωμό και ακόμα πιο πέρα πολλές 
καταγάλανες παραλίες διαθέσιμες 
στους πολίτες. Είμαστε ένα νησί με 
ήλιο και θάλασσα και πρέπει να το 
εκμεταλλευόμαστε. Είμαστε νησιώ-
τες και πρέπει να το νοιώθουμε και 
να το απολαμβάνουμε.  

Γέμισαν οι θάλασσες… 

Ερώτηση
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Πώς αποφασίζετε;

Ε
Το σημερινό ερώτημα μας προς τα 

διάφορα κυβερνητικά Τμήματα που 
με τις αποφάσεις του επηρεάζουν συχνά 
πυκνά έργα υπεροπτικής σημασία στην 
επαρχία μας και ειδικά σε αυτήν, αλλά 
δεν μπορέσαμε ποτέ να καταλάβουμε 
πώς αποφασίζουν και αν ελέγχεται εάν 
οι αποφάσεις τους ε΄’ιναι ομοιόμορφες.
Τμήματα όπως το Πολεοδομίας και Οι-
κήσεως, Αρχαιοτήτων, Περιβάλλοντος, 
Αλιείας, πολλές φορές δυστυχώς δίνουν 
αφορμές με τις αποφάσεις τους και κά-
νουν τους πολίτες να αναρωτιούνται ε-
άν αποφασίσουν με δύο μέτρα και δύο 
σταθμά. 
Τα διάφορα αυτά Τμήματα φαίνεται μά-
λιστα κάποτε να αποφασίζουν, με υπερ-
βολική αυστηρότητα (όπως και πρέπει) 
για κάποια έργα, αλλά να επιδεικνύουν 
ανεξήγητη επιείκεια για άλλα.
Για παράδειγμα στην περίπτωση της κα-
τασκευής κυματοθραυστών για την προ-
στασία του παραλιακού μετώπου Πά-
φου Γεροσκήπου. Τόσο το Τμήμα Αρχαι-
οτήτων, όσο και το Τμήμα Αλιείας έχουν 
εγείρει ενστάσεις για πιθανές αρχαιό-
τητες που μπορεί να υπάρχουν στη θά-
λασσα και για μερικές εκατοντάδες μέ-
τρα φυκιών που θα επηρεαστούν, ενώ 
στην περίπτωση του παραλιακού τεμα-
χίου της Αρχιεπισκοπής στην ίδια περιο-
χή, το Τμήμα Αρχαιοτήτων όχι μόνο δεν 
ενοχλείται και έδωσε θετικές απόψεις 
για την κατασκευή δύο πύργων και ενός 
ξενοδοχείο στο τεμάχιο στο οποίο ήδη 
εντοπίστηκαν σημαντικότατες αρχαιό-
τητες συναίνεσε μάλιστα να αφαιρεθεί 
από τον κατάλογο αρχαιολογικών μνη-
μείων!!! 
Την ίδια στιγμή οι Υπηρεσίες Περιβάλλο-
ντος, εγείρουν ενστάσεις γιατί ο δρόμος 
τουριστικής περιοχής αεροδρομίου θα 
επηρεάσει σε ένα σημείο την περιοχή 
Νατούρα στην Αχέλεια, ενώ στην Λάρ-
νακα για παράδειγμα επέτρεψαν την α-
νέγερση ολόκληρου αεροδρομίου μέσα 
στις αλυκές και τη διέλευση δρόμων!!!
Επιτέλους πώς αποφασίζετε και ποιος 
σας ελέγχει για τις αποφάσεις σας;
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Τ ι θα γίνει με τις μοτοσυκλέτες ιδιαίτε-
ρα μεγάλου κυβισμού, οι οποίες προ-

καλούν, μεγάλη οχληρία με το θόρυβο που 
εκπέμπουν; Δεν υπάρχουν προδιαγραφές 
για την ένταση του ήχου;
Ρωτήσατε όσους κατοικούν ιδιαίτερα κοντά 
σε δρόμους όπως τη λεωφόρο Δημοκρατί-
ας για παράδειγμα ή άλλους όπου αυτές οι 
μηχανές αναπτύσσουν ιλιγγιώδη ταχύτητα 
εκπέμποντας και τον ανάλογο θόρυβο, με 
αποτέλεσμα να ταράζουν όχι μόνο τον ύ-
πνο μας αλλά και το ξύπνιο μας; 
Και δεν είναι μόνο αυτές. Και μικρότερου 
κυβισμού μοτοσυκλέτες που οδηγούν κυ-
ρίως νεαρά άτομα και κυκλοφορούν και α-
νάμεσα στις γειτονιές, δέχονται παρεμβά-

σεις με αποτέλεσμα να νομίζουμε ότι περ-
νά αεροπλάνο ή κάποιο τανκ έξω από τα 
σπίτια μας.
Μήπως είναι καιρός να γίνει κάποια εκ-
στρατεία γι’ αυτές τις παρανομίες από την  
τροχαία γιατί το κακό έχει παραγίνει;  

Μοτοσυκλέτες

Ήρθε πάλι ο Ιούλης, με τις επετείους 
του τις μαύρες με τις μνήμες για όσους 
θυμούνται, γιατί δυστυχώς οι περισσό-
τεροι έχουν ξεχάσει εντελώς. Άλλωστε 
ποιος έχει όρεξη να τρέχει σε αντικατο-
χικές εκδηλώσεις μέσα στο κατακαλό-
καιρο; 

Έλα μωρέ! Πώς κάνετε έτσι για οκτώ 
σεντς το λίτρο που έχει αυξηθεί η τιμή 
των καυσίμων; Μα η απορία μας δεν εί-
ναι αυτή. Η απορία μας είναι γιατί στα 
κατεχόμενα τα καύσιμα είναι στη μισή 
τιμή. Δωρεάν τα παίρνουν;

Ο άλλος συνελήφθη με 150 γαλόνια 
καύσιμα από τα κατεχόμενα. Απ’ ότι εί-
δα για 50 γαλόνια καύσιμο στις ελεύθε-
ρες περιοχές πληρώνουμε 73 ευρώ ενώ 
στα κατεχόμενα 42!!!

Θα μας αφήσουν τουλάχιστον να κάνου-
με τις διακοπές μας ήσυχα, ή θα αρχί-
σουν από τώρα την προεκλογική για Ευ-
ρωεκλογές και τοπικές;

Ξεκάθαρα κύριε Πρόεδρε της Δημοκρα-
τίας, η κατάργηση στη μείωση της φο-
ρολογίας στα καύσιμα, θα ισοπεδώσει 
πολύ κόσμο. Πιο ξεκάθαρα δεν γίνε-
ται…

Στην βαθμολογία του συστήματος απο-
νομής δικαιοσύνης για το 2022 η Κύπρος 
καταλαμβάνει την τελευταία θέση σε 
πολλούς τομείς. Γι’ αυτό και η  Ευρωπαϊ-
κή Επιτροπή θα επαναλάβει στην έκθεση 
της για το Κράτος Δικαίου στην Κύπρο, 
την ανησυχία της για την κατάσταση του 
συστήματος απονομής δικαιοσύνης και 
θα επιμείνει στην ανάγκη προώθησης 
και ορθής εφαρμογής μεταρρυθμίσεων. 
Κατά τα άλλα όλα δουλεύουν ρολόι…

Στο ΝΑΤΟ για το χατίρι της Τουρκίας έ-
σβησαν από το χάρτη την Κυπριακή Δη-
μοκρατία. Βλέπετε η Τούρκοι δεν ανα-
γνωρίζουν την Κυπριακή Δημοκρατία 
και δεν δέχονται ούτε στο χάρτη να α-
ναφέρεται το όνομά της. Δηλαδή  για το 
ΝΑΤΟ δεν υπάρχουμε;

Πού θα κάνει άραγε διακοπές φέτος ο 
Πρόεδρος της Δημοκρατίας. Λέτε να έρ-
θει οικογενειακώς στη Γεροσκήπου και 
να βρουν το μπελά τους οι συνάδελφοι 
που θα δουλεύουν εκείνο το διάστημα, 
αφού τα κανάλια θα τους βάλουν να τον 
τρέχουν ξοπίσω…

Όταν ζεις ακόμα στην εποχή των σταυ-
ροφόρων, δεν έχεις δικαίωμα να έχεις 
άποψη για τη σημερινή εποχή… 

Πρέπει να το χωνέψουμε. Ο δρόμος αε-
ροδρομίου – τουριστικής περιοχής δεν 
πρόκειται να τελειώσει ποτέ. Θα μείνει 
εκεί ως μνημείο ανοησίας, ασυνεννοησί-
ας και σπατάλης δημοσίου χρήματος…

Δηλαδή με το να φτιάξουν το ταρτάν 
στο στάδιο Στέλιος Κυριακίδης, θεω-
ρούν ότι θα είμαστε εντάξει; Ένα νέο 
γήπεδο η Πάφος δεν το δικαιούται;

Μήπως έχουμε επενδύσει υπερβολικά 
στους Ευρωπαίους Εταίρους μας αναφο-
ρικά με την επανεκκίνηση του διαλόγου 
για επίλυση του Κυπριακού;

Γ. Παπαναστασίου

Ο Υπουργός Ενέργειας, Εμπορίου και Βιο-
μηχανίας Γιώργος Παπαναστασίου, ερω-

τηθείς για τις ουρές των 
αυτοκινήτων που παρα-
τηρούνται στα πρατήρια 
για να γεμίζουν τα ντεπό-
ζιτα των αυτοκινήτων πριν 
την αύξηση στην τιμή των 
καυσίμων, είπε ότι «το 

καταλαβαίνω» και έδωσε συμβουλή προς 
τον καταναλωτή «δεν θα μας σώσουν τα 
8 σεντς αν βάλουμε σήμερα καύσιμα στο 
αυτοκίνητό μας».
Όχι δεν θα μας σώσουν τα 8 σεντς κύριε 
Υπουργέ αλλά ξεχνάς ότι με την αύξηση 
των καυσίμων αυξάνονται και μια μεγά-
λη σειρά από άλλα βασικά προϊόντα. Άρα 
δεν είναι μόνο τα 8 σεντς το πρόβλημα.
Και βεβαίως τα 8 σεντς το λίτρο για εσάς 
που αμείβεστε με έξι χιλιάδες το μήνα 
δεν είναι τίποτα, αλλά για τους πολλούς 
που αμείβονται με χίλια και χίλια διακό-
σια ευρώ ή και λιγότερα σίγουρα είναι…

Μ. Σιζόπουλος

Τελικά τι γίνεται με την ΕΔΕΚ η οποία δι-
αφωνεί σε πάρα πολλά θάματα εσωτε-

ρικής διακυβέρνησης με 
την κυβέρνηση, αλλά μέ-
χρι στιγμής δεν επήλθε το 
σχίσμα.
Για παράδειγμα, εκτός α-
πό τα θέματα του ΓεΣΥ ό-
που οι θέσεις του Μαρί-

νου Σιζόπουλου για αλλαγές στη φιλοσο-
φία του είναι γνωστές, διαφωνίες υπάρ-
χουν και στο θέμα των εκποιήσεων και α-
κόμα και στο θέμα των καυσίμων από τα 
κατεχόμενα.
Μάλιστα η ΕΔΕΚ εξέδωσε και σχετική α-
νακοίνωση στην οποία αναφέρει ότι «η 
προμήθεια καυσίμων από τα κατεχόμενα 
εδάφη της Κυπριακής Δημοκρατίας, είτε 
για εμπορία στις ελεύθερες περιοχές, εί-
τε για ιδιωτική χρήση αποτελεί αδίκημα, 
δεδομένου ότι τα συγκεκριμένα καύσιμα 
δεν πληρούν τις προδιαγραφές και την 
ποιότητα που απαιτεί η ευρωπαϊκή οδη-
γία για τα καύσιμα».
Για να δούμε για ποιο τελικά θέμα θα γί-
νει το μπάμ.

Κ. Κόμπος

Ο ΥΠΕΞ Κωνσταντίνος Κόμπος, ανησυ-
χεί για οποιαδήποτε κίνηση θα μπορού-

σε να δημιουργήσει τα τε-
τελεσμένα εκείνα που θα 
ανέτρεπαν το θετικό κλί-
μα, το οποίο είναι βασική 
προϋπόθεση για να πά-
με σε μια διαδικασία δια-
πραγμάτευσης στο Κυπρι-

ακό. Δηλώνει μάλιστα ότι θα κάνουμε ό,τι 
μπορούμε ώστε να διατηρηθεί μια θετική 
διάθεση. 
Εάν έχουμε να αντιμετωπίσουμε αρνη-
τικά γεγονότα, θα αντιδράσουμε με όλα 
εκείνα τα μέτρα που μας επιτρέπει η θέ-
ση μας, οι δυνατότητές μας και αναλόγως 
της σοβαρότητας του ζητήματος. Δηλαδή 
το ότι επιμένουν Τατάρ και Ερντογάν σε 
λύση δύο κρατών δεν είναι καθόλου πρό-
βλημα;

Ο Δίκαιος

Ο τόπος εν ο άδρωπος

Ήρθε λοιπόν ο Πρόεδρος στην πόλη του Κινύρα, 
όπου προσφάτως φίλτατοι εγκαινιάζουν βίρα!!!

Εβάλθηκε ο δήμαρχος την πόλη να αλλάξει 
και τρόμαξε ο άνθρωπος, τι άλλο να μας τάξει;
Ένα Πανεπιστήμιο, μα ποιοι θα μορφωθούν, 

αφού οι νέοι έφυγαν έξω, για να σωθούν; 
Όλα καλά και άγια, ευπρόσδεκτα τα έργα, 

μα πρέπει να κινήσουμε όλοι του νου την βέργα.
Θα πρέπει να γεμίσουμε τα κεφαλοδοχεία, 
εκτός από τις θάλασσες και τα ξενοδοχεία…
Πώς θ’ αξιοποιήσουμε κυρίως τα σχολεία, 

ώστε να βρουν οι νέοι μας και άλλη ασχολία.
Να ανθίσει ο πολιτισμός και πάλι εις την πόλη 

και με την Πάφο μας ξανά, να ασχολούνται όλοι…  
Όπως ελέγαν οι παλιοί να μην μας μείνει ο κόπος, 

και “τόπος εν ο άδρωπος, τζι’ άδρωπος εν ο τόπος”…

Τι έχεις Γιάννημ’…

Εάν μελετήσει κάποιος την αντίδραση 
των Κυπρίων σε διάφορες εκφάνσεις 

της καθημερινότητά τους, θα διαπιστώσει 
πέραν πάσης αμφιβολίας, πόσο επιπόλαια 
αντιμετωπίζουν μια σειρά από σοβαρά θέ-
ματα.
Για παράδειγμα στη Γαλλία εδώ και δύο πε-
ρίπου χρόνια οι εργαζόμενοι διαδηλώνουν 
με αφορμή την αύξηση του ορίου συνταξι-
οδότησης, ενώ στην Κύπρο έχουν επιβάλει 

πέναλτι για πρόωρη συνταξιοδότηση και έ-
να σωρό άλλες αδικίες, χωρίς να έχει ανοί-
ξει μύτη. Τι κα αν γράφουν τα ΜΜΕ τι και να 
μεμονωμένα κάποιοι διαμαρτύρονται. Κα-
νείς δεν θα δεί αναρτήσεις στα Μέσα κοι-
νωνικής δικτύωσης που αν σχολιάζουν είτε 
θετικά είτε αρνητικά το πρόβλημα.
Απεναντίας γίνονται χιλιάδες αναρτήσεις 
για θέματα όπως τα δικαιώματα των ΛΟΑΤ-
ΚΙ, τους μετανάστες κλπ.

Ε ίναι με χαρά που δέχτηκαν όλοι στην 
Πάφο και ιδιαίτερα στο διαμέρισμα 

Πόλεως Χρυσοχούς την έναρξη των έργων 
για την κατασκευή του αυτοκινητόδρομου 
(λέμε τώρα) Πάφου - Πόλης Χρυσοχούς 
που θα περιλαμβάνει και δύο σήραγγες 
και πολλές κοιλαδογέφυρες.
Ο Αδέσμευτος μάλιστα σας μετέφερε 
πρώτος εικόνες από την διάνοιξη της πρώ-
της σήραγγας που προχώρησε κάπου 200 
μέτρα (από τα 900 τόσα που θα φτάσει) 
μέχρι σήμερα. 
Στην πραγματικότητα πρόκειται για ένα 
δρόμο, ο οποίος θα έχει δύο λωρίδες κα-
τεύθυνσης και σε κάποια σημεία τρεις, ώ-
στε να διευκολύνεται το προσπέρασμα.
Το πρόβλημα όμως είναι στις σήραγγες, η 
οποία θα έπρεπε να γίνουν ευθύς εξ’ αρ-
χής διπλές. Τι θα γίνει δηλαδή ε περίπτω-

ση κάποιου ατυχήματος εντός τους; Θα 
κλείνει οριστικά ο δρόμος ή θα κάνουν 
παράκαμψη;
Συνεπώς, εάν κάποτε υπολογίζουν να κά-
νουν το δρόμο όπως αρχικά είχε σχεδια-
στεί, δηλαδή με τέσσερις λωρίδες, γιατί 
δεν κάνουν τα τούνελ και για τις δύο κα-
τευθύνσεις από τώρα για να μην υπάρ-
χουν προβλήματα; 

Τούνελ
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Αυστηρές προειδοποιήσεις 

Ο ι δηλώσεις που έγιναν το τελευταίο διάστημα από παράγο-
ντες της Χλώρακας σχετικά με πρωτοβουλίες για οργάνω-

ση ομάδων που θα αστυ-
νομεύουν την περιοχή τα 
βράδια προκάλεσαν ανη-
συχία στην Αστυνομική 
Διεύθυνση. Σχολιάζοντας 
την εκδήλωση διαμαρτυ-
ρίας κατοίκων της Χλω-
ρακας, που πραγματο-
ποιήθηκε το πρωί του 

περασμένου Σαββάτου για το μεταναστευτικό και τα προβλή-
ματα που προκαλούν αλλοδαποί που διαμένουν παράνομα σε 
κτηριακό συγκρότημα στην κοινότητα, ο εκπρόσωπος τύπου Μι-
χάλης  Νικολάου προειδοποίησε ότι η Αστυνομία δεν θα επιτρέ-
ψει σε κανέναν να αντικαταστήσει τον ρόλο της και την ευθύνη 
της αστυνόμευσης. 

Καβγάδες στην Πόλη Χρυσοχούς 

Άδοξα έληξε άλλη μια συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβου-
λίου στην Πόλη Χρυσοχούς. Μέλη του Δημοτικού Συμβου-

λίου αποχώρησαν από την 
συνεδρίαση, με αποτέλεσμα 
να μην υπάρχει απαρτία για 
την συζήτηση των θεμάτων 
που ήταν στην ατζέντα. Συ-
γκεκριμένα 3 μέλη αποχώ-
ρησαν σε ένδειξη διαμαρ-
τυρίας, διότι επανήλθε προς 
συζήτηση το θέμα του πεζό-

δρομου στην Γρίβα Διγενή. 
Πριν 2 μήνες, η ολομέλεια είχε αποφασίσει να επεκταθεί το ω-
ράριο του πεζόδρομου και από τις 7 το απόγευμα να αρχίζει α-
πό τις 4. Ωστόσο, σύμφωνα με τον Δήμαρχο Γιώτη Παπαχριστο-
φή, στο διάστημα που μεσολάβησε υπήρξαν αντιδράσεις από 
επηρεαζόμενους και μέλη του Δημοτικού συμβουλίου άλλαξαν 
την θέση τους. 
Ο κ. Παπαχριστοφή υποστήριξε ότι δεν είναι η πρώτη φορά που 
μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αλλάζουν θέση και σχηματίζε-
ται διαφορετική πλειοψηφία για κάποιο θέμα. Στην προκειμένη 
περίπτωση είπε, ο ίδιος παράμεινε σταθερός στην θέση του που 
ήταν από τον αρχή ότι δεν θα έπρεπε να αλλάξει το ωράριο λει-
τουργίας του πεζόδρομου. Το θέμα επανήλθε στη συνεδρία της 
Πέμπτης και λήφθηκε απόφαση που επαναφέρει το ωράριο του 
πεζόδρομου από τις 7 το βράδυ.

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Ο Ιούλιο μπήκε φουριόζος με υψηλές θερμοκρα-
σίες και πυρκαγιές. Σε υψηλά επίπεδα είναι και το 
πολιτικό θερμόμετρο... 

Την απόφασή τους μέχρι τις 31 Οκτωβρίου του τρέ-
χοντος έτους να μην προβούν σε πλειστηριασμό α-
κινήτων που αφορούν κύρια κατοικία με τρέχουσα 
αξία μέχρι 350 χιλιάδες ευρώ, ανακοίνωσαν οι Τρά-
πεζες. Η απόφαση των Τραπεζών λήφθηκε σε μια 
προσπάθεια να λειτουργήσουν υποβοηθητικά και υ-
ποστηρικτικά στις συζητήσεις που γίνονται σε επίπε-
δο Κυβέρνησης, Κεντρικής Τράπεζας και Βουλής των 
Αντιπροσώπων, αναφορικά με το θέμα των εκποιή-
σεων. Οι τραπεζίτες θέλουν να μην μπορούν οι δα-
νειολήπτες να καταφύγουν στην δικαιοσύνη για τους 
πλειστηριασμούς. Αυτό τους καίει. Μένει να δούμε 
τι θα κάνουν οι Βουλευτές την ερχόμενη Πέμπτη... 

Από την ερχόμενη εβδομάδα θα έχουμε επίσημες 
ανακοινώσεις υποψηφιοτήτων για τις Δημοτικές 
Εκλογές και τα επαρχιακά συμβούλια από διάφο-
ρους παράγοντες. Στα συγκυβερνώντα κόμματα ε-
πικρατεί μεγάλο παρασκήνιο για τις υποψηφιότη-
τες και κάποιοι προβλέπουν ότι θα γίνουν μαλλιά 
κουβάρια. Τα ίδια βέβαια ισχύουν και στα δύο 
μεγάλα κόμματα της αντιπολίτευσης ΔΗΣΥ και Α-
ΚΕΛ...
 
Επισήμανση: Δεν απαλλάσσεται από τις ευθύνες κα-
νένας, όταν με την ρητορική του καλλιεργεί ρατσι-
σμό και ξενοφοβία αλλά δηλώνει ότι δεν είναι ρατσι-
στής. Και σε αυτή την περίπτωση μετρούν οι πράξεις. 
Με την ρατσιστική ρητορική μπορεί κανείς να μαζεύ-
ει likes αλλά αυτά δεν μετρούν στις εκλογές... 

 Φωνάζουν και δικαιολογημένα οι παράγοντες της 
Γεροσκήπου για του βανδαλισμούς υποδομών στην 
δημοτική πλαζ και τις πίστες ταχύτητας που μετα-
τρέπονται τα βράδια οι δρόμοι. Οι διαμαρτυρίες 
αφορούν την έλλειψη αποτελεσματικής αστυνό-
μευσης. Τι να προλάβει να κάνει όμως και η Αστυ-
νομική Διεύθυνση που είναι αποδεκατισμένη;

Μπορεί να είναι σύμπτωση αλλά λίγες μέρες πριν η 
Υπηρεσία δώσει την θέση της για τον δρόμο αερο-
δρομίου τουριστικής περιοχής πήρε προαγωγή ο δι-
ευθυντής της. Τώρα κάποιοι ψάχνουν το λάθος... 

Ήταν θέμα χρόνου να έχουμε συμπλοκές μεταξύ ο-
δηγών ταξί στο αεροδρόμιο Πάφου. Αυτό έγινε την 
Πέμπτη με τους οδηγούς να δέρνονται μεταξύ τους 
μπροστά στα μάτια εκατοντάδων επιβατών. Η κα-
τάσταση που επικρατεί είναι χαώδης και σίγουρα η 
εικόνα που παρουσιάζεται δεν τιμά κανέναν...  

Ο εκλογικός πυρετός που επικράτησε το τελευταίο 
διάστημα στο ΔΗΚΟ, θύμισε κάτι από τα περασμένα 
αλλά σίγουρα το κλίμα ήταν πολύ διαφορετικό και 
δεν μπορεί να συγκριθεί με την κατάσταση που επι-
κρατούσε πριν από μια δεκαετία. Τώρα πήραν φωτιά 
τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης... 

Σε κάποιους οργανισμούς στην Πάφο και κυβερνη-
τικά τμήματα, παρουσιάζονται στελέχη τους ως ε-
ντεταλμένοι του Προεδρικού και το παίζουν τμημα-
τάρχες. Καλά θα κάνουν να προσγειωθούν, διότι 
μάλλον δεν κατάλαβαν καλά... 

Επιτέλους ο καιρός θυμίζει καλοκαίρι πλέον και προ-
σφέρεται για μακροβούτια... 

Η “μούγια”

Τριβές στον Ακάμα

Ο Σύνδεσμος Ιδιοκτητών Γης στον Ακάμα, θα καταθέσει ολοκληρω-
μένες προτάσεις για τα αντισταθμιστικά μέτρα που θα πρέπει να 

δοθούν στους ιδιοκτήτες γης στο πλαίσιο της δημοσίευσης του Τοπι-
κού Σχεδίου. Ο εκπρόσωπος του Συνδέσμου Ιδιοκτητών, Σάββας Χα-
τζημηνάς, δήλωσε στο Radiocosmos ότι ανάλογες προτάσεις αναμέ-
νεται να καταθέσουν και οι εκπρόσωποι των κοινοτικών συμβουλίων 
που θα παραστούν στην σύσκεψη που θα πραγματοποιηθεί στο Προ-
εδρικό στις 10 Ιουλίου. Μεταξύ των αντισταθμιστικών που θα ζητη-
θούν είπε ο κ. Χατζημηνάς, είναι οι αποζημιώσεις, η αυξημένη επιδό-
τηση για καλλιέργειες η κατασκευή του οδικού δικτύου για περιοχές 
που εντάσσονται σε ζώνες ανάπτυξης και η ανταλλαγή περιουσιών. 
Κοινοτάρχες της περιοχής πάντως δεν φαίνονται διατεθειμένοι να 
παραστούν σε αυτή την  σύσκεψη και ζητούν απευθείας συνάντηση 
με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας.

Διάκριση και κατοχύρωση για τα 
Λουκούμια 

Tα «Λουκούμια Γεροσκήπου» έχουν καταγραφεί στον Εθνι-
κό Κατάλογο Άυλης Πολιτιστικής Κληρονομιάς της ΟΥΝΕΣΚΟ, 

μετά από συντονισμένες ενέργειες, από ομάδα μελών του Λαο-
γραφικού Ομίλου Αφροδίτη Γεροσκήπου και τον Δήμο Γεροσκή-
που. 
Η προσπάθεια έγινε με την στήριξη και την συνεργασία από την 
πιστοποιημένη μονάδα παραγωγής παραδοσιακών εδεσμάτων 
με την επωνυμία «Λουκούμια Αφροδίτη», καθώς και από τις 
μικρές οικοτεχνίες παρασκευής λουκουμιών με τις επωνυμίες, 
«Λουκούμια Πύραμος», «Λουκούμια Πάφος» και «Λουκούμια 
Αρσινόη». Η παρουσίαση των εγγραφών για τα έτη 2019-2023 έ-
γινε στις 29 Ιουνίου στον υπαίθριο χώρο εκδηλώσεων του Προ-
εδρικού Μεγάρου, σε εκδήλωση που συνδιοργάνωσαν το Υφυ-
πουργείο Πολιτισμού και η Κυπριακή Εθνική Επιτροπή ΟΥΝΕΣΚΟ, 
υπό την αιγίδα του Προέδρου της Κυπριακής Δημοκρατίας. Κα-
τά την διάρκεια της εκδήλωσης παρουσιάστηκαν τα 30 στοιχεία 
που συμπεριλήφθηκαν στον Εθνικό κατάλογο Άυλης Πολιτιστι-
κής Κληρονομιάς για τα έτη 2019 μέχρι 2023 και απονεμήθηκαν 
τα πιστοποιητικά εγγραφής τους στους αντίστοιχους αιτητές.

Συμβουλευτικό Κέντρο για στήριξη ευάλωτων 

Συμβουλευτικό Κέντρο λειτουργεί στο Δήμο Πάφου σε συνεργα-
σία με τις Υπηρεσίες Κοινωνικής Ευημερίας. Στο Κέντρο παρέχο-

νται υπηρεσίες, ενημέρωσης, 
στήριξης και καθοδήγησης του 
δημότη για βοήθεια από κρα-
τικές υπηρεσίες, φορείς και 
οργανώσεις. 
Επίσης υπάρχει συνεργασία 
με τις ΥΚΕ για θέματα αρμοδι-
ότητας τους και άμεση αντα-
πόκριση και αντιμετώπιση κοι-

νωνικών, οικονομικών προσωπικών δυσκολιών των δημοτών, παροχή 
συμβουλευτικής ενημέρωσης και καθοδήγησης σε άτομα, οικογένει-
ες και ομάδες ατόμων. Όπως ανέφερε στο radiocosmos η Δημοτική 
Σύμβουλος Νίνα Γκαρακλίδου, το Συμβουλευτικό Κέντρο του Δήμου 
λειτουργεί πιλοτικά από τον περασμένο Απρίλιο, επιχορηγείται από 
τις Υπηρεσίες Κοινωνικής Ευημερίας, στεγάζεται στο θερινό Αττικό 
και η μέχρι τώρα ανταπόκριση των δημοτών είναι θετική. 

Επικίνδυνος καταζητούμενος 

Υπό 8ήμερη κράτηση, τέθηκε τελικά ο επικίνδυνος καταζητούμε-
νους μετά από περιπετειώδη καταδίωξη. Για την σύλληψη του 

οι Αστυνομικοί έριξαν και 3 πυροβολισμούς. Ο 30χρονος κατηγορεί-
ται  για υποθέσεις διάρρηξης και κλοπής, κλοπής αυτοκινήτων, και 
εμπρησμού. Εναντίον του υπόπτου, διερευνώνται τρεις υποθέσεις 
κλοπής αυτοκινήτων, υπόθεση εμπρησμού του ενός από τα αυτοκί-
νητα που είχαν κλαπεί, υπόθεση τροχαίας σύγκρουσης, που συνέβη 
με ένα από τα αυτοκίνητα που είχαν κλαπεί, καθώς και υποθέσεις 
διάρρηξης κτιρίου και κλοπής, κλοπής από σταθμευμένο αυτοκίνη-
το μίας τσάντας με χρηματικό ποσό και έγγραφα, κατοχής διαρρηκτι-
κών εργαλείων, και παράνομης κατοχής περιουσίας που διερευνάται 
εάν αποτελεί προϊόν κλοπής. Τα αδικήματα διαπράχθηκαν μεταξύ 20 
Μαΐου και 1η Ιουλίου, σε Πάφο και Λεμεσό. Στην κατοχή του 30χρο-
νου εντοπίστηκαν ένας εκτοξευτής επιβλαβών αερίων,  μισό γραμμά-
ριο κοκαΐνη, και  άλλο μισό  μεθαμφεταμίνη, μεταλλικός σπαστήρας 
με ίχνη κάνναβης, χρηματικά ποσά σε συνάλλαγμα διαφόρων χωρών, 
ένα ρολόι, κλειδιά οχημάτων, και ένα κινητό τηλέφωνο.

Τους αποτελειώνει η μεσογειακή μύγα 

Α νάστατοι είναι οι παραγωγοί φρούτων στην επαρχία μας λόγω 
των καταστροφών που προκαλεί η μεσογειακή μύγα. 

Σύμφωνα με καταγγελία του Παναγροτικού Συνδέσμου Κύπρου η κα-
ταστροφή σε ορισμένες περιπτώσεις φθάνει το 75%. Σε ανακοίνωση 
του ο Παναγροτικός αναφέρει ότι αυτό οφείλεται κατά κύριο λόγο 
στην απόσυρσή συγκεκριμένων φυτοφαρμάκων από την αγορά κα-
τόπιν οδηγιών της Ε.Ε. 
Ο Παναγροτικός ζήτησε τάχιστα να εξευρεθεί λύση του προβλήματος 
με συγκεκριμένες και αποτελεσματικές προτάσεις, από τους αρμόδι-
ους αλλά και την στήριξη των πληγέντων με κάθε τρόπο για την κατα-
στροφή που υπέστησαν.
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ΕΥΡΟΣ ΛΟΙΖΙΔΗΣ
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΣ
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΔΗΚΟ ΠΑΦΟΥ

99413251  /  loizie@hotmail.com

Κάθε Δευτέρα 5 με 6 το απόγευμα η αθλητική εκπομπή του Ράδιο Κόσμος, 

με τον Μάριο Ευριπίδου…

Τα νέα των ομάδων μας, με φιλοξενούμενους στο στούντιο 

και όλη η αθλητική επικαιρότητα…

Η Πάφος, κάθε Δευτέρα 5 με 6 το απόγευμα, 

Παίζει Μπάλα… στο Ράδιο Κόσμος 95,2 FM stereo…

Παίξτε Μπάλα… στο Ράδιο Κόσμος

με τον Μάριο Ευριπίδου…
στα Τηλ. 26222240 &26222250 SMS στο 99313100





Σ ε απόγνωση βρίσκεται ο Δήμος Γερο-
σκήπου λόγω των βανδαλισμών που 
σημειώνονται καθημερινά σε υποδο-

μές στην παραλιακή περιοχή. 
Ανάλογο θέμα υπήρχε και στο κέντρο του 
Δήμου και συγκεκριμένα στην κεντρική πλα-
τεία. Οι βάνδαλοι δρουν συνήθως τις νύχτες 
και προκαλούν ζημιές σε χώρους υγιεινής και 
αποδυτήρια στη Δημοτική Πλάζ. 
Παράλληλα κάτοικοι της περιοχής, διατυπώ-
νουν καθημερινά καταγγελίες ότι ο παραλι-
ακός δρόμος και η λεωφόρος αεροδρομίου 

- τουριστικής περιοχής, μετατρέπονται σε 
πίστες αγώνων ταχύτητας. Σε δηλώσεις στο 
Radiocosmos, ο Δημαρχεύον στη Γεροσκή-
που  Κυριάκος Χατζηβασίλης, χαρακτήρισε 
ανησυχητικό το φαινόμενο των παραβατικών 
συμπεριφορών επισκεπτών στις παραλίες της 
Γεροσκήπου. 
Αρκετοί λουόμενοι συνέχισε, αφήνουν πολ-
λά σκουπίδια χωρίς να τηρούν τους κανόνες 
υγιεινής, ενώ παρατηρείται μια συνάθροιση 
διαφόρων προσώπων που μεταβαίνουν τις 
μεταμεσονύκτιες, ώρες χρησιμοποιούν τους 

κοινόχρηστους χώρους, χωρίς την δέουσα 
προσοχή και σεβασμό. 
Επίσης συνέχισε, παρατηρούνται ζημιές στις 
υποδομές της παραλίας της Γεροσκήπου, με 
τον Δήμο να αναγκάζεται να στέλνει συνερ-
γεία για την επαναφορά τους. Ο κ. Χατζηβα-
σίλης, κάλεσε το κοινό να συνεργάζεται με 
την Τοπική Αρχή και να κατανοήσει ότι ναι 
μεν ο Δήμος Γεροσκήπου προσφέρει δωρεάν 
υπηρεσίες με την έννοια των χώρων υγιεινής, 
αλλά θα πρέπει να εκτιμούνται και να μην γί-
νονται άσκοπες σπατάλες και κατάχρηση των 

προσφερόμενων υπηρεσιών. Κάλεσε επίσης 
το κοινό να συμμορφώνεται όσο το δυνατόν 
με τις σημάνσεις που έχει τοποθετήσει ο Δή-
μος για το πού επιτρέπεται και πού απαγο-
ρεύεται το λούσιμο σκύλων. 

Πίστα ταχύτητας ο παραλιακός

Επιπρόσθετα ο κ. Χατζηβασίλης, ανέφερε 
πως η Τοπική Αρχή επανειλημμένα έχει δε-
χτεί παράπονα δημοτών, ότι τόσο στον δρόμο 
τον παραλιακό αλλά και στον δρόμο Σπύρου 
Κυπριακού, δρόμος αεροδρομίου ο οποίος 
γειτνιάζει με την Δημοτική Παραλία γίνονται 
πίστες αγώνων ταχύτητας ιδιαίτερα μετά τις 
22:00 το βράδυ μέχρι τη 01:00 τα ξημερώμα-
τα. Δυστυχώς σημείωσε αν και το φαινόμενο 
έχει καταγγελθεί στην Αστυνομία, εντούτοις 
η κατάσταση δεν έχει διορθωθεί. 
Ο κ. Χατζηβασίλης παραδέχθηκε ότι η Τοπι-
κή Αρχή δεν είναι σε θέση να αστυνομεύει τις 
νυχτερινές ώρες την δημοτική πλάζ σημειώ-
νοντας ότι για τις καταστροφές ενημερώθηκε 
η Αστυνομία την οποία κάλεσε να λάβει πιο 
δραστικά μέτρα. 
Για τους αγώνες ταχύτητας είπε ότι ο Δήμος 
δεν μπορεί να κάνει απολύτως τίποτε και ότι 
αυτή η παραβατική δραστηριότητα μπορεί 
να σταματήσει μόνον με την παρέμβαση της 
Αστυνομίας. 
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Βανδαλισμοί στη Γεροσκήπου 
Καταστρέφουν κάθε νύχτα υποδομές στην παραλία και μετατρέπουν 
δρόμους σε πίστες αγώνων ταχύτητας 

Σε δηλώσεις στο Radio 
Cosmos, ο Δημαρχεύον 
στη Γεροσκήπου  
Κυριάκος Χατζηβασίλης, 
χαρακτήρισε ανησυχητικό 
το φαινόμενο 
των παραβατικών 
συμπεριφορών 
επισκεπτών στις παραλίες 
της Γεροσκήπου. 

Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

KΣΤ 12/2023

ΠΛΕΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 
ΚΟΙΝΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΣΑΔΑΣ

Για την εκμίσθωση 2 λεωφορείων 55 θέσεων και ενός Μini Bus 22 θέσεων 

Τσάδα 6  Ιουλίου 2023 

1. Το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας διοργανώνει το Σάββατο 22 Ιουλίου  2023 
την Κοινοτική του εκδρομή για αυτό ζητά προσφορές για την εκμίσθωση 2 
λεωφορείων 55 θέσεων και ενός Mini Bus 22 θέσεων.

2. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να προμηθευτούν τους όρους του διαγωνι-
σμού απο τα γραφεία του Κοινοτικού Συμβουλίου Τσάδας.

3. Οι προσφορές με την ένδειξη ” Προσφορά για την εκμίσθωση  λεωφορεί-
ων για την διοργάνωση Κοινοτικής εκδρομής” ” θα πρέπει να τοποθετηθούν 
εντός του κιβωτίου προσφορών που βρίσκεται στα κτίρια του Κοινοτικού 
Συμβουλίου  μέχρι την Τετάρτη  12 Ιουλίου 2023 και ώρα 6.00 μ.μ

Για τυχόν διευκρινήσεις  σχετικά με την προσφορά, οι ενδιαφερόμενοι μπο-
ρούν να αποταθούν στο Πρόεδρο του Κοινοτικού Συμβουλίου στο τηλέφω-
νο 96510500.

Εκ του Κοινοτικού Συμβουλίου

KΣΤ 13/2023

ΠΛΕΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 
ΚΟΙΝΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΣΑΔΑΣ

Για την αγορά υπηρεσιών παροχής φαγητού κατά την διάρκεια του φεστιβάλ
 της Κοινότητας που θα γίνει στις 16 Αυγούστου 2023 

Τσάδα 6  Ιουλίου 2023 

1. Το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας  ζητά την αγορά υπηρεσιών παροχής φα-
γητού κατά την διάρκεια του ετήσιου Φεστιβάλ της κοινότητας που θα γίνει 
την Τετάρτη 16 Αυγούστου 2023.

2. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να προμηθευτούν τους όρους του διαγωνι-
σμού απο τα γραφεία του Κοινοτικού Συμβουλίου Τσάδας.

3. Οι προσφορές με την ένδειξη ” Προμήθεια φαγητού για το ετήσιο φεστι-
βάλ της κοινότητας Τσάδας” θα πρέπει να τοποθετηθούν εντός του κιβωτί-
ου προσφορών που βρίσκεται στα κτίρια του Κοινοτικού Συμβουλίου  μέχρι 
την Τετάρτη  12 Ιουλίου 2023 και ώρα 6.00 μ.μ

Για τυχόν διευκρινήσεις  σχετικά με την προσφορά, οι ενδιαφερόμενοι μπο-
ρούν να αποταθούν στο Πρόεδρο του Κοινοτικού Συμβουλίου στο τηλέφω-
νο 96510500.

Εκ του Κοινοτικού Συμβουλίου



Μια φορά ήταν 
ένας συγγραφέ-
ας και ποιητής, 

που έγραφε 
πολύ ωραία 
διηγήματα, μυ-
θιστορήματα 
και ποιήματα, 
αλλά δεν τα 

αγόραζε κανείς. Ήταν πολύ 
πτωχός και κατοικούσε σε 
ένα μικρό σπιτάκι και αυτό 
πολύ μικρό, μόνο μια κά-
μαρη με ένα τραπέζι στο 
οποίο έτρωγε και έγραφε, 
καθώς δεν μπορούσε να 
έχει περισσότερες πολυτέ-
λειες ένεκα της φτώχειας 
του. Τα λίγα χρήματα που 
κέρδιζε από την πώληση 
των βιβλίων του, αμέσως 
τα έδινε στα τυπογραφεία 
για την έκδοση του επό-
μενου του βιβλίου. Αυτό 
συνέβαινε συνέχεια, γιατί 
όπως όλοι οι συγγραφείς, 
προτιμούσε να υποφέρει 
οικονομικά, αλλά να αλλά-
ξει επάγγελμα, καμιά φορά 
δεν θα περνούσε από το 
νου του.
Στην ίδια γειτονιά σε ένα 

μεγάλο οικόπεδο με ωραί-
ους κήπους, μέσα σε ένα 
μεγαλόπρεπο σπίτι, κα-
τοικούσε ένας μεγάλος 
πολιτικός. Είχε πολλούς 
ανθρώπους να τον υπη-
ρετούν, άλλοι ως δούλοι, 
άλλοι ως γραμματείς, και 
άλλοι ως κηπουροί. Κυκλο-
φορούσε με μια μεγάλη 
ακριβή λιμουζίνα με σοφέρ 
και πολλούς φρουρούς να 
τον προσέχουν. Ντυμένος 
πάντα με ακριβά ρούχα, οι 
πληβείοι άνθρωποι όταν 
τον έβλεπαν του προσηκώ-
νονταν με σεβασμό.
Τα έβλεπε όλα αυτά ο 
φτωχός συγγραφέας και 
ζήλευε και σκεφτόταν γιατί 
ο γείτονας του να έχει τό-
σες πολυτέλειες, ενώ αυ-
τός ρακένδυτος και πολύ 
φτωχός, δεν είχε τα απα-
ραίτητα προς το ζην. Και 
σκεφτόταν πως είναι κρίμα 
και άδικο ο άλλος να χαί-
ρει τόσων απολαβών και 
αγαθών καθώς πολιτικός 
και «ψεύτης», ενώ αυτός 
τίμιος με συγγραφικό και 
πνευματικό έργο, δεν τύγ-

χανε καθόλου οικονομικής 
αναγνώρισης. 
Και όποτε περνούσε από 
εμπρός του η μεγάλη κούρ-
σα, παρακολουθούσε πι-
κραμένος και θλιμμένος τη 
μεγάλη συνοδεία, και το 
σαράκι φώλιαζε στην καρ-
διά του.
Ο πολιτικός καθώς περνού-
σε από μπροστά του έβλε-

πε τη θλίψη και την ζήλεια 
αποτυπωμένη στο πρόσω-
πο του, αλλά δεν ενδια-
φερόταν για τον πόνο του, 
καθώς ήταν με την ιδέα 
πως είναι φυσιολογικό να 
υπάρχει αυτό το χάσμα 
ανάμεσα στους, καθώς αυ-
τός μεγάλη προσωπικότητα 
της πολιτικής ζωής, σε αντί-
θεση με τον ασήμαντο μη 

αναγνωρίσιμο συγγραφέα. 
Ο καιρός περνούσε, και όλα 
κυλούσαν στον ίδιο ρυθμό. 
Ο βολεμένος πολιτικός περ-
νούσε με τη λιμουζίνα του 
και ο πτωχός συγγραφέας 
καθόταν στο παγκάκι του 
δρόμου προσπαθώντας να 
κατεβάσει ιδέες για το επό-
μενο σύγγραμμα του.
Ώσπου μια κακιά μέρα η 
λιμουζίνα δεν πέρασε από 
το δρόμο, και ο φτωχός 
συγγραφές έμαθε πώς του 
έβαλαν βόμβα γιατί με τη 
ψήφο του θα περνούσε 
ένα νομοσχέδιο ενάντια 
σε κάποιους ισχυρούς κύ-
κλους.
Ήταν πολύ νέος για να πε-
θάνει, στην ίδια ηλικία με 
αυτόν σκέφτηκε. Και ως 
συγγραφέας, του ήρθε μια 
ιδέα για το επόμενο του 
βιβλίο. Θα ανέπτυσσε ως 
κεντρικό νόημα την πτωχή 
δική του τίμια ζωή αλλά 
μακροημερεύουσα, σε σύ-
γκριση με την πλούσια και 
ύποπτων συναλλαγών ζωή 
του πολιτικού, αλλά δυστυ-
χώς βραχυοημερεύουσας.

Το παράπονο του συγγραφέαΣυμβάλλοντας στον 
εμπλουτισμό του 
λεξιλογίου των νέων μας  

Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., πρώην 
διευθυντής σχολείων Δημοτικής και Μέσης 
Εκπαίδευσης, παρουσιάζει τμηματικά 
μελέτη-έρευνα με 350 λέξεις από τις 
έγκριτες εφημερίδες «Ο Φιλελεύθερος»  
και  «Το Βήμα». 

1. «Οι πυροσβέστες προσπαθούν να σώσουν 
ότι σώζεται» (αντί του ορθού:  ό,τι σώζεται)

«Ο Λαμπράκης ήθελε να ζή-
σει – αγαπούσε πολύ τη ζωή! 
Κι αγαπούσε και την ειρήνη – 
για την ειρήνη στον κόσμο, έκα-
νε ότι έκανε». (αντί του ορθού: 

έκανε ό,τι έκανε) 
Ν.Β. (Σημειώστε): Η άκλιτη αναφορική αντω-
νυμία ό,τι  (με υποδιαστολή) σημαίνει «οτι-
δήποτε», «αυτό που»: Είμαι ευχαριστημένος 
με ό,τι έχω και ό,τι είμαι.  
«Οι πολίτες ζητούν θετικές απαντήσεις στα 
μείζονα προβλήματα που αντιμετωπίζουν σε 
ό,τι αφορά το κοινωνικό κράτος, την Υγεία, 
τις συντάξεις και  τις πολιτικές ελευθερίες».   
Ν.Β. (Σημειώστε): Ο ειδικός σύνδεσμος ότι 
(χωρίς υποδιαστολή) σημαίνει “πως”: 
Είναι εμφανές ότι η ελληνική οικονομία έχει 
σοβαρότατο πρόβλημα. 
Νόμιζα ότι θα σε δω στην καφετέρια.                                            
2. «Παρουσιάστηκε στο πάνελ ως “αντιπρό-
σωπος μιας παράταξης”, σχετικά με την πρό-
ταση για 5% ΦΠΑ». (αντί του ορθού: εκπρό-
σωπος μιας παράταξης) 
«Στο πάνελ συμμετείχαν “αντιπρόσωποι από 
τις εικαστικές τέχνες”». (αντί του ορθού: εκ-
πρόσωποι από τις εικαστικές τέχνες)
N.B. (Σημειώστε):  αντιπρόσωπος ο: αυτός 
που είναι εξουσιοδοτημένος να ενεργεί για 
λογαριασμό άλλου, ο πληρεξούσιος: ο βου-
λευτής είναι αντιπρόσωπος τού λαού.  
Vs εκπρόσωπος ο: αυτός που εκπροσωπεί 
κάποιον/κάτι: κοινοβουλευτικός εκπρόσω-
πος κόμματος,  εκπρόσωπος μίας τάσης,  εκ-
πρόσωπος τού καλλιτεχνικού/πνευματικού 
κόσμου. 
Λέμε και γράφουμε: «Δεν πήγε ο δήμαρχος ο 
ίδιος στην τελετή, έστειλε αντιπρόσωπό του».
«Ο εμπορικός αντιπρόσωπος διαπραγματεύ-
εται για την πώληση/αγορά προϊόντων».
«O εκπρόσωπος Τύπου της Αστυνομίας ανά-
φερε ότι στόχος είναι η ασφάλεια των πολι-
τών». 
«Ο Πρόεδρος συνάντησε όλους τους εκπρο-
σώπους των αγροτικών οργανώσεων».
«Έφυγε ο Γιώργος Σεφέρης, ένας από τους 
σπουδαιότερους εκπροσώπους της ελληνι-
κής ποίησης». (20 Σεπτεμβρίου 1971)  -  «Ο 
δικηγόρος είναι εκπρόσωπος τoύ πελάτη 
του».
3. «Όλα τα δεδομένα “είναι ιδιαιτέρως εν-
θαρρυντικά”, τονίζουν οι ξενοδόχοι της Πά-
φου». (αντί του ορθού: ιδιαίτερα) N.B. (Ση-
μειώστε): ιδιαίτερα (particularly) = κυρίως,  
προπάντων: Ο κ. Ρουσής είναι ιδιαίτερα αγα-
πητός στους φοιτητές του. 
Vs ιδιαιτέρως (privately) = χωριστά από τους 
άλλους: Θα σε δω ιδιαιτέρως αργότερα.  

Πηγές:  Παπαζαφείρη I. , Λάθη στη χρήση της 
γλώσσας μας.  Τριανταφυλλίδη Μ. , Νεοελ-
ληνική Γραμματική. 
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Την σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Εκδήλωση για την Άυλη Πολιτιστική Κληρο-
νομιά της Κύπρου, με την ευκαιρία των 20 

χρόνων της Σύμβασης της UNESCO για την Άυλη 
Πολιτιστική Κληρονομιά, πραγματοποιήθηκε 
την Πέμπτη 29 Ιουνίου 2023, στον υπαίθριο 
χώρο εκδηλώσεων του Προεδρικού Μεγάρου. 
Την εκδήλωση συνδιοργάνωσαν το Υφυπουρ-
γείο Πολιτισμού και η Κυπριακή Εθνική Επιτρο-
πή UNESCO, υπό την αιγίδα του Προέδρου της 
Κυπριακής Δημοκρατίας.
Στην εκδήλωση τιμήθηκαν τόσο ο Λαογραφι-
κός Όμιλος “ΚΤΗΜΑ” για την εγγραφή των Εθί-
μων των Χριστουγέννων μέχρι τα Θεοφάνεια 
στον κατάλογο της Άυλης Πολιτιστικής Κληρο-
νομιάς της ΟΥΝΕΣΚΟ, καθώς και η Άννα Τσέ-
λεπου, που συνεργάστηκε με τον Λαογραφικό 
Όμιλο Αφροδίτη Γεροσκήπου και της βιοτεχνίες 
λουκουμιών για την εγγραφή του λουκουμιού 
της Γεροσκήπου. 
Στο εναρκτήριο καλωσόρισμά της, η Πρόεδρος 
της Επιτροπής, Λουκία Λοΐζου Χατζηγαβριήλ 
αναφέρει: «Ο όρος «πολιτιστική κληρονομιά» 
έχει αλλάξει σημαντικά περιεχόμενο τις τελευ-
ταίες δεκαετίες, εν μέρει λόγω των μέσων που 
ανέπτυξε η UNESCO. Η πολιτιστική κληρονομιά 
δεν εξαντλείται σε μνημεία και συλλογές αντι-
κειμένων. Περιλαμβάνει παραδόσεις ή ζωντα-
νές εκφράσεις που κληρονομήθηκαν από τους 
προγόνους μας και μεταβιβάζονται από εμάς 
στους απογόνους μας». Ο Υφυπουργός Πολιτι-
σμού, Μιχάλης Χατζηγιάννης, στον χαιρετισμό 
του αναφέρθηκε στη σημασία της διαφύλαξης 
της άυλης πολιτιστικής κληρονομιάς και στο 
έργο της Κυπριακή Εθνικής Επιτροπής UNESCO 

για την ανάδειξη της: «Οι εγγραφές που έχουν 
πραγματοποιηθεί από κοινότητες και φορείς 
της Κύπρου, αναδεικνύουν τον πλούτο της πο-
λιτιστικής μας κληρονομιάς, την οποία οφεί-
λουμε να διαφυλάξουμε και να μεταλαμπαδεύ-
σουμε στις επόμενες γενιές, προσαρμοζόμενη 
στους εκάστοτε κοινωνικούς και πολιτισμικούς 
μετασχηματισμούς».
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης παρουσιάστη-
καν τα 30 στοιχεία που συμπεριλήφθηκαν στον 
Εθνικό Κατάλογο Άυλης Πολιτιστικής Κληρονο-
μιάς για τα έτη 2019 μέχρι 2023 και απονεμή-
θηκαν τα πιστοποιητικά εγγραφής στους αντί-
στοιχους αιτητές. 
Απονεμήθηκε, επίσης στο Αρχείο ΡΙΚ και στο 
έργο «Ψηφιακός Ηρόδοτος» το Πιστοποιητικό 
Εγγραφής στο Εθνικό Ευρετήριο Καλών Πρα-
κτικών για τη Διαφύλαξη της Άυλης Πολιτιστι-

κής Κληρονομιάς, αναγνωρίζοντας ότι: «το Αρ-
χείο ΡΙΚ αποτελεί τον σημαντικότερο Φορέα 
διάχυσης της Ιστορίας και του Πολιτισμού της 
Κύπρου, διά μέσου της εικόνας και του ήχου. 
Πρωταρχικός του στόχος είναι η διαφύλαξη 
της πολιτιστικής κληρονομιάς του τόπου […] 
Μέσα από το Αρχείο και τα προγράμματά του, 
το ΡΙΚ συμβάλλει στην καταγραφή, διατήρηση 
και προβολή της πολιτιστικής κληρονομιάς της 
Κύπρου και της Ελλάδας, σε τοπικό και διεθνές 
επίπεδο».
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης πραγματοποιή-
θηκε, επίσης, η πρώτη προβολή της σύντομης 
ταινίας «Εγγραφές της Κύπρου στους Παγκό-
σμιους Καταλόγους Άυλης Πολιτιστικής Κληρο-
νομιάς της UNESCO» και ακολούθησε μουσικό 
πρόγραμμα με τη Βερόνικα Αλωνεύτου και την 
Έλενα Ξυδά.

Τιμήθηκαν Παφίτικα Σωματεία 
Σε εκδήλωση για την Άυλη Πολιτιστική Κληρονομιά της Κύπρου στο Προεδρικό
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Ζωή σαν τραγούδι...
Η κοινωνιολόγος πρόεδρος του Μουσικού Ομίλου Πάφου μιλά για την ζωή, τον πολιτισμό, τα παιδικά 
της χρόνια και την μεγάλη της αγάπη... την μουσική... “Με λεν Μαριάνθη κι είμ’ από τρελή γενιά μισώ του 
κόσμου τη βία κι απονιά χιλιάδες μάτια με κοιτούν από μακριά και μου μετράνε της ζωής μου τα κεριά”...

Η αγάπη για το τραγούδι για τη Θεοφανώ Χαραλα-
μπίδου αρχίζει από τα παιδικά της χρόνια, έμαθε 
να παίζει κιθάρα, να τραγουδά και να γράφει τρα-

γούδια παρόλο που όπως δηλώνει δεν σπούδασε Μουσι-
κή. Στην συνέντευξη της στον Αδέσμευτο θυμάται τα παι-
δικά της χρόνια, την Κάτω Πάφο τη δεκαετία του ‘80 και 
τα καλοκαίρια με την οικογένεια της στην Κεφαλλονιά. 
Δηλώνει ευλογημένη αφού είχε την τύχη να ακούσει και 
να δει από κοντά σε συναυλίες «τα ιερά τέρατα της μου-
σικής» Χατζιδάκη, Θεοδωράκη, Ξαρχάκο.

Η μουσική πως μπήκε στη Ζωή σας;
Από πολύ μικρή μου άρεσε η μουσική και θυμάμαι περί-
που στα τέσσερα μου χρόνια να βρίσκομαι στο σπίτι της 
γιαγιάς μου στην Κάτω Πάφο, να γρατσουνώ το μαντολί-
νο της θείας Μαίρης και να τραγουδώ Θεοδωράκη «τη 
ρωμιοσύνη μην την κλαις».. .Ό,τι δηλαδή άκουγα στο σπί-
τι εκείνες τις μαύρες εποχές για τον τόπο μας.
Ακολούθως στο Δημοτικό με δάσκαλο τον Στέλιο Καρα-
γιώργη, μπήκα στη χορωδία και ορχήστρα του σχολείου. 
Συνεχίζοντας στον Γυμνάσιο, είχα την τύχη να έχω καθη-
γητή μουσικής τον Σωτήρη Καραγιώργη. Στα δώδεκα μου 
χρόνια αρχίζω μαθήματα κιθάρας στον Σωτήρη όπου 
μπαίνω στο μαγικό κόσμο του τραγουδιού και εννοείται 
πως συμμετέχω στη χορωδία και στην ορχήστρα του σχο-
λείου με μαέστρο τον Σωτήρη Καραγιώργη καθώς και στη 
φιλαρμονική του Α΄ Λυκείου Πάφου με μαέστρο τον Δη-
μήτρη Ευάγγελου. Ήμουν μέσα σε όλα τα καλλιτεχνικά. 
Χορωδία, φιλαρμονική, θέατρο.
Στη συνέχεια όταν πήγα στην Αθήνα για να σπουδάσω 
κοινωνιολογία στο Αμερικάνικο Κολλέγιο, επέλεξα αρκε-
τά μαθήματα μουσικής στα πλαίσια της υποχρεωτικής 
επιλογής ανθρωπιστικών μαθημάτων. Από το 1986, με 
την ίδρυση δηλαδή της χορωδίας του Μουσικού Ομίλου 
Πάφου, υπήρξα το νεαρότερο σε ηλικία μέλος της. Ακό-
μα και κατά τη διάρκεια των σπουδών μου, στις διακοπές 
των Χριστουγέννων και του Πάσχα, συμμετείχα στη χο-
ρωδία. Με την επιστροφή μου πίσω στην Πάφο, γίνομαι 
πλέον μόνιμο μέλος του Μουσικού Ομίλου Πάφου και για 
πάρα πολλά χρόνια, διετέλεσα γραμματέας του Ομίλου, 
ενώ ο χώρος του Α’ Λύκειυ Πάφου ήταν για πολλά χρόνια 
το δεύτερο μου σπίτι αφού στη αίθουσα τελετών του, γί-
νονταν οι πρόβες της χορωδίας μας. Σε προσωπικό επίπε-
δο συμμετείχα σε εκδηλώσεις στην Αθήνα στα φοιτητικά 
μου χρόνια, σε συναυλίες με τον Σωτήρη Καραγιώργη, σε 
πολλές εκδηλώσεις του Δήμου Πάφου και άλλων οργα-
νώσεων και φορέων της πόλης μας, πάντα αφιλοκερδώς 
πρέπει να τονίσω, καθώς και σε συναυλίες τόσο στην Κύ-
προ όσο και στην Ελλάδα με το μουσικοσυνθέτη Ανδρέα 
Αρτέμη, με τον οποίο συνεργάστηκα για κάποιο διάστημα 
και συμμετείχα σε δισκογραφικές δουλειές του.
Τραγουδάτε μόνο ή γράφεται και τραγούδια;

Τραγουδώ αλλά και γράφω κυρίως σε ποίηση δική μου, 
της μητέρας μου καθώς και οποιουδήποτε η ποίηση μου 
μιλά στην ψυχή. Δεν είμαι μουσικός, δεν έχω σπουδάσει 
μουσική είμαι ερασιτέχνης μουσικός. Ανάλογα με το τι 
μου κεντρίζει τη φαντασία, γράφω τραγούδια. Το 2010, 
κυκλοφόρησε ένα δικό μου c.d single, με τίτλο ΔΕΝ ΤΟ 
ΑΝΤΕΧΟΥΜΕ, σε δικούς μου στίχους και μουσική.
Την περίοδο του Κορωνοϊού έγραψα πάρα πολλά τρα-
γούδια. Φαίνεται πως ο εγκλεισμός βοήθησε πολύ την 
έμπνευση μου. Θυμάμαι ότι από τα μαθητικά μου χρόνια 
και λόγω των ερεθισμάτων που υπήρχαν στο σπίτι, (η μη-
τέρα μου είναι φιλόλογος), οι πρώτες συνθέσεις μου ήταν 
σε ποίηση Μαρίας Πολυδούρη.
Υπήρξαν κάποιοι άνθρωποι που ήταν καθοριστικοί στην 
πορεία σας στη μουσική...
Ο δάσκαλος μου Στέλιος Καργιώργης στο Δημοτικό, αλλά 
πρωτίστως ο Σωτήρης Καραγιώργης καθηγητής μου στο 
Γυμνάσιο, δάσκαλος μου στην κιθάρα, μαέστρος στη χο-
ρωδία, συνεργάτης στο Μουσικό Όμιλο Πάφου, φίλος 
και μέντορας μου. Ένας άνθρωπος πολύ πρωτοποριακός 
για την εποχή του, αφού ανέβασε πολλά σπουδαία έργα 
τόσο στα σχολεία, όσο και στον Μουσικό όμιλο που στιγ-
μάτισε τα μουσικά πράγματα της πόλης μας. Σημαντική 
μορφή για μένα υπήρξε και ο παππούς μου, ο πατέρας 
της μητέρας μου που ήταν Ιερέας, ο οποίος είχε καταπλη-
κτική φωνή και τα καλοκαίρια όταν μαζευόμαστε στην Κε-
φαλλονιά τραγουδούσαμε καντάδες και θρησκευτικούς 
ύμνους με την χαρακτηριστική επτανησιακή πολυφωνι-
κή αρμονία. Γενικά στην οικογένεια μας υπήρχε ταλέντο, 
αφού μια θεία από την πλευρά της μητέρας μου και οι 
θείες και ο θείος από την πλευρά του πατέρα μου είχαν 
καλές φωνές και τραγουδούσαν.
Μετάνιωσες που δεν σπούδασες Μουσική;
Σπούδασα κοινωνιολογία την οποία αγαπώ και με βοή-
θησε σε πολλές φάσεις της ζωής μου, μετάνιωσα όμως 
που δεν ασχολήθηκα πιο σοβαρά με την Μουσική και 
ίσως που δεν σπούδασα μουσική. Ήταν άλλες οι τάσεις 
σπουδών τότε, έπρεπε κιόλας να ασχοληθούμε με τις οι-
κογενειακές επιχειρήσεις και έτσι η ενασχόλησή μου με 
τη μουσική παρέμεινε σε ερασιτεχνικό επίπεδο. Εραστής 
της τέχνης λοιπόν...
Οι γονείς σας πως αντιμετώπισαν την αγάπη σου για τη 
Μουσική;
Οι γονείς μου ήταν πάντοτε πολύ υποστηρικτικοί και η μη-
τέρα αλλά και ο πατέρας μου. Μεγαλώσαμε σε ένα σπί-
τι πολύ χαρούμενο και είχαμε με τον αδελφό μου όμορ-

φα και ξέγνοιαστα παιδικά χρόνια. Ήταν και οι δυο γονείς 
μου εκπαιδευτικοί όμως ο πατέρας, ανήσυχο πνεύμα, το 
1976 αποφασίζει να φύγει από την εκπαίδευση και να 
ασχοληθεί με τον τουρισμό σε εποχές που η Πάφος δεν 
ήταν καθόλου ανεπτυγμένη τουριστικά. Χτίζει τότε το οι-
κογενειακό ξενοδοχείο «Αλόη» και περίπου την ίδια πε-
ρίοδο το «Θεοφανώ». Η παιδική μας ζωή ήταν γεμάτη με 
πολλά και όμορφα ερεθίσματα στην μικρή τότε Πάφο με 
τον εξαιρετικά ποιοτικό τουρισμό. Μεγαλώσαμε ο αδερ-
φός κι εγώ σε ένα ανοιχτόμυαλο και κοσμοπολίτικο πε-
ριβάλλον. Ο πατέρας μου ήταν πάντα περήφανος για τη 
μουσική μου κλίση και ήταν πολλές οι φορές που με δική 
του προτροπή έπαιξα κιθάρα και τραγούδησα στο «Θε-
οφανώ».
Να αναφέρω για την ιστορία, πως ήταν στον μπαρ του  

«Θεοφανώ», που τότε έπαιζε μουσική ο Σωτήρης Καραγι-
ώργης, που αυθόρμητα αποφασίστηκε η δημιουργία της 
χορωδίας του Μουσικού Ομίλου Πάφου.
Πώς ήταν η Πάφος τότε;
Ήταν μια όμορφη περίοδος για την Πάφο, αφού άρχισε 
σιγά σιγά η ανάπτυξη. Δεν υπήρχαν πολλά πράγματα τότε 

για τους νέους, όμως ήταν μια πολύ όμορφη περίοδος.
Καφετέριες, η μπουάτ στο λιμάνι, μικρά στέκια για τους 
νέους. Θυμάμαι με πόσο ενθουσιασμό, νέοι μαθητές και 
αργότερα φοιτητές, παρακολουθούσαμε ανελλιπώς θεα-
τρικές παραστάσεις στο αρχαίο ωδείο αλλά και μουσικές 
συναυλίες.
Ποιο είδος μουσικής σας αρέσει;
Μου αρέσει το έντεχνο είδος αν και στη μουσική ταμπέ-
λες δεν υπάρχουν. Αγαπημένη τραγουδίστρια η Χάρις 
Αλεξίου. Η γενιά μου είχε την τύχη να ακούσει και να δει 
από κοντά «τα ιερά τέρατα της μουσικής» Χατζιδάκη, Θε-
οδωράκη, Ξαρχάκο. Να πάει σε συναυλίες και σκηνές σε 
εποχές που μεσουρανούσαν ο Κραουνάκης, η Αλεξίου, ο 
Νταλάρας, η Γαλάνη, η Αρβανιτάκη, η Πρωτοψάλτη. Ερ-
μηνευτές και μουσικοί που άφησαν ανεξίτηλα τη σφραγί-
δα τους στο Ελληνικό τραγούδι.
Υπάρχει κάποιο τραγούδι που σας αγγίζει;
Δεν μπορώ να πω ότι υπάρχει ένα συγκεκριμένο, είναι 
πολλά τα τραγούδια που με αγγίζουν.
Θυμάμαι, έφηβη ακόμα, τραγουδούσα «Την Μαριάνθη 
των ανέμων» του Χατζηδάκη ένα δύσκολο τραγούδι που 
με συνέπαιρνε. Επίσης τραγουδούσα πολύ Θεοδωράκη 
αφού μεγάλωσα σε μια πολιτικοποιημένη οικογένεια. Η 

γιαγιά μου ήταν πρώτη ξαδέρφη του Μακαρίου, ενώ και 
η οικογένεια της μητέρας μου στην Ελλάδα ήταν προο-
δευτικών αρχών και όπως αντιλαμβάνεστε το τότε επανα-
στατικό, πατριωτικό τραγούδι, ακουγόταν στο σπίτι μας 
από τα παιδικά μου χρόνια.
Ποιες είναι οι θύμισες από τα παιδικά σας χρόνια στην 
Πάφο αλλά και την Κεφαλονιά;
Ήταν μαγευτικά ειδικά τα καλοκαίρια, αφού το σπίτι της 
γιαγιάς ήταν στην Κάτω Πάφο, πίσω από το σημερινό 
Αλόη που εκείνο τον καιρό η Κάτω Πάφος δεν επεκτει-
νόταν πέραν της περιοχής του σημερινού Ξενοδοχείου 
Αλεξάντερ. Από εκεί και πέρα δεν υπήρχε ούτε ρεύμα και 
θυμάμαι ακόμα «το λουξ». Ρεύμα στο σπίτι της γιαγιάς 
ήρθε με τη λειτουργία του οικογενειακού μας Ξενοδοχεί-
ου, ΑΛΟΗ.

Τα καλοκαίρια θυμάμαι τις επισκέψεις μας στη γιαγιά, 
το καρπούζι που τρώγαμε κάτω από την κληματαριά και 
το μπάνιο στην παραλία δίπλα από τον ΣΟΔΑΠ που τότε 
ήταν για μας ή μικρή «ιδιωτική» μας παραλία. Το πρώτο 
Καλοκαίρι που επισκεφθήκαμε την Κεφαλλονιά ήταν το 
1974 όπου μας βρήκαν και τα γεγονότα του πραξικοπή-

ματος και της τουρκικής εισβολής. Θυμάμαι έντονα τον 
πατέρα μου να είναι ξαπλωμένος και να ακούει την Ντό-
ϊτσιε Βέλλε και ξαφνικά να πετάγεται μόλις άκουσε ότι ο 
Μακάριος είναι ζωντανός. Μείναμε στην Ελλάδα ένα χρό-
νο και επιστρέψαμε στην Πάφο το 1975.
Έχετε φιλίες από τότε;
Οι καλύτερες μου φίλες είναι από την παιδική μου ηλι-
κία, τα παιδιά που μεγαλώσαμε στην οδό Ρήγα Φεραίου 
και είμασταν μαζί από το νηπιαγωγείο μέχρι τις σπουδές 
μας στην Αθήνα. Μπορεί κατά διαστήματα να χανόμαστε, 
αλλά παραμένουμε πολύ καλοί φίλοι. Οι φίλοι είναι πο-
λύτιμοι για μένα.
Αναλάβατε πρόσφατα την προεδρία του Μουσικού Ομί-
λου ποιες οι προτεραιότητες σας;
Μετά τα δυο δύσκολα χρόνια του Κορωνοϊού που η χορω-
δία είχε κλείσει, το πλήγμα ήταν μεγάλο και έπρεπε να ξε-
κινήσουμε και πάλι από το μηδέν και σε εποχές δύσκολες 
που ο Πολιτισμός δεν εκτιμάται όσο θα έπρεπε. Στόχος 
μας να συνεχίσουμε να προσφέρουμε στον πολιτισμό και 
στην πολυφωνική μουσική, να κάνουμε συνεργασίες με 
άλλους πολιτιστικούς φορείς, να δώσουμε έμφαση στις 
χορωδιακές ανταλλαγές με χορωδίες του εξωτερικού και 
γενικά με την παρουσία μας να συμβάλλουμε στην ανα-
βάθμιση των πολιτιστικών δρώμενων του τόπου. Θέλω 
να τονίσω πως η συμμετοχή σε χορωδίες εκτός από την 
πολιτιστική της σημασία δίνει και διέξοδο στις πνευμα-
τικές ανησυχίες των ανθρώπων. Η χορωδία λοιπόν επι-
τελεί και κοινωνικό έργο και προσφέρει μοναδικές εμπει-
ρίες σε όσους αγαπούν την πολυφωνική μουσική και τη 
μαγεία της.
Ποια είναι τα μελλοντικά σας σχέδια;
Να έχω την υγεία μου, να ασχολούμαι με την μουσική, 
τα πολιτιστικά και με ο,τι με κάνει χαρούμενη κι ευτυχι-
σμένη.
Πώς βλέπεται τα μουσικά πράγματα στην Πάφο;
Θεωρώ ότι τα τελευταία χρόνια στην Πάφο και γενικά 
στην Κύπρο υπάρχουν πολλοί καλοί μουσικοί αφού αρ-
κετοί νέοι σπουδάζουν πλέον μουσική. Μετά το Πάφος 
17 τα πολιτιστικά δρώμενα στην Πάφο είναι σε ύφεση. 
Δεν συνεχίστηκε δυστυχώς η δυναμική που υπήρξε τότε. 
Λείπει ένας ενιαίος φορέας πολιτισμού, λείπουν κατάλ-
ληλοι χώροι εκδηλώσεων που να μπορούν να φιλοξενούν 
με αξιώσεις παραστάσεις και συναυλίες.
Δυστυχώς το Μαρκίδειο Θέατρο, ακόμη και με τη νέα 
μορφή του δεν μπορεί να καλύψει τις ανάγκες της Πά-
φου.
Θα ήταν ευχής έργο λοιπόν αν μπορούσε να κατασκευα-
στεί ένα υπαίθριο θέατρο στην Πάφο, μεγάλο και εύκο-
λα προσβάσιμο, που να μπορεί να καλύψει τις ανάγκες 
της πόλης μας, τουλάχιστον για τους καλοκαιρινούς μήνες 
κατά την διάρκεια των οποίων οι Πολιτιστικές εκδηλώσεις 
είναι πάντα περισσότερες.
Θέλω να πιστεύω πως οι αρμόδιοι έχουν κατά νου το 
πρόβλημα και θα πράξουν αναλόγως.
Η Πάφος αξίζει το καλύτερο.

Άννα Κυριάκου

Θεοφανώ Χαραλαμπίδου



Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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Π ληθαίνουν οι φωνές εναντίον του πολέμου στην 
Ουκρανία, ειδικά από ανθρώπους της διανόησης 

του Δυτικού Κόσμου, στην Αμερική, την 
Αγγλία, τη Γερμανία και την Αυστραλία 
που μιλούν έξω από τα δόντια. Δεν 
πρόκειται για κουμουνιστές, ούτε λά-
τρεις του Ρώσου προέδρου Πούτιν, 
τον οποίο επικρίνουν κατά καιρούς για 

τις αντιδημοκρατικές του μεθόδους. Εξάλλου η Ρωσία 
δεν είναι πλέον ένα κομουνιστικό κράτος, άλλα μια τε-
ράστια καπιταλιστική χώρα όπου ισχύουν οι νόμοι της 
ελεύθερης αγοράς. Δεν πρόκειται επίσης για κάποιους 
Κινέζους ή Κουβανούς ή Ρώσους που οδηγούν το μυα-
λό σε γνωστές προπαγανδιστικές μεθόδους, αλλά για 
ανθρώπους που υπηρετούν ή υπηρέτησαν σε υψη-
λότατα πόστα τις (δυτικές) χώρες τους και έχουν ιδία 
αντίληψη για το που οδηγείται σήμερα ο κόσμος. 
Διαπιστώνουν πως στην Ουκρανία, οι γνωστοί ένοχοι 
προσπαθούν να αποσπάσουν την προσοχή από του τι 
στην ουσία συμβαίνει. Η Ουκρανία δεν θεωρείται ένα 
κυρίαρχο κράτος, λένε, δεν έχει δηλαδή διεθνώς ανα-
γνωρισμένα σύνορα. Αποτελεί ουσιαστικά μέρος της 
Ρωσίας από τον 10ο αιώνα. Ο λαός της Ουκρανίας, ει-
δικά όσοι ζουν εκτός της χώρας είναι τρομερά αναστα-
τωμένοι με ό,τι συμβαίνει στη χώρα τους, γεγονός που 
αποκαλούν εμφύλιο πόλεμο. Η Ουκρανία παραμένει 
για τα τελευταία τουλάχιστο 70 χρόνια το κέντρο των 
παγκοσμιοποιητών με στόχο την επιβολή των νόμων 
της αγοράς στην αχαλίνωτη εκδοχή τους. Η CIA δου-
λεύει γι’ αυτό τον σκοπό όλα αυτά τα χρόνια κτίζοντας 
μια αντίσταση σε ό,τι αφορά, είτε την ίδια τη ζωή είτε 
το πολιτικό σύστημα της τότε Σοβιετικής Ένωσης, για 
να την οδηγήσει σε κατάρρευση, όπως και το πέτυχε. Ο 
δεύτερος μεγάλος στόχος ήταν οι πρώτες ύλες, μεταλ-
λεύματα κτλ. που η φύση χάρισε απλόχερα στην Ου-
κρανία, ειδικά το ανατολικό της μέρος που συνορεύει 
με τη Ρωσία. 
Τα τελευταία χρόνια κατάφερε η CIA να θέσει μεγά-
λο μέρος αυτού του φυσικού πλούτου κάτω από την 
επιρροή αμερικανικών επιχειρήσεων ή όπως απο-
καλούνται διεθνώς Robber Barons (βαρόνοι της κλε-
ψιάς). Δεν πρόκειται για κανονικές επιχειρήσεις, αλλά 
για κυκλώματα ληστείας που απομακρύνουν αυτό τον 
πλούτο τόσο από την Ουκρανία όσο και τη Ρωσία. Η 
Ουκρανία αποτελεί επιπλέον το κέντρο του ρωσικού 
«βαθέως κράτους». Έτσι, με την εισβολή του Πούτιν 
αποκόπτεται ουσιαστικά το «κεφάλι του φιδιού». Σε 
παραλληλισμό αυτού του πλούτου οι διεθνείς αναλυ-
τές αναφέρουν το Καζακστάν, μια χώρα της Κεντρικής 
Ασίας και πρώην Σοβιετική Δημοκρατία, με τεράστια 
επίσης αποθέματα πρώτων υλών, πετρελαίου και φυ-
σικού αερίου, που προσέδωσαν τρομακτικούς ρυθ-
μούς ανάπτυξης και απογείωσαν το βιοτικό επίπεδο 
των Καζάκων.
Οι παγκοσμιοποιητές, που χειραγωγούν και τα πιο ση-
μαντικά μέσα ενημέρωσης, μιλούν για τον κακό Πού-
τιν και την επιδίωξη του για χρήση πυρηνικών όπλων, 
αλλά ουδέποτε θα παραδεχτούν πως ο πόλεμος στην 
Ουκρανία είναι αυτό που οι ίδιοι επιδίωξαν. 
Τα σχέδια τους, λένε οι αναλυτές, ήταν πάντα να κα-
ταστρέψουν τη Ρωσία για ακόμη ένα λόγο, ότι δηλαδή 
το τραπεζικό σύστημα της Ρωσίας δεν ευρίσκεται κάτω 
από τους Rothschilds. 
Η ατυχία όλων αυτών είναι πως ο Πούτιν καθηλώνει 
το «Βαθύ Κράτος», το κέντρο του, την πιο διεφθαρμέ-
νη χώρα του πλανήτη, την Ουκρανία, που επί σκοπού 
δημιουργήθηκε από την CIA. Ο Πούτιν απειλεί να εξο-
λοθρεύσει άπαξ και δια παντός το τέρας που δημιούρ-
γησαν.

Διεθνείς αναλυτές μιλούν 
για την Ουκρανία

Το ερώτημα που προκύπτει 
είναι αν οι ΗΠΑ μπορούν να 

επιβάλουν και κυ-
ρίως να διατηρή-
σουν την παγκό-
σμια κυριαρχία 
τους, όταν η αμε-
ρικανική κοινωνία 

βαθιά διχασμένη, ζει σήμερα 
μέσα στο σκοτάδι, το φόβο και 
το μίσος, που πολλές φορές θυ-
μίζει Μεσαίωνα. Μπορεί αυτή η 
κοινωνία να στηρίξει την ηγεμο-
νία των κυβερνήσεων που επι-
λέγουν οι οικονομικές ελίτ;
Τα ερωτήματα αυτά επανέρ-
χονται μετά την απόφαση του 
Ανώτατου Δικαστηρίου των 
ΗΠΑ να απαγορεύσει το δικαί-
ωμα της άμβλωσης στις γυναί-
κες, σε όλη τη χώρα! Μπορεί 
κάτι ανάλογο να συμβαίνει και 
στην Ευρώπη και συγκεκριμένα 
στην Πολωνία, όπου ανθεί από 
τις “ανεπιθύμητες” κυήσεις το 
μεγαλύτερο παράνομο εμπό-
ριο βρεφών με συμμετοχή των 
καθολικών ορφανοτροφείων, 
αλλά η Πολωνία είναι αιχμή του 
ΝΑΤΟ κατά της Ρωσίας και πρέ-
πει να κάνουμε πως… δεν βλέ-
πουμε.
Όπως δεν είδε η Γαλλίδα υπουρ-
γός Εξωτερικών μαντάμ Κατρίν 

Κολονά που χαρακτήρισε την 
απόφαση του Ανώτατου Δικα-
στηρίου «μεγάλη οπισθοδρό-
μηση για τα ανθρώπινα δικαι-
ώματα». Άλλωστε, όπως είπε 
ο πρόεδρος Μπάιντεν κατά την 
πρόσφατη επίσκεψή του στη 
Βαρσοβία, «η Πολωνία από 
ολοκληρωτικό καθεστώς, έγινε 
φάρος της Δημοκρατίας»!

Θρησκευτικός σκοταδισμός…
Αλλά ας μείνουμε στο θέμα μας, 
την αμερικανική κοινωνία. Μια 
κοινωνία στην οποία λειτουρ-
γούν περίπου 1.000 χριστιανι-
κές αιρέσεις, που ερμηνεύουν 
την βιβλική μυθολογία όπως τις 
βολεύει. Φανατικοί χριστιανοί 
ήταν και η δολοφόνοι της Κου 
Κλουξ Κλαν, ασχέτως αν οι δρά-
σεις τους δεν είχαν καμία σχέση 
με την διδασκαλία του Ιησού.
Δεν υπάρχουν όμως μόνο φα-
νατικοί. 
Οι Ευαγγελιστές, για παράδειγ-
μα είναι η δεύτερη σε μέγεθος 
“εκκλησία” με περίπου 20 εκα-
τομμύρια μέλη, είναι παράλ-
ληλα οικονομική δύναμη, με 
ακροδεξιές και ρατσιστικές πο-
λιτικές προτιμήσεις (οπαδοί του 
Τραμπ οι περισσότεροι) με πα-
ρεμβάσεις και εκτός ΗΠΑ, όπως 

για παράδειγμα στη Βραζιλία, 
που συνέβαλαν καθοριστικά 
στη νίκη του Μπολσονάρου.
Στη χώρα, ηγέτιδα δύναμη του 
ελευθέρου κόσμου, η οπλοφο-
ρία είναι νόμιμη και όποιοι επι-
χειρήσουν να την απαγορεύ-
σουν είναι καταδικασμένοι να 
ηττηθούν πολιτικά. Σε αυτή τη 
χώρα ο ρατσισμός ακόμα κυρι-
αρχεί, με τις δυνάμεις του νό-
μου και της τάξης να βρίσκουν 
στόχο, κυρίως όταν κυνηγούν 
έγχρωμους πολίτες.
Σε αυτή τη χώρα των σπουδαί-
ων πανεπιστημίων για τους έχο-
ντες, περίπου το 14% των ενηλί-
κων δεν μπορούν να διαβάσουν. 
Επιπλέον, όσο παράξενο και να 
ακούγεται, το 19% των αποφοί-
των Λυκείου διαβάζουν σε επί-
πεδο δημοτικού, ενώ περίπου 
40% των ενηλίκων είναι αναλ-
φάβητοι ή μόλις εγγράμματοι.
Και ενώ η σπουδαία διαστημική 
υπηρεσία των ΗΠΑ η NASA κατέ-
ληξε στο συμπέρασμα, μελετώ-
ντας την πρόοδο των επιστημών 
από την αρχαιότητα, πως αν δεν 
μεσολαβούσε ο θρησκευτικός 
σκοταδισμός, ο άνθρωπος θα 
είχε πατήσει στο φεγγάρι από 
τον ένατο αιώνα π.Χ. η πλειο-
νότητα των Αμερικανών πολι-

τών πιστεύει ακόμα πως ο θεός 
έπλασε τον άνθρωπο από χώμα, 
κατ’ εικόνα και ομοίωση!
Με λίγα λόγια υπάρχουν πολλές 
ενδείξεις πως η αμερικανική αυ-
τοκρατορία παρουσιάζει στοι-
χεία παρακμής. Και αυτό την 
καθιστά ευάλωτη και επικίνδυ-
νη για τον κόσμο ολόκληρο, διό-
τι ο πόλεμος είναι διέξοδος για 
να παρατείνει την ηγεμονία, με 
όπλα και κυρώσεις, σύροντας 
δυστυχώς και την Ευρώπη στα 
σχέδιά της.
Και καθώς ο Μπάιντεν με το μι-
κρότερο ποσοστό αποδοχής, 
μόλις 36%, θεωρείται ανίκανος 
από τους Αμερικανούς πολίτες 
να διαχειριστεί την οικονομική 
κρίση και τον στασιμοπληθω-
ρισμό, προκαλεί μεγαλύτερη 
εσωτερική ένταση στην αποτυ-
χημένη μέχρι στιγμής προσπά-
θεια να πλήξει καίρια την Ρω-
σία, στηρίζοντας την Ουκρανία 
που καταρρέει. Και μετά; Επα-
νέρχεται θριαμβευτικά ο Τραμπ 
που δήλωσε ότι η απόφαση του 
Ανώτατου Δικαστηρίου «ήταν 
θέλημα θεού»; Και αν αυτό δεν 
είναι ναι στοιχείο παρακμής, τι 
είναι;

Παρακμιακά φαινόμενα στην αμερικανική αυτοκρατορία

Α.Τρακκίδης, Διορισμένος Δημοτικός Σύμβουλος 
Γεροσκήπου, Κίνηση Σωτηρία της Πάφου.

Α κόμα ένα Ευρωπαϊκό Συμβούλιο υιο-
θέτησε στα τελικά του συμπεράσματα 
αναφορά στο Κυπριακό. Με έκφραση 

ετοιμότητας ενεργού συνδρομής 
στις προσπάθειες λύσης. Ωστό-
σο το ζήτημα είναι, ανεξάρτητα 
από το ικανοποιητικό αυτής της 
αναφοράς, κατά πόσο το Ευρω-
παϊκό Συμβούλιο θα περιορίζε-

ται σε ευχολόγια, ανώδυνες προσεγγίσεις και 
διακριτικές προτροπές.
Το ζήτημα είναι κατά πόσο το Ευρωπαϊκό Συμ-
βούλιο θα ανέχεται τη συνέχιση ενός κατ’ εξα-
κολούθησίν εμπαιγμού από την Τουρκία. Ας 
παραθέσουμε τα γεγονότα.
Από το 2005 το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο είχε 
αποφασίσει για συγκεκριμένες υποχρεώσεις 
της Τουρκίας, τις αποκληθείσες  «κυπρογε-
νείς», προκειμένου να προχωρήσει η εξομά-
λυνση των ευρωτουρκικών  σχέσεων. Οι υπο-
χρεώσεις αυτές αφορούσαν την ανεπιφύλακτη 
αναγνώριση της Κυπριακής Δημοκρατίας, την 
εφαρμογή του πρωτοκόλλου της Άγκυρας που 
καλύπτει την υποχρέωση της Τουρκίας να ανοί-
ξει λιμάνια και αεροδρόμια σε κυπριακά πλοία 
και αεροπλάνα και τη συνεργασία για λύση 
του Κυπριακού στη βάση των ψηφισμάτων του 
ΟΗΕ και των αρχών και αξιών επί των οποίων 
εδράζεται η Ε.Ε.

Η Τουρκία αρνείται πεισμόνως να εκπληρώσει 
αυτές τις υποχρεώσεις μέχρι σήμερα. Και όχι 
μόνο. Συμπεριφέρθηκε με σκαιότητα και πε-
ριφρόνηση προς την Ε.Ε. Το 2012, όταν η Κύ-
προς ανέλαβε  την προεδρία του Συμβουλίου 
της Ε.Ε., η Τουρκία διέκοψε, μέσω της Τ/Κ ηγε-
σίας, τη συμμετοχή της στις τότε απ’ ευθείας 
διαπραγματεύσεις για το Κυπριακό. Το χειρό-
τερο, που συνιστούσε ύβρη και ράπισμα προς 
την Ένωση, διέκοψε για ολόκληρο το εξάμηνο 
της Κυπριακής προεδρίας κάθε σχέση και επα-
φή με τα ευρωπαϊκά συλλογικά θεσμικά όργα-
να.
Ακολούθησε, τα επόμενα χρόνια, σωρεία πα-
ραβατικών συμπεριφορών της Τουρκίας έναντι 
της Κύπρου και της Ελλάδας. Παραβίαση των 
θαλασσίων ζωνών των δύο χωρών κατά παρα-
βίαση των προνοιών του διεθνούς θαλασσίου 
δικαίου όπως αυτό θεσπίστηκε από τη σύμβα-
ση του ΟΗΕ το1982, που αποτελεί και αναπό-
σπαστο τμήμα του Ευρωπαϊκού Δικαίου.
Ακόμα εξήγγειλε την είσοδο στην περιφραγμέ-
νη πόλη της Αμμοχώστου ενώ στην συνάντηση 
της Γενεύης για το Κυπριακό ήγειρε αξίωση για 
λύση δύο κρατών κατά παραβίαση των σχετι-
κών ψηφισμάτων του Συμβουλίου Ασφαλείας 
του ΟΗΕ και έκτοτε παραμένει αμετακίνητη και 
άτεγκτη στην απαίτηση της.
Η αξιοπιστία των αποφάσεων της Ε.Ε. κρίνε-
ται από τη βούληση και την αποφασιστικότητα 
εφαρμογής τους. Και η αξιοπιστία των αποφά-
σεων σε ότι αφορά την εκπλήρωση των υπο-
χρεώσεων της Τουρκίας  σε ότι αφορά την Κύ-

προ και την Ελλάδα είναι μηδενική.
Δεν είναι νοητό να γίνεται ανεκτός αυτός ο 
εμπαιγμός της Τουρκίας στο βωμό σκοπιμο-
τήτων και συμφερόντων ούτε να ακολουθεί-
ται πολιτική «δύο μέτρων και σταθμών». Ενώ 
στην ομοειδή περίπτωση της εισβολής της Ρω-
σίας στην Ουκρανία η Ε.Ε συμπαρατάσσεται, 
ορθώς, με το θύμα παραβίασης του διεθνούς 
δικαίου, ακόμα και με προμήθεια οπλικών συ-
στημάτων, στην περίπτωση της Κύπρου, περι-
ορίζεται σε ευχολόγια. Ανεχόμενη την παραβί-
αση των αποφάσεων της από την Τουρκία.
Όμως Κύπρος και Ελλάδα  έχουν τη δυνατότη-
τα να θέσουν την Ε.Ε. έναντι των ευθυνών της 
δίνοντας το μήνυμα, «λόγοις και έργοις», ότι 
δεν πρόκειται να συναινέσουν  σε οποιαδήπο-
τε παρελκυστική τακτική του Ευρωπαϊκού Συμ-
βουλίου έναντι της παραβατικής συμπεριφο-
ράς της Τουρκίας.
Κύπρος και Ελλάδα οφείλουν να κατανοή-
σουν ότι οποιαδήποτε ανοχή και αιδήμων στά-
ση εκτρέφει και τροφοδοτεί τη συνέχιση της 
τουρκικής αναιδούς συμπεριφοράς αλλά και 
την τακτική θωπείας της Τουρκίας από πλευ-
ράς Ε.Ε.
Σημ: Η Τουρκία απαιτεί από το ΝΑΤΟ να δια-
γράψει την Κύπρο από τους χάρτες του και να 
την αντικαταστήσει με «συντεταγμένες»! Οι 
χώρες – μέλη της Ε.Ε, που είναι και μέλη του 
ΝΑΤΟ, θα ανεχθούν, μια χώρα μέλος της Ένω-
σης, όπως είναι η Κύπρος, να θεωρείται «εκλι-
πούσα», υποκύπτοντας στον τουρκικό παρα-
λογισμό;

Ο εμπαιγμός της Ε.Ε. από την Τουρκία
Του Γιαννάκη Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής
των Αντιπροσώπων

Χρήστου Δημήτρης



Γράφει ο 
Παναγιώτης Κασπάρης 
Γεωπόνος - Συνεργάτης

Κηπουρική
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Ε ίναι ποώδες πολυετές ύψους 40-
70εκ, με φύλλα μεγάλα οδοντωτά 
ωοειδή με οσμή λεμονιού και άνθη 

λευκά μικρού μεγέθους. Ως αυτοφυές φυ-
τρώνει σε πάρα πολλές ακαλλιέργητες πε-
ριοχές, ενώ σαν καλλιεργήσιμο ευδοκιμεί 
καλά σε γόνιμα εδάφη που συγκρατούν 
υγρασία. Μπορεί να αναπτυχθεί τόσο σε 
θερμές όσο και ψυχρές περιοχές. 
Πιο κατάλληλες περιοχές είναι οι ημιο-
ρεινές με ήπιο Χειμώνα και δροσερό Κα-
λοκαίρι. Η χρήση του Μελισσόφυτου ήταν 
γνωστή από την αρχαιότητα για τις ευερ-
γετικές του ιδιότητες. Ο Πλίνιος και ο Διο-
σκουρίδης έγραψαν ότι το Μελισσόχορτο 
κλείνει τις πληγές. 
Τα φύλλα αφού ανακατευτούν με κρασί 
μπαίνουν εξωτερικά πάνω σε δαγκώματα 
σκορπιού ή φιδιού και το κρασί πίνεται. Ο 
John Evelyn έγραψε ότι το Μελισσόχορτο 
είναι παντοδύναμο για το μυαλό, δυναμώ-
νει τη μνήμη και διώχνει τη λύπη και τη με-
λαγχολία. Ο ίδιος ο συγγραφέας που έζησε 
116 χρόνια πιστεύεται ότι έπινε κάθε πρωί 

τσάι από Μελισσόχορτο που το γλύκαινε 
με μέλι.
Ο πολλαπλασιασμός του φυτού γίνεται 
είτε με σπόρο είτε με παραφυάδες. Στην 
περίπτωση που φυτεύεται για εμπορικούς 
σκοπούς φυτεύεται στο χωράφι το Φθινό-
πωρο και την Άνοιξη. Οι αποστάσεις φύ-
τευσης είναι 45εκ. μεταξύ των γραμμών 
και 40εκ. μεταξύ των φυτών.
Το φυτό ανθίζει τον Ιούνιο έως τον Αύγου-

στο.  
Οι σπουδαιότερες καλλιεργητικές φροντί-
δες είναι η καταπολέμηση των ζιζανίων το 
οποίο γίνεται με σκαλίσματα. Η φυτεία εί-
ναι απαιτητική σε νερό για αυτό εφαρμό-
ζεται σύστημα αρδεύσεως.
Η δε λίπανση γίνεται το Νοέμβριο έως Δε-
κέμβριο με το μικτό λίπασμα 20-10-10 και 
σε ποσότητες 30-40 κιλά το στρέμμα.
Η συλλογή γίνεται όταν τα φυτά βρίσκο-

νται σε πλήρη άνθιση και γίνεται 2-3 φο-
ρές το χρόνο. 
Η διάρκεια ζωής της φυτείας είναι 9-10 
χρόνια.

ΘΕΡΑΠΕΥΤΙΚΕΣ ΙΔΙΟΤΗΤΕΣ
Το Μελισσόχορτο έχει πλείστες θεραπευ-
τικές ιδιότητες. Είναι τονωτικό για τη καρ-
διά, εγκέφαλο και το πεπτικό σύστημα. 
Είναι χωνευτικό, καταπραϋντικό, ανακου-
φίζει τον τυμπανισμό της κοιλιάς. Όταν 
φύλλα του φυτού χρησιμοποιηθούν σε κο-
μπρέσες απαλύνουν το πόνο από το πρή-
ξιμο των μαστών. Το αιθέριο έλαιο του με 
εντριβή σταματάει τους πόνους των ρευ-
ματισμών και τις ημικρανίες.

Μελισσόχορτο - Melissa Officinalis 

Αρωματικά και Φαρμακευτικά φυτά

Τα φύλλα αφού ανακατευ-
τούν με κρασί μπαίνουν 
εξωτερικά πάνω σε δαγκώ-
ματα σκορπιού ή φιδιού και 
το κρασί πίνεται. 
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Η αποδοχή της αυτόεικόνας είναι ένας 
δρόμος σπαρμένος με εμπόδια, αν πά-
ρουμε τοις μετρητοίς τις επιστολές των 

αναγνωστριών μας, αλλά και την παντοδυνα-
μία των απίθανων προτύπων ομορφιάς που 
μας βομβαρδίζουν πανταχόθεν. Γυναίκες που 
μεγαλώνουν ηλικιακά χωρίς το δέρμα τους να 
συμβαδίζει ουδόλως με την ηλικία τους, σώ-
ματα που γεννούν χωρίς να δείχνουν ότι πέρα-
σαν το ναρκοπέδιο της εγκυμοσύνης, βλεφα-
ρίδες που ποζάρουν ως εκ γενετής ενώ είναι 
ψεύτικες, μαλλιά που ποτέ δεν είναι ακριβώς 
έτσι όπως πρέπει… Τελικά πώς να αποδεχτεί 
μια γυναίκα την εμφάνισή της στο σύγχρονο 

κόσμο της εικόνας και της παντοδυναμίας των 
σόσιαλ μήντια;
Η περίπτωση της Maeva Giani Marshall, η 
οποία διεκδίκησε και πέτυχε μια καριέρα μο-
ντέλου, μαζί με τις πολλές και διακριτές πανά-
δες της στο πρόσωπο, προσφέρει ένα μάθημα 
για όλες μας. Οι πανάδες ή δερματικοί “λε-
κέδες”, πείτε το όπως προτιμάτε, της Maeva 
Giani Marshall λένε την ιστορία της. Σε ηλικία 
20 ετών, μετά από παράλυση του δεξιού της 
ποδιού, η Maeva πέρασε ένα χρόνο σε ανα-
πηρικό καροτσάκι και υποβλήθηκε σε βαριές 
θεραπείες φαρμακευτικών σκευασμάτων, οι 
οποίες όμως είχαν μια αναπάντεχη παρενέρ-
γεια. Μήνες αργότερα προκάλεσαν υπερπα-
ραγωγή μελανίνης και εμφάνιση κηλίδων στο 
πρόσωπό της. Σε μια εποχή που η συμπερί-
ληψη δεν ήταν ακόμα δεδομένη, αν και το 
παλεύουμε, η Maeva κρυβόταν πίσω από τα 
καπέλα και τα περίεργα βλέμματα, υποβαλ-
λόταν σε συνεδρίες με λέιζερ και, τέλος, απο-
φάσισει να εναντιωθεί στο ρεύμα ξεκινώντας 
μια πορεία στο μόντελινγκ, έχοντας στο μυαλό 
της μια ιδέα: να βοηθάει τους ανθρώπους, να 
μεταδίδει τις αξίες της και να δημιουργήσουν 
όλοι μαζί πραγματική αλλαγή. Όπως άλλωστε 
πάει να γίνει με την περίπτωση του γνωστού 
μοντέλου με λεύκη.

O δρόμος προς την 
αποδοχή της εμφάνισης
Πώς να αποδεχτεί μια γυναίκα 
την εμφάνισή της
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Head Barman
Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Property Management Ltd  στην Πάφο, Κύπρο, 
ζητεί για εργοδότηση 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗ ΠΩΛΗΣΕΩΝ

Περιγραφή Εργασίας
• Οργάνωση, επίβλεψη και λειτουργία, ομάδας πωλήσεων ακινήτων και των μετά την πώληση, 
πωλήσεων και διαδικασιών. 
• Προγραμματισμός και επίβλεψη της συντήρησης των ακινήτων της εταιρίας. 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίου
• Πανεπιστημιακό δίπλωμα στην Διεύθυνση Επιχειρήσεων ή συναφή κλάδο.                                                                                           
• Άριστη γνώση Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας                                                                                                                                    
• Άριστη γνώση χειρισμού ηλεκτρονικού υπολογιστή ( windows, XL, power point, etc.)                                                                                                    
• 2 χρόνια προηγούμενη εμπειρία.         

Η Εταιρία Προσφέρει
• Ελκυστικό πακέτο απολαβών
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

Email: hr@cbh-cyprus.com
           manager@aa-cbh.com
Constantinou Bros Property Management Ltd
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
          www.cbh-cyprus.com

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 



Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ

Τελούμε την Κυριακή 9 Ιουλίου 2023, 
στον Ιερό Ναό Αγίου Κενδέα στην Πάφο, 
το ετήσιο μνημόσυνο υπέρ αναπαύσεως 

της ψυχής του πολυαγαπημένου μας 

ΜΑΡΙΟΥ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ

Η οικογένεια

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ
Τελούμε την Κυριακή 9 Ιουλίου 2023  στον Ιερό Ναό 
της Αγίας Μαρίνας  στην Αναρίτα, το 
πρώτο ετήσιο μνημόσυνο του πολυαγαπημένου μας    
υιού και αδελφού ΜΑΡΙΝΟΥ ΕΥΘΥΜΙΟΥ
(Τέως από την Πάφο) Και καλούμε όσους τιμούν την 
μνήμη του να παραστούν.
Οι τεθλιμμένοι :

Γονείς : Μιχάλης Ευθυμίου και Ανθούλλα Λοιζίδου Ευθυμίου
Αδελφός : Ευγένιος Ευθυμίου και  λοιποί συγγενείς.

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ

Τελούμε την  Κυριακή 9 Ιουλίου  στον Ιερό Ναό  Αγίου Κενδέα στην Πάφο, 
το σαρανταήμερο μνημόσυνο της πολυαγαπημένης μας συζύγου, μητέρας, 

γιαγιάς και αδελφής

ΘΕΑΝΩΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ 
(από την Πάφο) 

Και καλούμε όσους τιμούν την μνήμη της να παραστούν.

Ευχαριστήριο
Ευχαριστούμε θερμά όλους όσοι παρέστησαν στην κηδεία, κατάθεσαν στεφάνια, έκαναν 
εισφορές και όσους με οποιονδήποτε άλλο τρόπο μας συμπαραστάθηκαν. Ιδιαίτερες ευ-
χαριστίες απευθύνομε στον Μακαριώτατο Αρχιεπίσκοπο Κύπρου κ.κ. Γεώργιο και στον 

Πανιερώτατο Μητροπολίτη Πάφου κ.κ. Τυχικό.

Οι τεθλιμμένοι:
Σύζυγος: Αλέκος Παπαγεωργίου

Τα Παιδιά, τα εγγόνια, η αδελφή και λοιποί συγγενείς.

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ

Τελούμε αύριο Κυριακή στην Εκκλησία Θεοσκέπαστης στην Κάτω Πάφο, 
ετήσιο μνημόσυνο των προσφιλών  μας γονέων και παππούδων

ΛΑΖΑΡΟΥ ΟΜΗΡΟΥ ΚΑΙ ΕΛΕΝΗΣ ΟΜΗΡΟΥ

και καλούμε όσους τιμούν τη μνήμη τους να παραστούν.

Οι τεθλιμμένοι: τα Παιδιά και τα εγγόνια

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ 
Η Οργάνωση Αντιστασιακών Πάφου σε συνεργασία με τα κόμματα ΔΗΚΟ, ΕΔΕΚ και ΔΗ-
ΠΑ σας προσκαλούν να τιμήσετε με την παρουσία σας, την εκδήλωση καταδίκης των 
μαύρων επετείων του 1974, (Πραξικόπημα – Τουρκική  Εισβολή) και την απόδοση της 
πρέπουσας τιμής, σε όσους θυσιάστηκαν υπερασπιζόμενοι την Δημοκρατία, την Νομι-
μότητα και την Ελευθερία. 

Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί στις 14 Ιουλίου 2023 και ώρα 7:30 μ.μ, στον Πολυ-
χώρο Πολιτισμού “ΑΤΤΙΚΟΝ” στην Πάφο και κύριος ομιλητής θα είναι ο Έντιμος Υπουρ-
γός Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων κ. ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ.

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ

Η Κοινότητα Παχυάμμου, ο Σύνδεσμος Αποδήμων & Φίλων,
οι Μαχητές της Αντίστασης και η Οικογένεια του ΉρωαΝίκου Χρίστου Σολωμού 

σας προσκαλούν να τιμήσετε με την παρουσία σας το Εθνικό Μνημόσυνο 
του δολοφονηθέντος ήρωα, κατά το πραξικόπημα της 15ης Ιουλίου 1974.

Το μνημόσυνο θα τελεστεί την Κυριακή, 16 Ιουλίου 2023, στις 08:45 π.μ. στον Ιερό 
Ναό Αγίων Ραφαήλ, Νικολάου & Ειρήνης στον Παχύαμμο.

Του μνημοσύνου θα προΐσταται ο Πανοσιολογιώτατος Αρχιμανδρίτης
Ιωάννης Θεοχάρους.

Τον επιμνημόσυνο λόγο θα εκφωνήσει ο Έντιμος Βουλευτής του ΔΗΚΟ Πάφου κ. 
Χρύσανθος Σαββίδης.

Θα ακολουθήσει τρισάγιο και κατάθεση στεφάνων.

ΑΡ.ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ: 1/2023

ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗ ΑΔΕΙΑΣ ΧΡΗΣΕΩΣ ΚΑΙ ΕΚΜΕΤΑΛΕΥΣΗΣ
ΤΟΥ ΥΠΟΣΤΑΤΙΚΟΥ ΜΕΤΟΧΙ ΣΤΟ ΠΟΛΕΜΙ

Το Κοινοτικό Συμβούλιο δέχεται προσφορές για την παραχώρηση άδειας χρή-
σεως και εκμετάλλευσης του υποστατικού Μετόχι.

Κάθε προσφοροδότης δεσμεύεται από την τιμή που θα δώσει και τους όρους 
που θα αποδεχτεί.

Το Κοινοτικό Συμβούλιο δεν είναι υπόχρεο να δεχτεί την υψηλότερη ή οποια-
δήποτε άλλη προσφορά.

Οι προσφορές θα πρέπει να υποβληθούν το αργότερο μέχρι 25 Ιουλίου 2023, 
σύμφωνα με τα έγγραφα προσφοράς τα οποία και διατίθενται από το Κοινο-
τικό Συμβούλιο Πολεμίου κατά τις εργάσιμες ώρες και ημέρες.

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επικοινωνήσουν με τα τηλέφωνα: 
26632736/ 26632833



Ο   Verstappen  εκκίνησε  δυνατά,  κρατώντας 
τη θέση του, αλλά χρειάστηκε να αμυνθεί 
δύο φορές από τον πολύ επιθετικό Charles 

Leclerc,  για  να  προστατέψει  την  πρωτοπορία  του. 
Ο Lewis Hamilton αιφνιδίασε  τον  Lando Norris  και 
πήρε  την  4η θέση από  τη McLaren στη στροφή 1. 
Στον 2ο γύρο, το αυτοκίνητο ασφαλείας βγήκε λόγω 
εξόδου του Yuki Tsunoda πιο πίσω και ορισμένοι εκ-
μεταλλεύτηκαν την κατάσταση μπαίνοντας για ελεύ-
θερο πιτ στοπ.
Στην  επανεκκίνηση,  ο  Verstappen  οριοθέτησε  τον 
ρυθμό και πάτησε την κατάλληλη στιγμή γκάζι, ώστε 
να  μην  απειληθεί  από  τις  Ferrari.  Καμία  ιδιαίτε-
ρη  αλλαγή  όμως,  δεν  σημειώθηκε  στην  κατάταξη. 
Πλην  πέντε  οδηγών,  ολόκληρο  το  grid,  προτίμη-
σε τη μέση γόμα για να εκκινήσει  τον αγώνα, ενώ 
ο μοναδικός στην πρώτη δεκάδα με σκληρή γόμα, 
ήταν  ο  Fernando  Alonso.  Στον  9ο  γύρο,  ο  Sergio 
Perez πάλεψε πολύ για να προσπεράσει τον George 
Russell και παρότι ο Βρετανός τον ταλαιπώρησε, εν 
τέλει ο Μεξικάνος ολοκλήρωσε την κίνηση.
Στον  γύρο  13,  η  πρώτη  εγκατάλειψη  του  Grand 
Prix ήταν γεγονός. Ο Nico Hulkenberg είδε τη Haas να 

«καπνίζει» και σταμάτησε εκτός της πίστας με ασφά-
λεια. Υπό αυτές τις συνθήκες, οι αγωνοδίκες έβγα-
λαν το εικονικό αυτοκίνητο ασφαλείας και για αυτό 
οι McLaren και Mercedes, μπήκαν για πιτ στοπ και 
έβαλαν σκληρή γόμα. Αντίθετα, οι δύο Ferrari που 
είχαν μέση γόμα, πήγαν σε διαφορετική στρατηγική 
και μπήκαν για… μέση γόμα με τον Carlos Sainz να 
πέφτει προσωρινά στην 6η θέση.
Στον  22ο  γύρο,  ξεκίνησε  μία  δυνατή  μάχη,  με 
τον Lewis Hamilton να προσπαθεί να επιτεθεί και να 
κερδίσει θέση από τον Perez. Ο οδηγός της Red Bull 
Racing είχε ανέβει ήδη στην 4η θέση, αλλά χωρίς να 
έχει μπει για πιτ στοπ.
Την  ίδια  ώρα,  o  Verstappen  μπήκε  στους  25  γύ-
ρους να αλλάξει τα μέσα ελαστικά του με τα σκλη-
ρά.  Ο  Ολλανδός  δεν  έχασε  χρόνο  και  στον  26ο 
γύρο προσπέρασε γρήγορα τη Ferrari του Sainz, με 
άνεση. Από εκεί και πέρα, ο παγκόσμιος πρωταθλη-
τής ξεκίνησε το «κυνήγι» για την Ferrari του Charles 
Leclerc.  Στον  28ο  γύρο,  ήρθε  η  στιγμή  του  Lando 
Norris να κάνει την κίνησή του. Ο Βρετανός προσπέ-
ρασε τον Hamilton με DRS, κερδίζοντας την 4η θέση. 
Αξίζει να σημειωθεί, πως ορισμένοι οδηγοί συμπερι-

λαμβανομένου του επτάκις παγκόσμιου πρωταθλη-
τή και του Sainz, δέχθηκαν ποινή 5 δλπ  λόγω παρα-
βίασης των ορίων της πίστας.
Ο Max Verstappen μπήκε σε «τρελούς» ρυθμούς και 
άρχισε μετά τους 30 γύρους να κερδίζει περίπου 1 
δλπ τον γύρο από τον Leclerc. Στον 35ο γύρο, ο Ολ-
λανδός ολοκλήρωσε την κίνηση παρότι «φορούσε» 
τη σκληρή γόμα και ο Μονεγάσκος τη μέση.
Στον  γύρο  41,  ο  Sergio  Perez  συνέχισε  να  ανε-
βαίνει,  αφού  άφησε  πίσω  του  την  Aston 
Martin του Fernando Alonso. Ο εκπληκτικός Norris, 
έκανε ταχύτερο πέρασμα στον 49ο γύρο και συνέχι-
σε σταθερά το «κυνήγι» του για την 4η και δυνητικά 
3η θέση του Sainz. Ο Verstappen μπήκε, για να αλ-
λάξει τη σκληρή με τη μέση με 22 γύρους να απομέ-
νουν, με σκοπό να πάει μέχρι  τέλους και να κυνη-
γήσει τον ταχύτερο γύρο.  Στον 56ο, ο Perez με τον 
δυνατό ρυθμό της RB19 προσπέρασε τον Norris για 
την 4η θέση, κόβοντας έτσι τις ελπίδες του Βρετανού 
για βάθρο. Με  τον «Checo»  να  γυρνάει  ταχύτατα, 
άρχισε να βλέπει την πρώτη τριάδα. Ο Sainz όμως, 
αποδείχθηκε πολύ «σκληρό  καρύδι»  και  παρά  την 
προσπέραση του Μεξικάνου για μία στιγμή, ο Ισπα-

νός κράτησε προσωρινά τη 3η θέση, χαρίζοντάς μας 
την πιο εκπληκτική μάχη του Grand Prix. Ο οδηγός 
της  Ferrari  ταλαιπώρησε  τον  Perez  μέχρι  τον  61ο 
γύρο, όταν ο Μεξικάνος εν τέλει πέρασε και ανέβη-
κε στις θέσεις του βάθρου.
Στο  τέλος  της  δεκάδας,  ο  Lance  Stroll  κατάφερε 
και προσπέρασε  τη Williams  του Alex Albon, ώστε 
να μπει  στους  βαθμούς.  Έναν  γύρο πριν  το  τέλος, 
ο  Max  Verstappen  αποφάσισε  να  πάρει  τον  βαθ-
μό  του  ταχύτερου  γύρου  του  αγώνα,  μπαίνοντας 
για μαλακή γόμα, εφόσον είχε τόσο μεγάλη διαφο-
ρά από τον Leclerc.
Ο Ολλανδός, μη χαρίζοντας τίποτα και σε κανέναν, 
έκανε Grand Slam, παίρνοντας pole position, νίκη, τα-
χύτερο  γύρο  και  την  πρωτοπορία  καθ’  όλη  τη  δι-
άρκεια  του Grand  Prix.  «Οδηγός  του αγώνα»  ονο-
μάστηκε  ο  εντυπωσιακός  Lando  Norris  ο  οποίος 
τερμάτισε στην 5η θέση. Στη 2η θέση και το βάθρο 
και  ο  Charles  Leclerc,  μετά  από  καιρό  και  συγκε-
κριμένα,  μετά  το  Μπακού,  ενώ  ο  Segio  Perez  το 
συμπλήρωσε,  εκκινώντας 15ος.  Σε «ρηχά νερά» οι 
δύο Mercedes,  όπως  και  η  Aston Martin,  στην  9η 
θέση η Alpine του Gasly.
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Τα πήρε όλα ο Max Verstappen!
Νίκη στον αγώνα και  το Spr int ,  ταχύτερος γύρος και  πρωτοπόρος καθ’  όλη τη δ ιάρκεια 
του αγώνα.  Κυρίαρχος ο Max Verstappen πήρε την καρό σημαία στο G.P της Αυστρίας. 

Η Dacia θα συμμετάσχει στο Παγκόσμιο Πρω-
τάθλημα  Rally-Raid,  συμπεριλαμβανομένου 

του  Ράλλυ Ντακάρ,  από  το  2025,  επιβεβαιώνο-
ντας τις φήμες ότι το Renault Group είχε στα πλά-
να  την  επιστροφή  του  στον  πιο  σκληρό  αγώνα 
cross-country στον κόσμο.
Θυμίζουμε  ότι  η  Renault  σημείωσε  τη  μία  και 
μοναδική της νίκη στο Ράλλυ Ντακάρ στον τρίτο 
αγώνα της διοργάνωσης το 1982.
Η  Dacia  αποκάλυψε  ότι  σχεδιάζει  να  συμμετά-
σχει στο Ράλλυ Ντακάρ προκειμένου να δοκιμά-
σει στις πλέον απαιτητικές συνθήκες  την  τεχνο-
λογία  των  συνθετικών  καυσίμων,  τα  οποία  θα 
προμηθεύει για την περίσταση ο σαουδαραβικός 
πετρελαϊκός κολοσσός Aramco.
Πίσω  από  το  τιμόνι  των  δύο  οχημάτων  οι 
Sebastien Loeb και Cristina Gutiérrez Herrero, οι 
οποίοι δίνουν το αγωνιστικό «παρών» σήμερα ως 

ομόσταβλοι στην ομάδα X44 του Lewis Hamilton 
στο Extreme E.
Μάλιστα,  όπως  ανακοίνωσε  η  Dacia,  τόσο  ο 
Sebastien  Loeb  όσο  και  η  Cristina  Gutiérrez 
Herrero, θα είναι ήδη από το 2024 επίσημοι οδη-
γοί της εταιρείας.
Στο πλευρό της Dacia στο νέο της ταξίδι στο Ντα-
κάρ θα είναι η Prodrive, εκτελώντας χρέη τεχνι-
κού συνεργάτη.

Η Dacia θα συμμετάσχει στο Ράλλυ 
Ντακάρ από 2025!
Στο πλευρό της Dacia στο νέο της ταξίδι στο Ντακάρ
θα είναι η Prodrive, εκτελώντας χρέη τεχνικού συνεργάτη.Μ ε  νίκη  των  Αλέξανδρου  Τσουλόφτα-Στέλιου 

Ηλία ολοκληρώθηκε το χωμάτινο Ράλλυ Φθι-

ώτιδος. Σε έναν δύσκολο και σκληρό αγώνα, με κα-
θαρά  ακροπολικές  ειδικές  διαδρομές,  από  τα  39 
πληρώματα που εκκίνησαν, τερμάτισαν μόλις τα 23.
Οργανωτής  του  αγώνα  ήταν  η  Αγωνιστική  Λέσχη 
Αυτοκινήτου Λαμίας. Ταχύτεροι σε όλες τις διαδρο-
μές, συμπεριλαμβανομένης και της power stage, οι 
Αλέξανδρος  Τσουλόφτας-Στέλιος  Ηλία  που  οδήγη-
σαν στο όριο  το Volkswagen Polo R5, πανηγυρίζο-
ντας άλλη μια νίκη επί ελληνικού εδάφους φέτος. Οι 
Τσουλόφτας/Ηλία  αναδείχθηκαν  Πρωταθλητές  Ελ-
λάδος για δεύτερη φορά, με έναν αγώνα να απομέ-
νει για την ολοκλήρωση του θεσμού. Δεύτεροι τερ-

μάτισαν οι Γιώργος Κεχαγιάς-Χρήστος Κουζιώνης με 
Skoda Fabia Rally2 Evo που αν και δεν μπόρεσαν να 
ακολουθήσουν το ρυθμό των νικητών, έκαναν έναν 
απροβλημάτιστο αγώνα. Οι Πάνος Κύρκος-Γιώργος 
Πολυζώης (Mitsubishi Lancer Evo  IX) ήταν εντυπω-
σιακοί στη Λαμία, τερμάτισαν τρίτοι, κέρδισαν την 
Ομάδα Ν και αναδείχθηκαν Πρωταθλητές Ν για το 
2023. 
Στα δικίνητα, σκληρή μάχη δόθηκε όλη τη διάρκεια 
του αγώνα μεταξύ των νικητών των δύο προηγού-
μενων αγώνων  του Πρωταθλήματος.  Τελικοί  νικη-
τές  οι  Πασχάλης  Χατζημάρκος-Μάριος  Τσαούσο-
γλου (Peugeot 208 Rally4), μόλις ένα δευτερόλεπτο 
εμπρός από τους δεύτερους Επαμεινώνδα Καρανι-
κόλα-Γιώργο Κακαβά (Ford Fiesta Rally4). Στην τρί-
τη θέση  της  F2 ολοκλήρωσαν οι  Χρύσος Παντελή-
Βασίλης Κούγιας με Peugeot 208 R2, κάνοντας μια 
καλή προπόνηση ενόψει της συμμετοχής τους στο 
Ράλλυ  Ακρόπολις  σε  δύο  μήνες.  Την  σημαία  του 
τερματισμού μετά από ένα δύσκολο αγώνα και για 
τους επίσης δικούς μας Κώστα Λάο/Στυλιανού Μι-
χάλη με ένα  Mitsubishi Lancer evo 9.

Τσουλόφτας και Ηλία νίκησαν και στη
Φθιώτιδα!



23Με τον Μάριο Ευριπίδου Αθλητικό Συντάκτη
της Εφημερίδας “Αδέσμευτος”
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Αθλητικός “Αδέσμευτος”

Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Απίστευτο κι όμως κυπριακό!
Ομάδα μικρότερων κατηγοριών δυσκολευόταν να βρει ποδο-

σφαιριστές, λόγω οικονομικών προβλημάτων, και έψαχνε πώς 
θα λύσει αυτό το πρόβλημα.
Έτσι, λοιπόν, αποφάσισαν να διαδίδουν ψευδείς πληροφορίες ότι 
είναι σε επαφές με επενδυτή και ότι είναι κοντά σε συμφωνία. Με 
αυτό τον τρόπο μπόρεσαν να κλείσουν μερικούς ποδοσφαιριστές για 
να έρθουν στην εν λόγω ομάδα και να ξεκινήσει σιγά-σιγά ο προ-
γραμματισμός. Καλό ε;

Βρισκόμαστε αρχές Ιουλίου και ακόμη δεν εί-
δαμε σπουδαίες μεταγραφές από τις ομάδες 

μας, όπως είχαμε συνηθίσει από τις προηγούμενες 
χρονιές. 

Η Ομόνοια μέχρι στιγμής φαίνεται να έχει ρίξει 
το περισσότερο χρήμα, καθώς έκανε δυναμικό 

μπάσιμο και θα είναι στις δυνατές του νέου πρωτα-
θλήματος. Απ’ εκεί και πέρα, Άρης και Πάφος που 
έχουν λεφτά, ακόμα δεν άνοιξαν τα χαρτιά τους. 

Στον ΑΠΟΕΛ είναι γνωστά τα οικονομικά προ-
βλήματα. Παρόλα αυτά έκανε τις μεταγραφές 

του και ετοιμάζεται για τα πρώτα ευρωπαϊκά παιχνί-
δια. Στην Ανόρθωση είχαμε επίσης κάποιες μεταγρα-
φές και φαίνεται ότι θα επανέλθει και αυτή, όπως 
και η Ομόνοια, δριμύτερη στο νέο πρωτάθλημα. 

Στην ΑΕΚ επίσης είχαμε σημαντική ενίσχυση 
και φαίνεται ότι θα είναι και φέτος δυνατή. 

Στον Απόλλωνα αισιοδοξούν ότι θα ενισχυθούν ση-
μαντικά και θα είναι και πάλι μέσα στις πρώτες θέ-
σεις. Απ’ εκεί και πέρα, δύσκολα θα δούμε ομάδα 
να κάνει την έκπληξη για την πρώτη εξάδα. 

Από τις έως τώρα μεταγραφές αυτή που ξε-
χωρίζει είναι αυτή του Γουίλι Σεμέδο, για τον 

οποίον η Ομόνοια πλήρωσε αρκετά για να τον απο-
κτήσει, καθώς διατηρούσε συμβόλαιο με ομάδα 
της Σαουδικής Αραβίας. 

Θυμίζουμε ότι μεταγραφές μπορούν να γί-
νουν μέχρι τις 15 Σεπτεμβρίου, κάτι που επι-

τρέπει στις ομάδες μας να μην βιάζονται για να στε-
λεχώσουν το ρόστερ τους. 

Μεγάλη ζημιά για την Πάφος fc εάν τελικά δεν παίξει όλα 
τα παιχνίδια της στο Στέλιος Κυριακίδης. Εντός μπορεί να 
μαζέψει έως 7000 κόσμο, ενώ εκτός κάπου στους χίλιους.

Σπόντες. . .
Ατόπημα ΚΟΑ 

Συμφωνούμε ότι είτε 
έτσι, είτε αλλιώς θα 

έπρεπε να γίνουν τα έργα 
στο Στέλιος Κυριακίδης. 
Το μέγα ερώτημα που 
προκύπτει είναι το εξής: 
Γιατί δεν άρχισαν τα έργα 
αμέσως μετά τη λήξη της αγωνιστικής περι-
όδου και έπρεπε να αρχίσουν μέσα Ιούλη; 
Θυμίζουμε ότι η τελευταία ποδοσφαιρι-
κή αναμέτρηση στο στάδιο ήταν 28 Μαΐου, 
όπου η Πάφος αντιμετώπισε τον Απόλλω-
να. Με λίγα λόγια χάθηκαν άδικα περισσό-
τερες 30 ημέρες που σίγουρα θα μπορούσε 
να είχε σημειωθεί αρκετή πρόοδος.  

Φ ιλοξενούμενος στην εκπομπή ΠΑΙΞΤΕ 
ΜΠΑΛΑ ήταν ο πρόεδρος της Πέγειας 

Χάρης Αρκαδίου. Μεταξύ άλλων ο κ. Αρκαδίου 
ρωτήθηκε εάν έγινε πρόταση στον Γάλλο Κέβιν 
Μπεριγκό. «Ναι, είχαμε επαφές με τον Μπερι-
γκό μέσω του προπονητή μας Τζέισον Πάντσιον, 
με τον οποίο υπήρξαν συμπαίκτες στην Πάφο, 
και περιμένουμε να μας απαντήσει εάν δέχε-
ται την οικονομική πρόταση που του κάναμε». Ο 
Γάλλος μετά την Πάφος fc δεν έχει αγωνιστεί σε 
καμιά άλλη ομάδα.

Κέβιν Μπεριγκό…

Άρχισαν και συνεχίζονται τα βελτιωτικά έργα στο 
στάδιο Πέγειας, έτσι ώστε να μετατραπεί σε γή-

πεδο στολίδι και παράλληλα να πληροί τα κριτήρια Α’ 
κατηγορίας.
Στα έργα συμπεριλαμβάνονται το κλειστό κύκλωμα πα-
ρακολούθησης, αλλά και καθίσματα στις κερκίδες.
Τα έργα αυτά κρίθηκαν αναγκαία, έτσι ώστε να είναι 
έτοιμο το γήπεδο στο ενδεχόμενο που η ομάδα της πε-
ριοχής, η Πέγεια 2014, αποφασίσει να κάνει το βήμα 
παραπάνω και ανέβει στα μεγάλα σαλόνια.

Πέγεια 2014
Το πρωί της Τετάρτης το Διοικητικό Συμβούλιο της Πέ-
γειας 2014 ανακοίνωσε την ανανέωση της συνεργασί-
ας με τον αρχηγό Στέφανο Μίλλερ, τον Αργεντίνο επι-
θετικό εξτρέμ Alex Yael Fernandez (δανεικός από Boca 
Juniors) και τον νεαρό ταλαντούχο μέσο Σάββα Μιχαη-
λίδη. Η αξία, η ποιότητα, το ταλέντο και το ήθος και των 
τριών είναι δεδομένα.
«Είμαστε σίγουροι ότι θα δώσετε τα πάντα και στην 
φετινή χρονιά για να εκπληρώσει τους στόχους της η 
ομάδα. Σας ευχαριστούμε για ότι προσφέρατε στην 
περσινή επιτυχημένη χρονιά και σας ευχόμαστε κάθε 
επιτυχία στην φετινή» ανέφερε μεταξύ άλλων σε ανα-
κοίνωσή της η ομάδα της Πέγειας. 

ΠΕΓΕΙΑ
Βελτιωτικά έργα στο δημοτικό 

στάδιο 

Ρόμαν μου, κάνω ότι μπορώ 
για το γήπεδο, αλλά φωνάζει 

ο Αντρέας...

Ο ι πολύ καλές εμφανίσεις της 
Πάφος fc κατά την περσινή 

αγωνιστική περίοδο και η πολύ 
καλή δουλειά που γίνεται γενικό-
τερα στο οικοδόμημα της ομάδας 
έχει ξεσηκώσει μικρούς και μεγά-
λους φίλους της παφιακής ομά-
δας. Δεν είναι τυχαίο το γεγονός 
ότι σε κάθε αγώνα είχαμε περισ-
σότερους από τρεις χιλιάδες κό-
σμο που μερικές φορές έφθανε 
και τις έξι χιλιάδες. 
Η δυναμική αυτή έχει γεμίσει με 

προσδοκίες τους φιλάθλους που 
πλέον όλοι περιμένουν με αγω-
νία κάθε τι που συμβαίνει στην 
ομάδα, κυρίως όσο αφορά τις με-
ταγραφές. Το μεγαλύτερο λάθος 
της ομάδας είναι που ότι πράττει, 
το πράττει κάτω από άκρα μυστι-
κότητα. Για παράδειγμα, όφειλε 
προχθές να ενημερώσει τον κό-
σμο της για τη σύσκεψη στο προ-
εδρικό. Η μισή Πάφος έψαχνε να 
μάθει τι συνέβη, με την ομάδα να 
«μην μιλά» όπως συνηθίζει κακώς 

να κάνει. 
Εν πάση περιπτώσει, να πάμε στο 
αγωνιστικό μέρος που είναι και το 
θέμα μας. Από την Πάφο λοιπόν 
περιμένουμε κάτι πιο δυναμικό 
φέτος και με διάρκεια. Έχει παρα-
μείνει ένας ισχυρότατος κορμός 
και, όπως αναφέρουν οι αρμόδι-
οι, θα γίνουν λίγες και ποιοτικές 
προσθήκες. Ας ελπίσουμε, λοι-
πόν, ότι τα νέα αποκτήματα θα εί-
ναι ικανά να δώσουν περισσότερη 
ποιότητα στην ομάδα, έτσι ώστε 

να καταφέρει να πάρει έναν τίτλο 
και παράλληλα έξοδο στην Ευρώ-
πη. Νέα αποτυχημένη χρονιά δεν 
είναι και ότι καλύτερο σε μια ομά-
δα με το ακριβότερο ρόστερ. 

Τι αναμένουμε φέτος από την Πάφος fc

Πραγματοποιήθηκε η πρώτη συνεδρίαση του 
νέου Διοικητικού Συμβουλίου του Παφια-

κού στην οποία το Συμβούλιο καταρτίστηκε σε 
σώμα. Μετά τις αρχαιρεσίες νέος πρόεδρος του 
σωματείου ανέλαβε και επίσημα ο Άνθιμος Οικο-
νομίδης. Τα υπόλοιπα μέλη του Διοικητικού Συμ-
βουλίου είναι τα εξής: Αντιπρόεδρος: Κυριάκος 
Σωκράτους,Γραμματέας: Μάριος Ιγνατίου
Βοηθός Γραμματέας: Ανδρέας Μιχαηλίδης,
Ταμίας: Γιώργος Κανικλίδης, Γενικός Αρχηγός: 
Στέλιος Μιχαήλ, Γενικός Έφορος Σωματείου & Γυ-
ναικείου Τμήματος: Δρ Αντώνης Οικονομίδης,

Έφορος Ανδρικού Τμήματος: Δημή-
τρης Χρίστου,
Υπεύθυνος Ακαδημιών: Ανδρέας Κα-
λός,  Έφορος Αθλητικού Υλικού: 
Πάμπος Δημοσθένους,
Βοηθοί Έφοροι Ανδρικού Τμήματος: 
Πάμπος Δημοσθένους, Κωνσταντί-
νος Παναγή, Υπεύθυνος Μάρκετινγκ: 
Δημήτρης Δημητρίου,
Υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων- Εκδηλώσεων: Ζή-
νωνας Χρυσάνθου, Εκπρόσωπος Τύπου: Μάριος 
Ιγνατίου, Υπεύθυνος Αθλητικών Εγκαταστάσεων: 

Λάμπρος Φυλακτού, Επικεφαλής Ια-
τρικού Τμήματος: Δρ Άγγελος Οικο-
νομίδης,
Εκτελεστικός Διευθυντής Σωματείου: 
Κλεάνθης Σκορδής,
Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης 
συζητήθηκαν επίσης θέματα προ-
γραμματισμού της ομάδας, ο ετήσιος  
προϋπολογισμός καθώς και θέματα 

που αφορούν το Τμημα μάρκετινγκ, τα εισιτήρια  
διαρκείας και ο γενικότερος προγραμματισμός 
της νέας πετοσφαιρικής χρονιάς 2023-2024.

Παφιακός: Νέος Πρόεδρος ο Άνθιμος Οικονομίδης 



Σ την πρωτεύουσα της Λετονίας Ρίγα βρίσκε-
ται από την Παρασκευή η Πάφος fc, όπου 
θα πραγματοποιήσει το πρώτο στάδιο 

προετοιμασίας. Το σκηνικό θα στηθεί στις πολύ 
άνετες αθλητικές εγκαταστάσεις της Ρίγα fc, ιδι-
οκτησίας του Λετονού μεγιστάνα Σεργκέι Λομά-
κιν. Ακολούθως, η ομάδα θα πάει στην Αυστρία, 
για το δεύτερο και βασικό στάδιο προετοιμα-
σίας, όπου θα δώσει και τρία φιλικά παιχνίδια. 
Αρχές Αυγούστου η ομάδα θα επιστρέψει στην 
Κύπρο για το τελικό μοντάρισμα. Το νέο πρωτά-
θλημα αρχίζει στις 19-20 Αυγούστου 2023.
Στην αποστολή για το εξωτερικό βρίσκονται 22 
ποδοσφαιριστές, χωρίς η ομάδα να δίδει στη 
δημοσιότητα τα ονόματα τους. Πρόκειται, κατά 
πάσα πιθανότητα, για τους Ίβιτσα Ίβουσιτς, Όιερ 
Ολαθάμπαλ, Ντένις Βακούλικ, Ζόρνταν Ικόκο, 
Μάριο Δημητρίου, Ματθαίο Κωνσταντίνου, Τζέ-
ισον Παλάσιος, Τζιόσεφ Κβίντα, Αλέξανδρο Μι-
χαήλ, Αντρέ Μορέιρα, Βλαντ Ντράγκομιρ, Ντιό-
γκο Νταλίνια, Πέδρο Πελάζιο, Μουσταφά Ναμ, 
Όνι Βαλακάρι, Μουαμέρ Τάνκοβιτς, Μπρούνο, 
Μπρούνο Ταβάρες, Αμπντουσαλάμοφ, Ματέ-
ους Νταβό, Ζάιρο και Λύσανδρο Παπαστυλια-
νού.
Δεκαπέντε ποδοσφαιριστές από το περσινό ρό-
στερ, πέντε από την Κ19, ο Αμπντουσαλάμοφ 
που επέστρεψε από δανεισμό και το μοναδικό 
μεταγραφικό απόκτημα ο Νταβό. Στην ομάδα 
ανήκει και ο Τόρρες, αλλά παραμένει άγνωστο 
τι θα γίνει με τον αργεντινό. Το πιο πιθανόν εί-

ναι να δοθεί εκ νέου δανεικός. Εκτός αποστολής 
οι Κανέ και Μπάιριτς, οι οποίοι δεν έχουν συμ-
φωνήσει ακόμα με την ομάδα. Περισσότερες πι-
θανότητες παραμονής συγκεντρώνει ο πρώτος 
παρά ο δεύτερος. 

Χωρίς ενίσχυση 
Είναι φανερό ότι η επιτροπή προγραμματισμού, 
που περιλαμβάνει τους Μίτσελ Σαλκάδο, Χουάν 
Κάρλος Καρσέδο και Ρόμαν Ντουμπόφ, δεν βιά-
ζεται να ενισχύσει την ομάδα. Τα νέα αποκτή-
ματα δεν θα είναι πολλά, που δεν αποκλείεται 

να είναι πέντε έως οχτώ ποδοσφαιριστές, και να 
περιμένουν να βρουν τους καταλληλότερους. Η 
λογική λέει ότι υπάρχουν πολλοί υποψήφιοι και 
εξετάζονται. Απ’ εκεί και πέρα, η αύξηση της με-
ταγραφικής περιόδου από το τέλος Αυγούστου 
στα μέσα Σεπτεμβρίου επιτρέπει στις ομάδες να 
κινηθούν πιο άνετα. 

Αλλαγές σε όλα τα τμήματα 
Σε γερή ανανέωση προχώρησε η ομάδα, κάνο-
ντας αλλαγές σε πολλά τμήματα κυρίως στην 
πρώτη ομάδα. Αποτέλεσαν παρελθόν γυμνα-

στές, φυσιοθεραπευτές κλπ, την ίδια ώρα που 
στην τεχνική ηγεσία προστέθηκε νέος προπο-
νητής τερματοφυλάκων, κατόπιν επιθυμίας του 
Καρσέδο. Κάποιες πληροφορίες αναφέρουν 
ότι και αυτός, όπως ολόκληρη η τεχνική ηγε-
σία, έχει πλούσιο βιογραφικό. Αλλαγές είχαμε 
και στις ακαδημίες με την πρόσληψη του έμπει-
ρου Κροάτη προπονητή Zlatko Basic, κάτοχο δι-
πλώματος UEFA Pro. Κατά την περίοδο 2021-22 
ο Zlatko Basic είχε αναλάβει τα ινία του προπο-
νητικού επιτελείου του Ακρίτα Χλώρακας, οδη-
γώντας την ομάδα στην Α’ Κατηγορία για πρώτη 
φορά στην ιστορία της. Στο παρελθόν έχει συ-
νεργαστεί με ομάδες της Κροατίας όπως οι NK 
Zagreb και Hajduk Split όντας μέλος του προπο-
νητικού επιτελείου, ενώ το 2018-19 διετέλεσε 
βοηθός προπονητής στην ΠΑΦΟΣ FC.

Νέο πρωτάθλημα 
Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΚΟΠ επικύρωσε τον 
προγραμματισμό του Πρωταθλήματος για την 
επόμενη ποδοσφαιρική περίοδο 2023 - 2024. 
Σύμφωνα με τον προγραμματισμό, το Πρωτά-
θλημα θα αρχίσει το Σαββατοκύριακο 19-20 
Αυγούστου 2023 και θα ολοκληρωθεί το Σαβ-
βατοκύριακο 18-19 Μαϊου 2024. Ο λόγος της 
ολοκλήρωσης του Πρωταθλήματος μέχρι τις 19 
του Μάη είναι γιατί από τις 20 του Μάη 2024 
η ΚΟΠ θα διοργανώσει στην Κύπρο την τελική 
φάση του Ευρωπαϊκού Πρωταθλήματος Παίδων 
Κ-17 της UEFA.

Αναχώρησε για τη Λετονία η Πάφος fc
Πλούσιο ρόστερ με 22 ποδοσφαιριστές

Αδεσμευτος Σάββάτο 08 ΙοΥλΙοΥ 2023
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